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Της Πάφου
Αδεσμευτος

Γ. Τσίβικος
Αυτά τα στιάδια είναι στοιχεία της ιστορικής 
παράδοσης και της κληρονομιάς της κοινότη-
τας και ζητούμε την επιθεώρησή τους ενώπι-
όν μας...

Σελ. 03

Π. Κανάρη
O κόσμος του διαμερίσματος Πόλης Χρυσοχούς 
πρέπει να έχει ισότιμη περίθαλψη, όπως και οι 
υπόλοιποι κάτοικοι της Κύπρου…

Σελ. 07

Α. Κεσούρης
Υπήρξαν παρεμβάσεις γονιών και πολιτικών πα-
ραγόντων για την κατανομή μαθητών στα τμή-
ματα της 1ης τάξης του Νικολαϊδείου Γυμνασί-
ου...

Σελ. 11

Σελ.16

Συνέντευξη

Υπερπλήρη Δημοτικά και Νηπιαγωγεία 
Αντιδράσεις για την αλλαγή απόφασης του Δήμου 
Πάφου στο θέμα της λειτουργία των σχολείων του 
κέντρου…

Αντιδράσεις προκάλεσε η υπαναχώρηση του Δήμου Πάφου για την λειτουργία του 7ου δημοτι-
κού σχολείου και του Νικολαϊδείου στο κέντρο της πόλης. 
Τα σχολικά κτήρια στην Πάφο είναι πνιγμένα λόγω υπερπληθυσμού μαθητών. Το πρόβλημα είναι 
πιο έντονο στην δημοτική και προδημοτική εκπαίδευση, καθώς και στον γυμνασιακό κύκλο. 
Αυτή η κατάσταση έχει διαπιστωθεί πριν από τουλάχιστον 7 χρόνια και χρόνο με τον χρόνο επι-
δεινώνεται, χωρίς να υπάρχει κανένας ουσιαστικός σχεδιασμός για την κάλυψη των αναγκών. 
Το Υπουργείο Παιδείας και οι Τεχνικές Υπηρεσίες του, παρακολουθούν την κατάσταση και προ-
σπαθούν να αντιμετωπίσουν τις ανάγκες με λυόμενες αίθουσες που τοποθετούν σε Δημοτικά και 
Νηπιαγωγεία…

ΣΕΛ. 
05

Αναβλήθηκε η ψηφοφορία για τα ψηλά κτίρια
Το Δημοτικό Συμβούλιο Πάφου σε κλίμα αντιπαράθεσης ανέβαλε το βράδυ της 

Πέμπτης την απόφαση για τα ψηλά κτήρια στην τουριστική περιοχή.  Πρόκει-
ται για αίτηση που υποβλήθηκε για την ανέγερση δύο κτηρίων 14 και 13 ορόφων 
για την οποία ζητήθηκαν οι απόψεις του Δήμου Πάφου. 
Η αναβολή της ψηφοφορίας έγινε διότι απουσίαζαν αρκετά μέλη από την συνε-
δρίαση.
Αξίζει να σημειωθεί, ότι αρχικά ο Δήμος Πάφου προκαταρτικά είχε δώσει θετικές 
απόψεις για την ανέγερση των δύο ψηλών κτιρίων, όταν συζητήθηκε το θέμα των 
απόψεών του για τα άλλα δύο ψηλά κτίρια που ανεγείρονται ήδη σε γειτονικό τε-
μάχιο επί της λεωφόρου.
Με την πάροδο όμως του χρόνου και με την ανέγερση του πρώτο ψηλού κτιρίου 
επί της λεωφόρου Ποσειδώνος κάποιες δημοτικές ομάδες έχουν αλλάξει άποψη, 
προτιμώντας να διαφυλαχτεί η υπάρχουσα “γραφική” εικόνα της πόλης μας...

Σελ. 06

Σελ. 04

Πνιγμένα τα σχολεία στην Πάφο
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Με όραμα και 
όρεξη για την 
Τσάδα. Από πού 
πήρε το όνομα 
της η κοινότητα; 
Ο πρόεδρος του 

Κοινοτικού Συμβουλίου Τσάδας 
μιλά στον Αδέσμευτο για τα σχέ-
δια και το όραμά του για την κοι-
νότητα…

Πάφος

Χάος και ταλαιπωρία
Το τρίγωνο των λεωφόρων 

Μεσόγης, Αναβαργού και Τάσ-
σου Παπαδόπουλου «έπνιξε» 
τους οδηγούς…

Καλούνται οι αρμόδιοι να λά-
βουν μέτρα το ταχύτερο, καθώς 
τα νεύρα των οδηγών φτάνουν 
σε επικίνδυνα όρια… ΣΕΛ. 

03

  Παραλιακό

Χλώρακα
Από την περασμένη εβδομάδα, όλοι οι ένοικοι απο-
μακρύνθηκαν από το St Nicolas και από το πρωί της 
Τρίτης το κτίριο πέρασε στα χέρια ιδιωτικής εταιρίας 
ασφάλειας  και φρουρείται ολόκληρο το 24ωρο...

Σελ. 04

Οι μελετητές του έργου για το παραλιακό μέτωπο 
Γεροσκήπου -  Πάφου έλαβαν εντολές να προχωρή-
σουν σε τελικά κατασκευαστικά σχέδια και στην ετοι-
μασία όρων για την προκήρυξη προσφορών…

Σελ. 07

Δ. Ακάμα
Τα διάφορα μικροπροβλήματα προκύψουν στη λει-
τουργία του νεοσύστατου Δήμου Ακάμα θα ξεπερα-
στούν ώστε ο νέος δήμος να λειτουργήσει κανονικά 
και χωρίς προβλήματα...

Σελ. 02

Παύλος Χατζηνικόλας
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Γιώργος Σαξατέ

Μα τόσα ανέλπιστα δώρα από τον Υπουργό Οικονομι-
κών και την κυβέρνηση και μάλιστα μαζεμένα, πώς 

μπορεί να τα αντέξει ο Κύπριος πολίτης και μάλιστα ο χαμη-
λόμισθος και ο χαμηλοσυνταξιούχος;
Ορίστε αχάριστε Κύπριε πολίτη φορολογούμενε, που λύσ-
σαξες γιατί έκοψαν την επιχορήγηση στα καύσιμα. Ορίστε 
άδικη και λαϊκίζουσα αντιπολίτευση. Γιατί μπορεί ο Υπουρ-
γός Οικονομικών να μιλά για στοχευμένα μέτρα όταν τον 
ρωτούν εάν θα επιχορηγηθούν τα καύσιμα, αλλά αυτά δεν 
είναι ούτε λαϊκισμός, ούτε φούμαρα.
Πριν λοιπόν παγώσει το μελάνι στα κατάστιχά μας ρουφή-
ξαμε τη γλώσσα μας αφού ο Υπουργός Οικονομικών μας κε-
ραυνοβόλησε με την εξαγγελία της εισαγωγής του καφέ και 
της ζάχαρης στον κατάλογο ειδών πρώτης ανάγκης με μηδε-
νικό συντελεστή ΦΠΑ!!!
Ορίστε, πιείτε όσο καφέ θέλετε και βάλτε όση ζάχαρη επιθυ-
μείτε. Τι κι αν ανέβει το ζάχαρό σας και μην μας πείτε ότι τον 
καφέ σας τον πίνετε σκέτο. Μπορείτε να βάλετε την ζάχαρη 
στο κέικ σας, ή ακόμα να φτιάξετε γλυκά του κουταλιού…
Σταματήστε λοιπόν να γκρινιάζετε αχάριστοι για την τιμή του 
ηλεκτρικού ρεύματος, την τιμή των καυσίμων και την άνοδο 
του πληθωρισμού. Πιείτε ένα καφέ βαρύ γλυκύ και αναρω-
τηθείτε πόσο τυχεροί είστε που ζείτε σε μια χώρα που κυ-
βερνάται με τόση ευαισθησία και κοινωνική πρόνοια.
Εάν πάλι αισθάνεστε ότι σας κοροϊδεύουν, ότι παίζουν 
με την νοημοσύνη σας και ότι δεν θα βγάλετε τον επόμε-
νο μήνα, πιείτε ένα σκέτο πικρό καφέ και μουντζώστε την 
μούρη σας. 
Γιατί όταν ο Υπουργός ρωτήθηκε εάν σκοπεύει να επανα-
φέρει την επιδότηση  των καυσίμων και του ηλεκτρικού 
ρεύματος απάντησε ότι προτιμά στοχευμένα μέτρα που 
είναι πιο αποτελεσματικά!!!
Και που ακριβώς στοχεύουν μέτρα όπως την επιβολή μη-
δενικού συντελεστή ΦΠΑ στον καφέ και την ζάχαρη κύριε 
Υπουργέ;
Πάει χάλασαν τα σκοπευτικά της κυβέρνησης και του Υπουρ-
γού Οικονομικών.
Διότι η επιδότηση των καυσίμων και του ηλεκτρικού ρεύμα-
τος ωφελούσαν όλα τα νοικοκυριά, σε αντίθεση για παρά-
δειγμα με τη μείωση του φόρου των  καταθετικών επιτοκί-
ων που εγκρίνατε. 
Ναι το προσέξαμε κύριε Υπουργέ και αυτό και όλα τα άλλα 
μέτρα που λάβατε γιατί πέρασαν οι εποχές που τρώγαμε το 
κουτόχορτο αβέρτα.
Εξηγείστε λοιπόν στους χαμηλόμισθους και τους χαμηλοσυ-
νταξιούχους που στοχεύουν τα μέτρα σας.
Άστε κύριε Υπουργέ, τα μέτρα σας είναι όντως στοχευμένα 
και όλοι ξέρουμε πού ακριβώς στοχεύετε… 

Πώς να αντέξουμε 
τόση ευτυχία;

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες Σάτιρα και 
μικρές ειδήσεις, από την 
επικαιρότητα δοσμένα με 
χιούμορ και καυστική κρι-
τική από τους συντάκτες 
του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8 -10

Αθλητικά
Διεξάγεται το Σαββατοκύ-
ριακο η 4η αγωνιστική του 
πρωταθλήματος, με το εν-
διαφέρον να επικεντρώνε-
ται στον αγώνα της Πάφου 
με τον Άρη στη Λεμεσό.

ΣΕΛΙΔΑ 23-24

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που 
αναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Επικαιρότητα
Υλοποιείται ο σχεδιασμός για 
την εκκένωση του συγκρο-
τήματος διαμερισμάτων St. 
Nicholas, στο οποίο έβρισκαν 
καταφύγιο εκατοντάδες πρό-
σφυγες αιτητές ασύλου.

ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
Ένα απίστευτο περιστατικό ση-
μειώθηκε πριν από λίγες ημέ-
ρες σε Λύκειο στην Πάφο.
Σύμφωνα με επιβεβαιωμένες 
πληροφορίες, μαθητής λυκεί-
ου κουτούλησε καθηγητή μέσα 

στην τάξη εν ώρα μαθήματος.
 ΣΕΛΙΔΑ  6

Αυτοκίνητο
Όλα τα νέα για τους φίλους 
του μηχανοκίνητου αθλητι-
σμού από τον συνεργάτη μας 
Γιώργο Παντελίδη…

ΣΕΛΙΔΑ 22

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας εν-
διαφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1462-Το Κάστρο της Μυτιλήνης
Ο γενουάτης Νικόλαος Γκατιλούζι παραδίδει υπό όρους 
το κάστρο της Μυτιλήνης στον σουλτάνο Μεχμέτ Β’. Οι 
Τούρκοι παρασπονδώντας ξεσπούν σε άγριες λεηλασί-
ες και σφαγές των ελλήνων κατοίκων.

1835-Τσαρλς Ντάργουιν
Ο άγγλος φυσιοδίφης Τσαρλς Ντάργουιν (γνωστός στην 
Ελλάδα ως Κάρολος Δαρβίνος) φτάνει στα νησιά Γκα-
λάπαγκος, μία συστάδα νησιών στα δυτικά της Νότιας 
Αμερικής. Στις πέντε εβδομάδες της παραμονής του θα 
κάνει παρατηρήσεις στο πλούσιο ζωικό βασίλειο των 
νησιών, που θα του δώσουν μετέπειτα την αφορμή να 
διατυπώσει τη θεωρία του περί της φυσικής επιλογής 
των έμβιων όντων.

1934-Ντόναλντ Ντακ
Ο Ντόναλντ Ντακ, η διάσημη πάπια της Ντίσνεϊ, εμ-
φανίζεται για πρώτη φορά και σε κόμικ-στριπ εφη-
μερίδας.

1967-Ο Σπ. Μαρινάτος, στη στέγη ενός διώροφου 
προϊστορικού κτιρίου
Ο Σπυρίδων Μαρινάτος ανακαλύπτει σημαντικό προϊ-
στορικό οικισμό στο Ακρωτήρι της Σαντορίνης.

1970- Νίκη ΠΑΟ
Στον πρώτο αγώνα του α’ γύρου στο Κύπελλο Πρωτα-
θλητριών, ο Παναθηναϊκός νικά στο Λουξεμβούργο με 
2-1 τη Ζενές Ες. Είναι η αρχή της μεγάλης πορείας προς 
το Γουέμπλεϊ.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής

ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ
ΣΑΒΒΑΤΟ16

ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:

ΣΑΒΒΑΤΟ 16/09/2023-ΣΩΚΡΑΤΟΥΣ ΛΑΜΠΡΟΣ ΤΗΛ 99340242
ΚΥΡΙΑΚΗ 17/09/2023-ΤΖΑΝΙΔΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ  ΤΗΛ 97671117

Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Διεργασίες για τον Δήμο Ακάμα
Θα ξεπεραστούν τα όποια προβλήματα δηλώνει
ο Δήμαρχος Πέγειας

Σήμερα 16 Σεπτεμβρίου είναι της Αγίας Ευφημί-
ας, της Αγίας Λουντμίλας και της Αγίας Μελιτινής 
μάρτυρος.

Τ ην πεποίθηση ότι τα όποια μικροπροβλή-
ματα προκύψουν στη λειτουργία του νεο-
σύστατου Δήμου Ακάμα - που θα περιλαμ-

βάνει τον υφιστάμενο Δήμο Πέγειας και άλλες 
έξι κοινότητες - θα ξεπεραστούν, εξέφρασε ο Δή-
μαρχος Πέγειας Μαρίνος Λάμπρου, ζητώντας 
παράλληλα στήριξη από την Κυβέρνησης και το 
αρμόδιο Υπουργείο.
Στον νέο Δήμο, στον οποίο θα περιλαμβάνεται 
το μεγαλύτερο μέρος του Εθνικού Δασικού Πάρ-
κου Ακάμα, εκτός του Δήμου Πέγειας συμπερι-
λαμβάνονται οι κοινότητες Κισσόνεργας, Ακουρ-
σού, Κάθηκα, Πάνω Αρόδων, Κάτω Αρόδων και 
της Ίνειας.
Ως προς την πορεία της μεταρρύθμισης της τοπι-
κής αυτοδιοίκησης, ο κ. Λάμπρου εξέφρασε την 
βεβαιότητα ότι όλα κυλούν ομαλά μετά και τις 
συναντήσεις που γίνονται με τους κοινοτάρχες, 
καταγράφονται όλα τα στοιχεία για τα μελλοντι-
κά διαμερίσματα και υπάρχει μια πολύ καλή συ-
νεργασία «ώστε ο νέος Δήμος να μπορεί να λει-
τουργήσει κανονικά την επόμενη ημέρα».

Είπε ακόμη ότι επιβάλλεται να γίνουν κάποιες 
συναντήσεις, αλλά και  να εργοδοτηθεί νέο προ-
σωπικό, για να μπορέσει να λειτουργήσει την 

επόμενη ημέρα ο Επαρχιακός Οργανισμός.
Η Κυβέρνηση, συνέχισε, θα πρέπει να δώσει 
στους Δήμους οικονομικά κίνητρα αλλά και 
άδειες για εργοδότηση νέων υπαλλήλων, ενό-
ψει της απορρόφησης των  υπηρεσιών από τον 
νέο Επαρχιακό Οργανισμό σε λιγότερο από ένα 
χρόνο.
Το Υπουργείο Εσωτερικών πρέπει να δραστηρι-
οποιηθεί περισσότερο, είπε, διαφορετικά «θα 
υπάρχουν σοβαρά προβλήματα μέσα στον Επαρ-
χιακό Οργανισμό», ο οποίος, όπως είπε αναλαμ-
βάνει πάρα πολλές ευθύνες, από τον ΧΥΤΑ, τις 
αποχετεύσεις και την υδατοπρομήθεια μέχρι την 
έκδοση πολεοδομικών αδειών και αδειών οικο-
δομής.
Τέλος ο κ. Λάμπρου είπε πως βρίσκονται σε εξέ-
λιξη στον Δήμο τα έργα της Μιχαλάκη Κυπρια-
νού, η πρώτη φάση του παραλιακού πεζόδρομου 
και αθλητικές εγκαταστάσεις.

16/9/23 ΣΑββΑΤΟ Παπούδας Αριστοτέλης Αλέξαντρου Υψηλάντη 25 

Περιοχή Δασούδι, 300m πιο κάτω από το Lidl Πάφος  26811750 26952138

17/9/23 ΚυριΑΚή Δημητρίου Γιώργος Κινύρα 30 Δρόμος από Δικαστήριο προς 

Τεχνική Σχολή (Δίπλα απο Travel Express) Πάφος 26942131 26951370

18/9/23 ΔΕυΤΕρΑ Παπαδοπούλου Χριστιάνα Ελλάδος 83 Έναντι υπεραγοράς 

ΣΚΛΑΒΕΝΙΤΗΣ Πάφος 26931339 99513254

19/9/23 ΤριΤή Παναγιώτου Έλενα Ιπποκράτους 21-23 Στην Περβόλα έναντι 

χρυσοχοείου Μαρίας Πάφος  26911886  99474434

20/9/23 ΤΕΤΑρΤή Ηρακλέους Χαράλαμπος Ελλάδος 74 200μ πιο κάτω από 

Σκλαβενίτη, απέναντι από Κήπος της Εδέμ. Πάφος 26942343  99107608

20/9/23 ΤΕΤΑρΤή Πατατού Νικολέτα Ανεξαρτησίας 25 Δρομος Τεχνικής Σχολής 

προς Debenhams KORIVOS Πάφος 26950510 99578224

21/9/23 ΠΕΜΠΤή Βαρναβίδου Σταυρούλλα Νικολάου Νικολαϊδη 62 100m από 

το Λύκειο Κύκκου προς τα Δικαστήρια Πάφος 26943424  26949727

22/9/23 ΠΑρΑΣΚΕυή Χ’’Χαραλάμπους Δώρα Λεωφ Ελλάδος 104 Έναντι πάρ-

κου Δασούδι, μεταξύ LIDL και ΣΚΛΑΒΕΝΙΤΗ Πάφος 26822627 70008181



Γ ολγοθάς για τους οδηγούς το πρωινό 
της Δευτέρα στην Πάφο, με την λειτουρ-
γία και των Δημοτικών σχολείων καθώς 

έχουν να αντιμετωπίσουν μια πρωτόγνωρη 
κατάσταση, ιδιαίτερα στο τρίγωνο που σχη-
ματίζουν οι λεωφόροι Μεσόγης, Αναβαργού 
και Τάσου Παπαδόπουλου.
Τεράστιες ουρές, μποτιλιάρισμα, και νεύρα 
από τους οδηγούς είναι τα χαρακτηριστικά 
μιας κατάστασης που αναμένεται να συνεχι-
στεί επ’ αόριστον, καθώς η ταλαιπωρία ανα-
μένεται να συνεχιστεί και μετά την ολοκλή-
ρωση των  έργων κατασκευής του κυκλικού 
κυκλοφοριακού κόμβου που κατασκευάζεται 
στο ύψος του International School of Pafos.
Χαρακτηριστικό της κατάστασης, ότι η ουρά 
των αυτοκινήτων κατά της πρωινές ιδίως 
ώρες στη λεωφόρο Μεσόγης αρχίζει λίγο έξω 
από την Τσάδα και φτάνει μέχρι τον κυκλικό 
κυκλοφοριακό κόμβο του αυτοκινητόδρομου 
Λεμεσού Πάφου. Κανείς δεν θα ήθελε να βρε-
θεί τις ώρες αιχμής στο συγκεκριμένο τρίγω-
νο, όπου ανάμεσα στους οδηγούς επικρατεί 
μεγάλος εκνευρισμός και απογοήτευση. 
Στην περίπτωση αυτή θα λέγαμε ότι ήταν 
στραβό το κλίμα το έφαγε κι ο γάιδαρος κα-
θώς στην περιοχή λειτουργούν, επτά σχολι-
κές μονάδες.

Συγκεκριμένα, το περιφερειακό σχολείο 
Μεσόγης, το International School of Pafos, 
το Δημοτικό σχολείο και Νηπιαγωγείο στην 
συνοικία Αναβαργός, το Λύκειο Αγίου Νεο-
φύτου, το Γυμνάσιο Αποστόλου Παύλου, το 
Δημοτικό σχολείο Πεύκιος Γεωργιάδης και 
μερικές εκατοντάδες πιο κάτω το Δημοτικό 
σχολείο Ευαγόρας Παλληκαρίδης και επί της 
λεωφόρου Ελευθερίου Βενιζέλου το Λύκειο 
Κύκκου και το Νικολαΐδειο Γυμνάσιο. 
Όλα αυτά σε συνδυασμό με τα έργα που γί-
νονται για την κατασκευή του κυκλικού κυ-
κλοφοριακού κόμβου έφεραν το κυκλοφορι-
ακό έμφραγμα.
Σημειώνουμε την παντελή απουσία της τρο-
χαίας από την περιοχή η οποία έλαμψε δια 
της απουσίας της.
Σε όλα αυτά να προστεθεί και η κίνηση προς 
το γενικό νοσοκομείο Πάφου και το πρό-
βλημα που δημιουργείται στη συμβολή της 
λεωφόρου Αναβαργού με την οδό Αχέπανς, 

ελλείψει φωτεινών σηματοδοτών. 
Ιδιαίτερα η τροχαία κίνηση στο τρίγωνο που 
αναφέρουμε πιο πάνω θύμιζε μεγαλούπολη, 
καθώς κατά τις ώρες αιχμής, τα αυτοκίνητα 
σχημάτιζαν ουρές χιλιομέτρων και οι οδηγοί 
βρέθηκαν σε απόγνωση.

Η κατάσταση μάλιστα δεν αναμένεται να 
εξομαλυνθεί, εν’ όσο τα έργα συνεχίζονται 
και καλώς εχόντων των πραγμάτων ο κυκλι-

κός κόμβος θα ολοκληρωθεί βάσει χρονοδι-
αγραμμάτων τον Νοέμβριο.
Βάσει επίσης αποτελέσματος είναι φανερό 
ότι οι αρμόδιοι δεν φρόντισαν να ληφθεί κα-
νένα απολύτως μέτρο για την απάμβλυνση 
της κυκλοφοριακής συμφόρησης και επείγει 
η λήψη μέτρων, τουλάχιστον για εξομάλυν-
ση της κατάστασης. 
Και επειδή τα σχολεία δεν πρόκειται να με-
τακινηθούν από την περιοχή και τα έργα δεν 
πρόκειται να ολοκληρωθούν ως δια μαγείας, 
θα πρέπει να σκεφτούμε άλλους τρόπους 
ώστε να διευκολύνουμε τους οδηγούς και 
να εξομαλύνουμε την κατάσταση. 
Ως πρώτο μέτρο θα ήταν σοφό να υπάρ-
χει παρουσία τροχονόμων στην περιοχή οι 
οποίοι θα διευκολύνουν την τροχαία κίνηση 
κατά τις ώρες αιχμής.
Μακροχρόνια βεβαίως για να επιλυθεί το 
πρόβλημα, θα πρέπει να εξετάσουμε άλ-
λους τρόπους όπως τη μεταφορά των μαθη-
τών με σχολικά λεωφορεία κάτι που σήμερα, 
όπου γίνεται, γίνεται σε πολύ μικρή έκταση, 
ή ακόμα και να εξετάσουμε το ωράριο λει-
τουργίας των σχολείων μας…
Μέχρι τότε καλό κουράγιο και υπομονή.

Έλαβαν κάποια μέτρα
Το παρήγορο της όλης υπόθεσης, είναι ότι 
μετά τα ρεπορτάζ του Ράδιο Κόσμος και της 
ιστοσελίδας cosmosnews τη Δευτέρα, για 
την κατάσταση και την απουσία τροχονό-
μων από την περιοχή, σύμφωνα και με πα-
ραδοχή του δημάρχου Πάφου, έχουν σταλεί 
τροχονόμοι τόσο από το Δήμο όσο και από 
την τροχαία για διευκόλυνση της τροχαίας 
κίνησης.
Τα μέτρα αυτά βεβαίως και δεν είναι αρ-
κετά για να επιλυθεί το πρόβλημα και οι 
αρμόδιες αρχές καλούνται να ενώσουν δυ-
νάμεις για να επιλύσουν το γρίφο αυτό το 
συντομότερο. 
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Χάος και ταλαιπωρία
Κυκλοφοριακό έμφραγμα στην Πάφο
Το τρίγωνο των λεωφόρων Μεσόγης, Αναβαργού και Τάσσου Παπαδόπουλου «έπνιξε» τους οδηγούς…

Ως πρώτο μέτρο θα 
ήταν σοφό να υπάρχει 
παρουσία τροχονόμων 
στην περιοχή οι οποίοι 
θα διευκολύνουν την 
τροχαία κίνηση κατά τις 
ώρες αιχμής.

Παράνομες παρεμβάσεις, αυ-
θαίρετες τροποποιήσεις και 

μετατροπές σε είκοσι-πέντε κτηνο-
τροφικά και γεωργικά υποστατικά 
στη χερσόνησο του Ακάμα, γνωστά 
ως στιάδια, εντόπισε το κλιμάκιο 
αποτελούμενο από Λειτουργούς 
της Επαρχιακής Διοίκησης Πάφου, 
του Τμήματος Πολεοδομίας και Οι-
κήσεως (Γραφεία Πάφου) και της 
Υπηρεσίας Θήρας και Πανίδας. 
Τα εν λόγω υποστατικά, βρίσκονται 
σε τεμάχια στις παρυφές του Εθνι-
κού Δασικού Πάρκου Ακάμα, σε ση-
μεία που γειτνιάζουν με περιοχές 
του Δικτύου Natura. 
Σημειώνεται, ότι για τις πέντε εξ αυ-
τών των περιπτώσεων είχαν ήδη λη-
φθεί δικαστικά μέτρα από την Επαρ-

χιακή Διοίκηση Πάφου και το Τμήμα 
Πολεοδομίας και Οικήσεως. 
Για τις υπόλοιπες 20 περιπτώσεις 
και βάσει των ευρημάτων της έρευ-
νας, ο Υπουργός Εσωτερικών έδωσε 
οδηγίες, έτσι ώστε άμεσα να συγκε-
ντρωθούν τα απαραίτητα στοιχεία 
των ιδιοκτητών μέσω του Τμήματος 
Κτηματολογίου και Χωρομετρίας 
και του Αρχείου Πληθυσμού. Ακο-
λούθως, θα δοθεί εύλογο χρονικό 
περιθώριο για άρση των παρανο-
μιών και αποκατάσταση της νομι-
μότητας. Περιπτώσεις που δεν θα 
συμμορφωθούν, θα προωθηθούν 
από την Επαρχιακή Διοίκηση Πά-
φου προς τη Γενική Εισαγγελία για 
λήψη δικαστικών μέτρων. 
Σημειώνεται ότι οι έλεγχοι έγιναν με 

φυσική αυτοψία του κλιμακίου, κα-
θώς και με τη χρήση τεχνολογικών 
μέσων, αξιοποιώντας τις βάσεις δε-
δομένων του Τμήματος Κτηματολο-
γίου και Χωρομετρίας.

Αντίδραση 
Την έντονη αντίδραση του κοινο-
τάρχη της Ίννειας προκάλεσε η δη-
μοσιοποίηση των στοιχείων για 
αυθαίρετες επεκτάσεις και παρεμ-
βάσεις σε στιάδια που βρίσκονται 
σε περιοχές Νατούρα στον Ακάμα.  
Σε παρέμβαση του στο radiocosmos 
o κοινοτάρχης της Ίννειας Γιάγκος 
Τσίβικος, εξέφρασε έκπληξη για τα 
στοιχεία που δημοσιοποιήθηκαν, 
λέγοντας πως ο ίδιος δεν έχει δει 
στην περιοχή καμιά αυθαιρεσία. Το 

λιγότερο που θα μπορούσαν οι αρ-
μόδιοι να κάνουν όπως είπε, είναι 
να ενημερώσουν την κοινότητα και 
να γίνει η επιθεώρηση των στιαδίων 

στην παρουσία τους. Αυτά τα υπο-
στατικά είπε είναι στοιχεία της ιστο-
ρικής παράδοσης και της κληρονο-
μιάς της κοινότητας.

Εντοπίστηκαν αυθαίρετες επεμβάσεις  
Κάτω τα χέρια από τα Στιάδια διαμηνύει ο Γιάγκος Τσίβικος 
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  Ριπές
Σκοπιμότητες απραξία και 
γραφειοκρατία 

Η κατάσταση στην Δημοτική και Προδημοτική Εκ-
παίδευση στην Πάφο, καθώς και στον Γυμνασια-

κό κύκλο περιγράφεται τραγική. Όλα τα εκπαιδευτήρια 
αυτών των βαθμίδων της εκπαί-
δευσης που λειτουργούν στα 
δημοτικά όρια της Πάφου είναι 
υπερπλήρη και οι ανάγκες καλύ-
πτονται με λυόμενες αίθουσες. 
Επίσης, καταργούνται αίθουσες 
εργαστηρίων και μετατρέπονται 
σε σχολικές αίθουσες, ενώ χρη-
σιμοποιούνται για τάξεις ακόμη 
και αποθηκευτικοί χώροι. Ο αριθ-
μός των μαθητών αυξάνεται στην 
Πάφο ραγδαία και αυτό διαφάνη-

κε από τις αρχές της περασμένης δεκαετίας. Όλοι γνώ-
ριζαν ότι στα δημοτικά όρια της πόλης χρειάζονται νέα 
Δημοτικά Νηπιαγωγεία και Γυμνάσια. Αντί να αναζητη-
θούν κατάλληλοι χώροι, να δεσμευτούν και να εκπο-
νηθούν σχέδια για να καλυφθούν οι ανάγκες, υπήρξε 
απραξία και όπου υπήρχαν άμεσες ανάγκες επιστρα-
τεύονταν προσωρινές λύσεις με λυόμενες αίθουσες. 
Σχεδόν σε όλα τα εκπαιδευτήρια αυτών των βαθμίδων 
υπάρχουν λυόμενες αίθουσες. 
Η περίπτωση του Νικολαϊδείου Γυμνασίου και του 7ου 
Δημοτικού σχολείου είναι πολύ χαρακτηριστική. 
Μετά από διαβουλεύσεις 3 χρόνων το 2018 το Υπουρ-
γείο Παιδείας και οι φορείς της επαρχίας συμφώνησαν 
σε μια λύση που χαρακτηρίστηκε υπό τις περιστάσεις η 
καλύτερη δυνατή και όλοι δήλωναν ικανοποιημένοι. 
Ο σχεδιασμός προέβλεπε μετακίνηση του Α΄ Νηπι-
αγωγείου σε άλλο κτήριο κάτι το οποίο έγινε με κα-
θυστέρηση 18 μηνών.  Προβλέπονταν επίσης, η ανέ-
γερση ενός κτηρίου για την στέγαση του Νικολαϊδείου 
Γυμνασίου στον χώρο που ήταν το νηπιαγωγείο ή κά-
ποιος άλλος συνδυασμός με το Γυμνάσιο και το 7Ο Δη-
μοτικό το οποίο είχε αποφασιστεί ότι δεν θα έπρεπε 
να καταργηθεί. 
Ενώ η υλοποίηση αυτού του σχεδιασμού υλοποιείται 
με καθυστέρηση σχεδόν δύο χρόνων, τώρα που ολο-
κληρώθηκαν τα σχέδια για το νέο κτήριο, ο Δήμος Πά-
φου διαφοροποιεί την αρχική του θέση και υπαναχω-
ρεί υποστηρίζοντας ότι στον χώρο του 7ου Δημοτικού 
και του 1ου Νηπιαγωγείου δεν μπορούν να λειτουρ-
γούν δύο εκπαιδευτήρια. Το επιχείρημα που προβάλ-
λεται είναι ότι με βάση τις προδιαγραφές των σχολείων 
και τα τετραγωνικά που προβλέπονται για κάθε μα-
θητή, στον χώρο δεν μπορούν να λειτουργήσουν δύο 
σχολεία. Το επιχείρημα αυτό για την συγκεκριμένη πε-
ρίπτωση είναι παράδοξο, καθώς σε απόσταση 100 μέ-
τρων από το 7ο δημοτικό λειτουργούν δύο άλλα δη-
μοτικά το Δημήτρειο και το Α΄ Δημοτικό τα οποία δεν 
έχουν ούτε καν αυλή. 
Αν στο κέντρο της Πάφου θα έπρεπε να καταργηθούν 
κάποια δημοτικά σχολεία αυτά είναι το Δημήτρειο και 
το Α΄ και σίγουρα όχι το 7ο που στεγάζεται συγκριτικά 
σε σύγχρονο κτήριο. 
Δεν είναι η πρώτη φορά που επιχειρήθηκε να καταργη-
θεί το 7ο Δημοτικό στο οποίο το 80% των μαθητών εί-
ναι με μεταναστευτική βιογραφία. 
Αντίθετα, στα άλλα δύο δημοτικά που είναι σε από-
σταση 100 μέτρων το ποσοστό των μαθητών με μετα-
ναστευτική βιογραφία δεν ξεπερνά το 20%. Σε αυτά τα 
δύο σχολεία της Πάφου, συγκεντρώνονται παραδοσια-
κά τα τέκνα μεγαλόσχημων παραγόντων και της τοπικής 
ελίτ. Αν θα πρέπει να επανεξεταστεί το θέμα των εκ-
παιδευτηρίων στο κέντρο της Πάφου όπως αποφάσισε 
πρόσφατα η πλειοψηφία του Δημοτικού Συμβουλίου, 
τότε αυτό θα πρέπει να περιλαμβάνει όλα τα εκπαιδευ-
τήρια και όχι μόνον την περίπτωση του 7ου Δημοτικού 
και του Νικολαϊδείου Γυμνασίου.  Τώρα όμως αυτό που 
προέχει είναι να υλοποιηθεί πλήρως ο σχεδιασμός του 
2018 ώστε να δοθεί λύση για το Νικολαΐδειο και πα-
ράλληλα να εξευρεθεί κατάλληλος χώρος για ένα ακό-
μη δημοτικό σχολείο. 

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Σφραγίστηκε το συγκρότημα St. 
Nicolas στην Χλώρακα
Φρουρείται από ιδιωτική εταιρία και τακτικά περίπολα 
της αστυνομίας…

Υ λοποιείται όπως είχε καθο-
ριστεί αρχικά ο σχεδιασμός 
για την εκκένωση του συ-

γκροτήματος διαμερισμάτων στην 
Χλώρακα στο οποίο έβρισκαν κα-
ταφύγιο εκατοντάδες πρόσφυγες 
αιτητές ασύλου κα μετανάστες. 
Από την καταγραφή, προέκυψε 
ότι διέμεναν σε μόνιμη βάση 220 
άτομα εκ των οποίων διαπιστώθη-
κε ότι μόνον δύο από αυτούς δεν 
είχαν καθεστώς μόνιμης διαμονής 
στην Κύπρο.  Περιοδικά και σε προ-
σωρινή βάση διάμεναν και άλλα 
πρόσωπα τα οποία από την πρώτη 
ημέρα που ξεκίνησαν οι επιχειρή-
σεις της Αστυνομίας εγκατέλειψαν 
τα διαμερίσματα. 
Για τις οικογένειες που είχαν μικρά 
παιδιά υπήρξε συνεργασία με το 
Υφυπουργείο κοινωνικών υπηρε-
σιών για την μετακίνηση τους σε 
κατάλληλα υποστατικά. 
Από την περασμένη εβδομάδα, όλοι 
οι ένοικοι απομακρύνθηκαν από τα 
διαμερίσματα και από το πρωί της 
Τρίτης το κτίριο πέρασε στα χέρια 
ιδιωτικής εταιρίας ασφάλειας  και 
φρουρείται ολόκληρο το 24ωρο. 
Στην περιοχή μεταφέρθηκε ένα 
λυόμενο, το οποίο είναι βάση των 
φρουρών ασφαλείας. Οι οδηγίες 
που έχουν είναι σε περίπτωση που 
διαπιστώσουν ότι κάποιο άτομο 
προσπαθεί να εισέλθει στο συ-
γκρότημα να ειδοποιούν την Αστυ-
νομία και να μην επεμβαίνουν οι 
ίδιοι. Η Αστυνομία επίσης θα συ-

νεχίσει να περιπολεί την περιοχή 
και ειδικά τον χώρο που βρίσκεται 
το συγκρότημα. 
Το Τμήμα Δημοσίων έργων ξεκίνη-
σε από την Δευτέρα να σφραγίζει 
το κτήριο με σιδερένια πλέγματα, 
τα οποία τοποθετούνται σε πόρτες 
και παράθυρα και σε κάθε άλλο ση-
μείο του συγκροτήματος, ώστε να 
αποτρέπεται η πρόσβαση σε αυτό. 
Από το πρωί της Τρίτης συνερ-
γεία του κοινοτικού συμβουλίου 
με ντίκερ καθάρισαν γύρω από το 
συγκρότημα όπου είχαν σωρευτεί 
σωροί από σκουπίδια και διάφορα 
αντικείμενα που είχαν ξηλωθεί από 
το συγκρότημα. Μέχρι το μεσημέρι 
είχαν καθαριστεί και οι εσωτερικοί 
υπαίθριοι χώροι των οικοδομών. 
Εν τω μεταξύ, οι επιχειρήσεις της 
Αστυνομίας στην περιοχή συνεχί-
ζονται με αμείωτη ένταση ιδιαίτε-
ρα κατά την διάρκεια της νύχτας. 
Εκτός από την Χλώρακα, περιπολί-
ες γίνονται και στις γειτονικές κοι-
νότητες Έμπας και Τρεμιθούσας. 
Στην διάρκεια αυτών των επιχει-
ρήσεων ανακόπτονται για έλεγχο 
εκατοντάδες οχήματα. 
Οι περισσότερες καταγγελίες οδη-
γών αφορούν παραβιάσεις του 
κώδικα οδικής κυκλοφορίας, οδή-
γηση υπό την επήρεια ναρκωτικών 
ουσιών και αλκοόλης. 
Τις τελευταίες δύο εβδομάδες που 
εφαρμόζονται αυτά τα μέτρα δεν 
υπήρξε οποιοδήποτε περιστατικό 
ρατσιστικής βίας στην περιοχή. Η 

Αστυνομία δηλώνει ότι αυτές οι 
επιχειρήσεις θα συνεχιστούν για 
όσο καιρό κριθεί αναγκαίο, ώστε 
να διασφαλιστεί ότι δεν θα επα-
ναληφθούν επεισόδια όπως αυτά 
που εκδηλώθηκαν την Κυριακή και 
την Δευτέρα 27 και 28 Αυγούστου.

Τρίτο ημίχρονο στην Βουλή 
Επεισοδιακή ήταν η συνεδρίαση 
στην Επιτροπή Εσωτερικών την 
Πέμπτη, που συζητήθηκε γενικά το 
μεταναστευτικό και ειδικότερα τα 
επεισόδια σε Χλώρακα και Λεμεσό. 
Ο πρόεδρος της Επιτροπή Εσω-
τερικών, Άριστος Δαμιανού, υπο-
στήριξε πως η Αστυνομία απέτυχε 
παταγωδώς και ότι γίναμε ρεζίλι 
διεθνώς, όπου μεταδόθηκε η εικό-
να ότι η Κύπριοι είναι ρατσιστές. 
Αρχικά ο κ. Δαμιανού ρώτησε την 
υπουργό Δικαιοσύνης κ. Άννα 
Προκοπίου, πως ενήργησε η ίδια 
στο χρονικό διάστημα μεταξύ των 
επεισοδίων της Χλώρακας και της 
Λεμεσού. Η Υπουργός, ανέφερε 
πως το υπουργείο ουδεμία εμπλο-
κή έχει στα υπηρεσιακά σχέδια της 

Αστυνομίας. Αν υπάρχει αποτυχία 
από πλευράς Αστυνομίας προχω-
ρούμε σε συστάσεις, πρόσθεσε η 
Υπουργός. 
Στην επιμονή του κ. Δαμιανού να 
δοθεί απάντηση αν έγιναν συστά-
σεις, η Υπουργός απάντησε πως 
έγιναν και μάλιστα με τον αυστη-
ρότερο τρόπο. «Οι συστάσεις σας 
δεν έπιασαν τόπο», σχολίασε ο κ. 
Δαμιανού. 
Οι τόνοι ανέβηκαν περαιτέρω όταν 
ο εκπρόσωπος της Αστυνομίας 
ανέφερε πως στη Λεμεσό σκοπός 
τη Αστυνομίας ήταν η διασφάλι-
ση της τάξης. «Το πετύχαμε», πα-
ρενέβη ο πρόεδρος της Επιτροπής 
Εσωτερικών. «Υπήρξε μια αστο-
χία», συνέχισε ο εκπρόσωπος της 
Αστυνομίας. Στο σημείο αυτό ο κ. 
Δαμιανού, σε ψηλούς τόνους ανέ-
φερε: «Μα θέλετε να μας βγάλετε 
από τα ρούχα μας; Ήταν αστοχία 
αυτό που έγινε στη Λεμεσό που 
γίναμε ρεζίλι διεθνώς ότι είμαστε 
ρατσιστές; Οι Λεμεσιανοί φοβού-
νταν να κυκλοφορήσουν. Αποτύχα-
τε παταγωδώς». 

Ανάδειξη των αιωνόβιων δέντρων 
ως μνημεία της φύσης
H ΕΤΑΠ Πάφου, συνεχίζει τις προσπάθειες για καινοτόμο 
πληροφόρηση ντόπιων και ξένων...

Η Εταιρεία Τουριστικής Ανάπτυξης και Προ-
βολής Περιφέρειας Πάφου, συνεχίζοντας 

τις προσπάθειες αναβάθμισης της τουριστικής 
εμπειρίας και υλοποίησης δράσεων που συμ-
βάλουν στην μετατροπή της επαρχίας Πάφου 
σε έξυπνο προορισμό (SMART destination) επε-
κτείνει την ψηφιοποίηση πληροφόρησης και την 
εγκατάσταση έξυπνων πινακίδων για την ανάδει-
ξη αιωνόβιων δέντρων.
Η επαρχία Πάφου διαθέτει αρκετά αιωνόβια δέ-
ντρα σε διάφορες περιοχές γι’ αυτό η ΕΤΑΠ Πά-
φου σε συνεργασία με το Τμήμα Δασών το οποίο 
και ευχαριστεί θερμά, έχει αρχίσει την δημιουρ-
γία έξυπνων πινακίδων ανάδειξης των μνημείων 
της φύσης.  Μέχρι σήμερα η καινοτόμος αυτή 
προσέγγιση έχει εφαρμοστεί για τον Τρέμιθο της 
Σίμους, ένα μνημείο της φύσης  1000 ετών, τον 
γνωστό “Κυπάρισσο”- ΄Aγιο Νικόλαο  στον Κά-

θηκα 700 ετών, Ελιά 700 ετών στον Δήμο Πόλε-
ως,  Δρύ 170 ετών στο Προδρόμι,  Δρυ, Πεύκο 
και Ελιά από 120 μέχρι 500 ετών  στην κοινότη-
τα Γιαλιάς.
Πλέον τα αιωνόβια δέντρα αναδεικνύονται μέσα 
από την χρήση τεχνολογίας, με έξυπνες πινακί-
δες πληροφόρησης, φιλικές προς το περιβάλλον 
οι οποίες προσφέρουν διαδραστικότητα.   Ο χρή-
στης/επισκέπτης  αφού σαρώσει αρχικά το  QR 
code μπορεί να επιλέξει από την έξυπνη συσκευή 
του την γλώσσα της αρεσκείας του, ενώ  του προ-
σφέρεται ένα ευρύ φάσμα επιλογών πληροφό-
ρησης.  Στις συγκεκριμένες περιπτώσεις, παρέ-
χεται πληροφόρηση  για το κάθε δέντρο, για την 
προστασία των δασών, τα πλεονεκτήματα που 
προσφέρουν τα δέντρα στον άνθρωπο και στην 
φύση, ο κύκλος ζωής των δέντρων, συμβουλές 
για την διατήρηση και προστασία της φύσης  κ.α,  

καθώς και πλούσιο, φωτογραφικό υλικό , video, 
360 περιήγηση κ,α.  
Τις επόμενες βδομάδες ολοκληρώνεται η υλο-
ποίηση της τέταρτης φάσης δημιουργίας έξυ-
πνων πινακίδων η οποία περιλαμβάνει  άλλα 20 
σημεία ενδιαφέροντος σε ολόκληρη την επαρχία 
από σύνολο μέχρι σήμερα  50 πινακίδων.
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Πνιγμένα τα σχολεία στην Πάφο 
Υπερπλήρη Δημοτικά και Νηπιαγωγεία. Αντιδράσεις για την αλλαγή απόφασης 
του Δήμου Πάφου στο θέμα της λειτουργίας των σχολείων του κέντρου…

Α ντιδράσεις προκάλεσε η υπαναχώ-
ρηση του Δήμου Πάφου για την λει-
τουργία του 7ου δημοτικού σχολείου 

και του Νικολαϊδείου στο κέντρο της πόλης. 
Τα σχολικά κτήρια στην Πάφο είναι πνιγμένα 
λόγω υπερπληθυσμού μαθητών. Το πρόβλη-
μα είναι πιο έντονο στη δημοτική και προ-
δημοτική εκπαίδευση, καθώς και στο γυμνα-
σιακό κύκλο. 
Αυτή η κατάσταση έχει διαπιστωθεί πριν 
από τουλάχιστον 7 χρόνια και χρόνο με τον 
χρόνο επιδεινώνεται, χωρίς να υπάρχει κα-
νένας ουσιαστικός σχεδιασμός για την κάλυ-
ψη των αναγκών. 
Το Υπουργείο Παιδείας και οι Τεχνικές Υπη-
ρεσίες του, παρακολουθούν την κατάσταση 
και προσπαθούν να αντιμετωπίσουν τις ανά-
γκες με λυόμενες αίθουσες που τοποθετούν 
σε Δημοτικά και Νηπιαγωγεία. 
Ακόμη και αυτές τις μέρες, είναι σε εξέλιξη 
εργασίες για την τοποθέτηση λυόμενων αι-
θουσών σε εκπαιδευτήρια στην Πάφο. 
Η κατάσταση περιγράφεται δραματική από 
αρκετούς φορείς, οι οποίοι καλούν την πολι-
τεία βρει λύσεις. 
Ο Δήμαρχος Πάφου, επισημαίνει ότι η Πά-
φος χρειάζεται άμεσα άλλο ένα Δημοτικό 
και ένα νέο Γυμνάσιο για να καλύψει τις 
ανάγκες της. 
Προτείνει μάλιστα όπως αξιοποιηθεί χώρος 
στην περιοχή των ΣΙΛΟ στο Αναβαργός, ή σε 
άλλο σημείο της πόλης που είναι κατάλληλο 
και το οδικό δίκτυο. 

Η επαρχιακή επιτροπή της ΠΟΕΔ, θεωρεί 
επίσης ότι υπάρχει άμεση ανάγκη για ένα 
ακόμη δημοτικό σχολείο στα δημοτικά όρια 
της Πάφου. Σε δηλώσεις στο Radiocosmos 
o πρόεδρος Γιώργος Γεωργιάδης, διατύπω-
σε επικρίσεις για τον Δήμο Πάφου ο οποίος 
υπαναχώρησε από την συμφωνία που είχε 
γίνει για την λειτουργία στο κέντρο της πό-
λης του Νικολαϊδείου Γυμνασίου και του 
7ου Δημοτικού.

Νέες σκέψεις και ανατροπές 
Την ώρα που όλοι αναγνωρίζουν τις πιεστι-
κές ανάγκες στη δημοτική εκπαίδευση και το 
γυμνασιακό κύκλο, η πλειοψηφία του Δημο-
τικού Συμβουλίου τάχθηκε κατά της υλοποί-
ησης του σχεδιασμού που είχε συμφωνηθεί 
το 2018 για την μετακίνηση του Α΄ Νηπιαγω-
γείου σε νέο κτήριο και την ανέγερση γυμνα-
σίου ώστε να στεγαστεί μόνιμα το Νικολαΐ-
δειο Γυμνάσιο που τώρα συστεγάζεται με το 
Λύκειο Κύκκου. 
Η συμφωνία που είχε επιτευχθεί τότε και 
είχε την στήριξη όλων των φορέων της Πά-

φου, προέβλεπε την διατήρηση του 7ου Δη-
μοτικού σχολείου στην περιοχή, την μετακί-
νηση του Α΄ Νηπιαγωγείου και την ανέγερση 
γυμνασίου. 
Τώρα, ο Δήμαρχος Πάφου και η πλειοψηφία 
του Συμβουλίου επικαλούνται την έλλειψη 
επαρκούς χώρου για να συνυπάρξουν το Δη-
μοτικό με το Γυμνάσιο. 
Αυτή η θέση, διατυπώθηκε πρόσφατα όταν 
κλήθηκαν να καταθέσουν απόψεις για τα 
σχέδια που εκπονούνται για την ανέγερση 
του γυμνασίου. Τα σχέδια ουσιαστικά είναι 
έτοιμα και αυτή η υπαναχώρηση του Δήμου 
μπορεί να ανατρέψει τους σχεδιασμούς. 

Αντιδράσεις 
Ο επικεφαλής της Δημοτικής Ομάδας του 
ΑΚΕΛ στον Δήμο Πάφου Κώστας Δίπλαρος, 
υπενθύμισε ότι η θέση του Δήμου Πάφου 
δεν ήταν ομόφωνη, σημειώνοντας πως με 
την στάση του Δήμου ανατρέπονται οι υφι-
στάμενοι σχεδιασμοί. 
Ήδη όπως είπε, ο υφιστάμενος σχεδιασμός 
έχει καθυστερήσει 18 μήνες που σημαίνει 

δύο σχολικές χρονιές. Σημειώνεται επίσης, 
ότι στη Μέση Εκπαίδευση στην Πάφο, έχουν 
αυξηθεί οι μαθητές σε σχέση με την προη-
γούμενη σχολική χρονιά κατά 525 άτομα. 
Το ΑΚΕΛ καλεί τον Υπ. Εσωτερικών ως Κηδε-
μόνας των Τ/Κ περιουσίων, να  προχωρήσει 
άμεσα στην παραχώρηση του χώρου που 
προκύπτει από την απομάκρυνση του πρα-
τηρίου πετρελαιοειδών για τους σκοπούς 
ανέγερσης του νέου Νικολαΐδειου Γυμνα-
σίου,  να ολοκληρωθεί ο σχεδιασμός όπως 
είχε συμφωνηθεί το 2018 και να αναζητηθεί 
κατάλληλος χώρος για την ανέγερση ενός 
ακόμη Δημοτικού Σχολείου στην Πάφο. 

Σχολική  Εφορία
Έντονη ήταν και η αντίδραση της Σχολικής 
Εφορίας Πάφου, η οποία μάλιστα απέστειλε 
επιστολή στην Υπουργό Παιδείας απευθύ-
νοντας πρόσκληση να επισκεφθεί την Πάφο 
και να εξεταστεί επί τόπου η κατάσταση. 
Την ανάγκη υλοποίησης του σχεδιασμού 
για τα σχολεία του κέντρου όπως είχε συμ-
φωνηθεί από τους φορείς της επαρχίας το 
2018, επεσήμανε μιλώντας στο radiocosmos 
ο Πρόεδρος της Σχολικής Εφορείας Πάφου 
Μιχάλης Χαραλάμπους, παράλληλα ανέφε-
ρε πρέπει να αρχίσουν διαδικασίες για εντο-
πισμό κατάλληλων χώρων για λειτουργία 
νέου  νηπιαγωγείου, δημοτικού, γυμνασίου 
και τεχνικής σχολής . 
Όπως ανέφερε ο κ Χαραλάμπους με βάση 
την ενημέρωση του από τις αρμόδιες υπηρε-
σίες του υπουργείου παιδείας  ο σχεδιασμός 
για τα σχολεία του κέντρου είναι έτοιμος και 
εκκρεμεί μόνο η έκδοση των σχετικών αδει-
ών. Με βάση τα χρονοδιαγράμματα είπε τα 
νέα εκπαιδευτήρια θα είναι έτοιμα για να 
λειτουργήσουν τον Σεπτέμβριο του 25. 
Για τη φετινή σχολική χρονιά ανέφερε ότι 
τα μεγαλύτερα προβλήματα σε ότι αφορά 
την έλλειψη αιθουσών καταγράφονται στην 
προδημοτική εκπαίδευση και τόνισε ότι η 
σχολική εφορεία δεν συμφωνεί με τη λει-
τουργία λουόμενων αιθουσών στα σχολεία. 

Ο Δήμαρχος Πάφου, 
επισημαίνει ότι η Πάφος 
χρειάζεται άμεσα άλλο 
ένα Δημοτικό και ένα νέο 
Γυμνάσιο για να καλύψει 
τις ανάγκες της. 

Μαθητής κουτούλησε καθηγητή σε σχολείο της Πάφου
Όλα ξεκίνησαν όταν ο καθηγητής επεδίωξε να βγάλει τον μαθητή εκτός της αίθουσας

Ένα απίστευτο περιστατικό ση-
μειώθηκε πριν από λίγες ημέ-

ρες σε Λύκειο στην Πάφο.
Σύμφωνα με επιβεβαιωμένες πλη-
ροφορίες, μαθητής λυκείου κου-
τούλησε καθηγητή μέσα στην τάξη 
εν ώρα μαθήματος.
Όλα ξεκίνησαν όταν ο καθηγητής 
επεδίωξε να βγάλει τον μαθητή 
εκτός της αίθουσας ύστερα από 

λογομαχία που είχαν. 
Ακολούθησε αναβρασμός και αντι-
παράθεση και όταν οι δύο ήταν σε 
απόσταση αναπνοής, ο μαθητής 
κουτούλησε στο πρόσωπο τον κα-
θηγητή.
Στο σχολείο κατέφθασε αστυνομία, 
η οποία ερευνά το περιστατικό.
Αυτό δεν είναι το πρώτο περιστατι-
κό νεανικής παραβατικότητας στα 

σχολεία μας και έρχεται να προ-
στεθεί σε μια σειρά άλλων που κα-
ταγράφονται τα τελευταία χρόνια.
Το πρόβλημα θα πρέπει να απα-
σχολήσει σοβαρά τους αρμόδιους 
ώστε να μην επαναληφθούν πα-
ρόμοιες συμπεριφορές οι οποίες 
στιγματίζουν τη μαθητική κοινό-
τητα και δημιουργούν προηγού-
μενα.



Τ ο Δημοτικό Συμβούλιο Πάφου σε κλί-
μα αντιπαράθεσης ανέβαλε το βράδυ 
της Πέμπτης την απόφαση για τα ψηλά 

κτήρια στην τουριστική περιοχή.  Πρόκειται 
για αίτηση που υποβλήθηκε για την ανέγερση 
δύο κτηρίων 14 και 13 ορόφων για την οποία 
ζητήθηκαν οι απόψεις του Δήμου Πάφου. 
Η αναβολή της ψηφοφορίας έγινε διότι απου-
σίαζαν αρκετά μέλη από την συνεδρίαση.
Αξίζει να σημειωθεί, ότι αρχικά ο Δήμος Πά-
φου προκαταρτικά είχε δώσει θετικές απόψεις 
για την ανέγερση των δύο ψηλών κτιρίων, όταν 
συζητήθηκε το θέμα των απόψεών του για τα 
άλλα δύο ψηλά κτίρια που ανεγείρονται ήδη 
σε γειτονικό τεμάχιο επί της λεωφόρου.
Με την πάροδο όμως του χρόνου και με την 
ανέγερση του πρώτο ψηλού κτιρίου επί της 
λεωφόρου Ποσειδώνος κάποιες δημοτικές 
ομάδες έχουν αλλάξει άποψη, προτιμώντας 
να διαφυλαχτεί η υπάρχουσα “γραφική” εικό-
να της πόλης μας.

Αντίθετες απόψεις
Όπως δήλωσε στο Ράδιο Κόσμος ο δημοτικός 
σύμβουλος του ΔΗΚΟ Μαρίνος Στυλιανού, 
όταν άρχισε η συζήτηση για την αδειοδότηση 
των ψηλών κτιρίων το 2018 ο Δήμος Πάφου 
καλωσόριζε τέτοιους είδους αναπτύξεις και 
μάλιστα τονιζόταν ότι κάποιοι κύκλοι επιχει-
ρηματιών από άλλες επαρχίες υπέβαλλαν 
ενστάσεις διότι δεν ήθελαν να ανοίξει αυτή η 
αγορά στην Πάφο.
Τότε σύμφωνα με τον κ. Στυλιανού, η πλειο-
ψηφία του Δημοτικού Συμβουλίου τασσόταν 
υπέρ μιας λελογισμένης ανάπτυξης.
Μετά την ανέγερση όμως του πρώτου ψηλού 
κτιρίου, και όπως φάνηκε από την συζήτηση 
της Πέμπτης, οι απόψεις στο Δημοτικό συμ-
βούλιο διίστανται.
Άποψή μου τόνισε ο κ. Στυλιανού την οποία 
κατέθεσε και κατά τη συζήτηση στο Σώμα, 
είναι ότι ο Δήμος Πάφου ως Δημοτική Αρχή, 

πρέπει να λειτουργεί  στα πλαίσια της ισονο-
μίας και ισοπολιτείας απέναντι στην ιδιωτική 
πρωτοβουλία και γενικότερα στον επιχειρημα-
τικό κόσμο και τον πολίτη.
Ο Δήμος Πάφου στο αίτημα για την ανέγερση 
των πρώτων ψηλών κτιρίων τόνισε ο κ. Στυ-
λιανού τοποθετήθηκε θετικά και από τότε δεν 
έχει αναθεωρήσει την πολιτική του ως έχει δι-
καίωμα να πράξει.
Δεν έχει δηλαδή συνεδριάσει το Σώμα για να 
συζητήσει το θέμα και να αποφασίσει αν θε-
ωρεί λανθασμένη την προηγούμενη απόφαση 
– τοποθέτηση και ότι δεν επιθυμεί άλλα ψηλά 
κτίρια στο παραλιακό του μέτωπο.
Αξίζει να σημειωθεί ότι η Πολεοδομία δεν εί-
ναι υποχρεωμένη να δεχτεί τις απόψεις του 
Δήμου Πάφου, αλλά πρέπει να τις λάβει υπό-
ψη κατά την αδειοδότηση ή απόρριψη του αι-
τήματος.
Το θέμα δηλαδή που τίθεται είναι κατά πόσο 

ο Δήμος Πάφου θα τοποθετηθεί αρνητικά στο 
νέο αίτημα για ανέγερση άλλων δύο ψηλών 
κτιρίων ακριβώς δίπλα από τα δύο πρώτα κτί-
ρια για τα οποία έδωσε θετικές απόψεις και 
αυτό μπορεί να θεωρηθεί μεροληπτική πολιτι-
κή και συμπεριφορά.
Συνεπώς κατέληξε ο Μαρίνος Στυλιανού εάν ο 
Δήμος Πάφου δεν επιθυμεί την ανέγερση άλ-
λων ψηλών κτιρίων στην περιοχή θα πρέπει 
να συνέλθει το Δημοτικό Συμβούλιο να γίνει 
ανταλλαγή απόψεων και να καθοριστεί ένα 
πλαίσιο ώστε ο κάθε ενδιαφερόμενος να γνω-
ρίζει εκ των προτέρων και όχι εκ των υστέρων 
τι ισχύει και τι όχι.
Την αντίθετη άποψη υποστήριξε ο δημοτικός 
σύμβουλος Παναγιώτης Βορκάς, ο οποίος 
υποστήριξε ότι το επιχείρημα ότι ο Δήμος Πά-
φου κρίνει τα αιτήματα χρησιμοποιώντας δύο 
μέτρα και δύο σταθμά δεν ευσταθεί καθώς 
το 2018 το δημοτικό συμβούλιο είχε ενώπιον 

του δύο αιτήματα για ανέγερση ψηλών κτιρί-
ων, σε γειτονικά μάλιστα τεμάχια.
Το 2018 η πλειοψηφία του δημοτικού συμ-
βουλίου ήταν θετική και για τις δύο αναπτύ-
ξεις, αλλά οι προκαταρτικές απόψεις που δό-
θηκαν είχαν ισχύ μόνο για ένα χρόνο.
Στην περίπτωση που εξετάστηκε στην πρό-
σφατη ολομέλεια η εταιρεία επανήλθε πέντε 
χρόνια μετά και το δημοτικό συμβούλιο νομι-
μοποιείται να λειτουργήσει πιο σοφά έχοντας 
και την εμπειρία της ανέγερση του πρώτου 
ψηλού κτιρίου και να εκφέρει διαφορετικές 
απόψεις.
Αυτό τόνισε ο κ. Βορκάς ισχύει και για το δεύ-
τερο ψηλό κτίριο της πρώτης εταιρείας που 
ήδη έχει ανεγείρει ψηλό κτίριο, καθώς από 
το 2018 που πήρε τις θετικές προκαταρτικές 
απόψεις τα δεδομένα έχουν αλλάξει άρδην.
Συγκεκριμένα όπως εξήγησε ο κ. Βορκάς στις 
πόλεις όπου έχουν ανεγερθεί ψηλά κτίρια ευ-
ελπιστώντας, σε ορισμένα καλά αυτό δεν έχει 
επαληθευτεί και εκ του αποτελέσματος πάντα 
σύμφωνα με τον κ. Βορκά η θετικές απόψεις 
που δόθηκαν το 2018 από το Δημοτικό συμ-
βούλιο για την ανέγερση ψηλών κτιρίων στην 
Πάφο ήταν λανθασμένες.
Θα ήταν τραγικό κατέληξε ο κ. Βορκά να δώ-
σουμε συνέχεια σε μια λανθασμένη απόφαση 
που λήφθηκε το 2018 και κατά την δική του 
άποψη θα καταστρέψει την καλή εικόνα της 
πόλης μας.

Το ερώτημα
Το ερώτημα τέλος που τίθεται και καλείται 
το δημοτικό συμβούλιο να απαντήσει με την 
απόφαση που θα πάρει είναι κατά πόσο επι-
θυμεί μια πόλη με ψηλά κτίρια ή όχι και στο 
διάστημα που απομένει μέχρι την νέα συνε-
δρία καλείται να πάρει τον σφυγμό της πλει-
οψηφία των δημοτών καθώς η πόλη δεν ανή-
κει σε κανένα δήμαρχο και κανένα δημοτικό 
σύμβουλο. 

Τις ειδήσεις φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Αναβλήθηκε η ψηφοφορία 
Αντιπαραθέσεις στο Δημοτικό Συμβούλιο Πάφου για την ανέγερση νέων ψηλών 
κτιρίων στην λεωφόρο Ποσειδώνος…

Κανονικά άνοιξε τελικά τη Δευτέ-
ρα και το Δημοτικό Σχολείο στην 

Αναρίτα της Πάφου. Το κοινοτικό 
συμβούλιο και ο σύνδεσμος γονέων 
είχαν αποφασίσει την Παρασκευή 
ότι δεν θα επέτρεπαν χθες την έναρ-
ξη της λειτουργίας του σχολείο αν 
δεν μετακινούσαν τις δύο δασκάλες 
του Δημοτικού. 
Ο σύνδεσμος γονέων και το κοινοτι-
κό συμβούλιο, είχαν στείλει σχετικές 
επιστολές στο τέλος της σχολικής 
χρονιάς και ανέμεναν ότι θα γίνο-
νταν οι μεταθέσεις τους. 

Μέχρι το Σάββατο ωστόσο, το αί-
τημα τους δεν είχε ικανοποιηθεί με 
αποτέλεσμα να λάβουν την απόφα-
ση να μην επιτρέψουν την έναρξη 
λειτουργίας του σχολείου την Δευ-
τέρα. 
Στην διάρκεια ωστόσο των ωρών που 
ακολούθησαν δόθηκαν διαβεβαιώ-
σεις από το Υπουργείο Παιδείας και 
την Εκπαιδευτική  Υπηρεσία ότι το 
αίτημα τους είχε ικανοποιηθεί αλλά 
εκ παραδρομής όπως αναφέρθηκε 
δεν δημοσιεύτηκαν οι μεταθέσεις. 
Το κοινοτικό συμβούλιο και ο σύν-

δεσμος γονέων ενημερώθηκαν το 
απόγευμα της Κυριακής για την δι-
ευθέτηση. 
Κατόπιν αυτών των διαβεβαιώσε-
ων το σχολείο άνοιξε χθες κανονικά 

όπως και τα υπόλοιπα σχολεία στην 
Πάφο. 
Στα 42 δημοτικά σχολεία της Πά-
φου φοιτούν 6.756 μαθητές και στα 
34 νηπιαγωγεία 1.884 . Στην πρώτη 

τάξη του Δημοτικού φέτος εγγρά-
φηκαν 1.238 μαθητές όσοι περίπου 
ήταν και την περασμένη χρονιά. Στις 
υπόλοιπες τάξεις συγκριτικά με την 
περασμένη χρονιά παρατηρείται 
αύξηση κατά 184 μαθητές. 
Οι μαθητές της προδημοτικής αυξή-
θηκαν επίσης κατά 40. 
Η στελέχωση των σχολείων φέτος 
κυμαίνεται σε υψηλά επίπεδα και 
αγγίζει ποσοστά της τάξης του 98% 
γεγονός που αφήνει ικανοποιημέ-
νους τόσο τους γονείς όσο και τους 
εκπαιδευτικούς.  

Ζωντάνεψαν Δημοτικά και Νηπιαγωγεία 
Στο παρά πέντε δεν έκλεισε το σχολείο στην Αναρίτα 



“Αδέσμευτος”  16 Σεπτεμβρίου 2023 Σελίδα 07ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Ο ι μελετητές του έργου για το παρα-
λιακό μέτωπο Γεροσκήπου -  Πά-
φου έλαβαν εντολές να προχωρή-

σουν σε τελικά κατασκευαστικά σχέδια και 
στην ετοιμασία όρων για την προκήρυξη προ-
σφορών. Ο Δήμαρχος Πάφου σε δηλώσεις 
στο Radiocosmos, εκτίμησε ότι μέχρι τέλος 
του χρόνου θα είναι όλα έτοιμα για την προ-
κήρυξη προσφορών. Στο μεσοδιάστημα, θα 
πρέπει να ληφθούν αποφάσεις για τον οργα-
νισμό που θα αναλάβει την εκτέλεση του έρ-
γου. 
Σε αυτή την περίπτωση, είτε θα αναλάβουν 
οι τοπικές αρχές την  υλοποίηση του έργου, 
είτε το Τμήμα Θαλασσίων Έργων του αρμόδι-
ου Υπουργείου. 
Σε περίπτωση που αναλάβει ο Δήμος Πάφου 
είπε, μπορεί να κερδηθεί πολύτιμος χρόνος, 
διότι θα τρέξει τις διαδικασίες ταχύτερα. 
Επίσης είπε, θα πρέπει να προηγηθεί διαβού-
λευση με τους ξενοδόχους για το χρονοδιά-

γραμμα του έργου και την πορεία εκτέλεσης 
του. Το έργο θα γίνει σε μια πολύ ευαίσθη-
τη περιοχή και από την πρώτη στιγμή που ξε-
κίνησαν οι διαδικασίες για τον σχεδιασμό οι 
ξενοδόχοι είχαν διαμηνύσει πως θα πρέπει 
να εκτελείται σε φάσεις και σίγουρα όχι κατά 
την διάρκεια της θερινής σεζόν. 

Εγκρίθηκε 
Για την ιστορία να αναφέρουμε ότι το Τμή-
μα Περιβάλλοντος, άναψε πριν από λίγες 
μέρες το πράσινο φως για το έργο, αφού 
προηγουμένως ικανοποιήθηκαν από τους 
μελετητές οι όροι που είχαν τεθεί για την 
διαφοροποίηση των σχεδίων ώστε να περι-
οριστούν οι επιπτώσεις στα λιβάδια ποσει-
δωνίας. 
Ορισμένοι κυματοθραύστες σε ευαίσθη-

τες περιοχές μετακινήθηκαν σε μεγαλύτε-
ρη απόσταση από την ακτή, ή καταργήθη-
καν μετά από σχετικό αίτημα του Τμήματος 
Αρχαιοτήτων. 
Για την τροποποίηση των σχεδίων και των 
μελετών επιπτώσεων χρειάστηκαν περίπου 
5 χρόνια. Τα σχέδια προβλέπουν καθαίρεση 
υφιστάμενων προβόλων και κυματοθραυ-
στών, την κατασκευή νέων αποσπασμένων 
και ορισμένων προβόλων και την τεχνητή 
αναπλήρωση των ακτών από τα Δημοτικά 
Μπάνια Πάφου μέχρι το ξενοδοχείο «Φαέ-
θων». Πρόκειται για μια έκταση 4ων χιλιο-
μέτρων στην οποία δραστηριοποιούνται οι 
μεγαλύτερες ξενοδοχειακές μονάδες της 
επαρχίας Πάφου. Οι σχεδιασμοί όπως τελι-
κά εγκρίθηκαν προνοούν την κατασκευή 14 
αποσπασμένων κυματοθραυστών, με δια-

τήρηση του κυματοθραύστη, στην παραλία 
του ΣΟΔΑΠ καθώς και 5 κάθετων προβόλων. 
Το προϋπολογιζόμενο κόστος ανέρχεται σε 
13 εκ. ευρώ και θα αξιοποιηθούν ευρωπα-
ϊκά κονδύλια.

Ικανοποίηση 
Με βάση το μοντέλο που ανέπτυξαν οι με-
λετητές, το έργο θα  ανακόψει την διάβρω-
ση των ακτών και θα συμβάλει στην βελτίωση 
τους. Οι επαγγελματίες της περιοχής ελπί-
ζουν ότι οι σημερινές βραχώδεις ακτές της 
περιοχής θα αποκτήσουν άμμο. 
Στην αρχή, αυτό θα γίνει με άμμο που θα με-
ταφερθεί, όμως οι μελετητές εκτιμούν ότι 
σταδιακά η άμμος θα αυξάνεται. 
Για την εκπόνηση της μελέτης, είχαν συμ-
βάλει οικονομικά όλοι οι ξενοδόχοι της πε-
ριοχής. 
Η Εταιρεία Τουριστικής Ανάπτυξης και Προ-
βολής Περιφέρειας Πάφου, χαρακτήρισε 
πολύ θετική την απόφαση της περιβαλλο-
ντικής αρχής, σημειώνονται ότι πρόκειται 
για ένα πολύ σημαντικό εμπλουτιστικό έργο 
στρατηγικής σημασίας. 
Με την ολοκλήρωση των έργων, η Πάφος 
ως τουριστικός προορισμός αναμένεται να 
προσθέσει στην “φαρέτρα” των τουριστικών 
υποδομών αυτό το σπουδαίο έργο το οποίο 
θα συμβάλει να επιτευχθούν σημαντικοί στό-
χοι και περαιτέρω ανάταση της εικόνας της 
Πάφου ως τουριστικός προορισμός μέσω της 
παροχής ποιοτικότερων, πιο προσβάσιμων 
καθώς και ασφαλέστερων  παραλιών στους 
λουόμενους.  

Παραλιακό μέτωπο Πάφου – Γεροσκήπου 
Τελικά κατασκευαστικά σχέδια για κυματοθραύστες και προσφορές 

Πρόκειται για 
μια έκταση 4ων 
χιλιομέτρων στην οποία 
δραστηριοποιούνται 
οι μεγαλύτερες 
ξενοδοχειακές μονάδες 
της επαρχίας Πάφου.

Στηρίζει το Νοσοκομείο Πόλης Χρυσοχούς 
Ποιες διαβεβαιώσεις έδωσε η Υπουργός Υγείας Πόπη Κανάρη

O κόσμος του διαμερίσματος Πόλης Χρυ-
σοχούς πρέπει να έχει ισότιμη περί-
θαλψη άσχετα με την απόσταση, όπως 

και οι υπόλοιποι κάτοικοι της Κύπρου που 
συμβάλλουν με το δικό τους τρόπο στο Γενικό 
Σύστημα Υγείας, ανέφερε την περασμένη Πα-
ρασκευή η Υπουργός Υγείας Πόπη Κανάρη. 
Σε δηλώσεις στο πλαίσιο συνάντησής της με 
τον Δήμαρχο Πόλης Χρυσοχούς Γιώτη Πα-
παχριστοφή και τους κοινοτάρχες της περιο-
χής Πόλης Χρυσοχούς και Τηλλυρίας, ανέφε-
ρε πως το Νοσοκομείο της Πόλης Χρυσοχούς 
πρέπει να αναβαθμιστεί γιατί οι κάτοικοι βρί-
σκονται σε μακρινές περιοχές και δεν έχουν 

εύκολη πρόσβαση στα Νοσοκομεία. 
Αρχίζουμε είπε η κ. Κανάρη και με την ανα-
βάθμιση του Νοσοκομείου Πόλης Χρυσοχούς 
και της ευρύτερης περιοχής έτσι ώστε όλοι οι 
κάτοικοι να έχουν αυτή την περίθαλψη που 
τους αξίζει. Ερωτηθείσα για τις ελλείψεις του 
Νοσοκομείου Πόλης Χρυσοχούς, η Υπουργός 
Υγείας είπε πως χρειάζονται Παθολόγο, προ-
σθέτοντας πως έχει λάβει υπόσχεση από τον 
Οργανισμό Κρατικών Υπηρεσιών Υγείας για 
στελέχωση. 
Επιπρόσθετα αναφέρθηκε και στις πρόσφατες 
υπηρεσίες που χρειάζεται το Νοσοκομείο Π. 

Χρυσοχούς στα θέματα ασθενοφόρων. Αυτή 
η υπηρεσία θα έπρεπε να αναβαθμιστεί και 
πριν την καλοκαιρινή τουριστική περίοδο για-
τί χρειάζονταν ενίσχυση ασθενοφόρων, συ-
μπλήρωσε. 
Η Υπουργός Υγείας σημείωσε πως στη σύσκε-
ψη της Π. Χρυσοχούς ήταν παρόντες ο Γενικός 
Εκτελεστικός Διευθυντής ΟΚΥπΥ Διεύθυνσης 
Λεμεσού – Πάφου Χρίστος Νικολάου, ο Επι-
στημονικός Διευθυντής του ΟΚΥπΥ Λεμεσού 
- Πάφου Χρίστος Νικολάου καθώς και εκπρό-
σωπος του ΟΑΥ με σκοπό να προωθηθεί από 
πλευρά τους ένα σχέδιο δράσης για την ανα-

βάθμιση του Νοσοκομείου Πόλης Χρυσοχούς. 
Αυτό το σχέδιο θα πρέπει να προωθηθεί από 
πλευράς τους ώστε να δουν πως με γρήγορους 
ρυθμούς αντιμετωπίζονται οι ανάγκες και  του 
Νοσοκομείου αλλά και της ευρύτερης περιο-
χής, ανέφερε. Καταλήγοντας η Υπουργός Υγεί-
ας, σημείωσε πως στόχος τους είναι να έχουν 
μια γόνιμη αναφορά στα θέματα της υγείας 
και της περίθαλψης αυτών των κατοίκων της 
περιοχής που στο σύνολο τους είναι πέραν 
των 30.000 κατοίκων. 
Από την πλευρά του ο Δήμαρχος Πόλης Χρυ-
σοχούς Γιώτης Παπαχριστοφή, ανέφερε πως 
στόχος της Τοπικής Αρχής είναι να δοθούν λύ-
σεις στα προβλήματα, τα οποία δημιουργούν 
δυσλειτουργία στο Νοσοκομείο Πόλης Χρυ-
σοχούς. Κάποια πράγματα πρόσθεσε, έχουν 
γίνει, όμως κάποια παραμένουν άλυτα «και 
ελπίζω σήμερα να επιλυθούν». Ο κ. Παπαχρι-
στοφή ακολούθως αναφέρθηκε και στις ειδι-
κότητες των ιατρών που δεν υπάρχουν στην 
περιοχή αλλά και στην ενίσχυση της υπηρε-
σίας ασθενοφόρων που αποτελεί, όπως είπε, 
αναγκαιότητα. Ο πρόεδρος του Κ.Σ. Κάτω Πύρ-
γου Τηλλυρίας Νίκος Κλεάνθους σε δηλώσεις 
του στους δημοσιογράφους ανέφερε πως το 
Κέντρο Υγείας Πύργου Τηλλυρίας αντιμετωπί-
ζει προβλήματα στην στελέχωση και στο θέμα 
των επισκέψεων ιατρών διαφόρων ειδικοτή-
των, όπως καρδιολόγου, παιδίατρου και γυ-
ναικολόγου.

Το Νοσοκομείο της 
Πόλης Χρυσοχούς πρέπει 
να αναβαθμιστεί γιατί 
οι κάτοικοι βρίσκονται 
σε μακρινές περιοχές 
και δεν έχουν εύκολη 
πρόσβαση στα άλλα 
νοσοκομεία. 
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Το παραλιακό μας μέτωπο που παραμένει 
πάντα έρμαιο στις καιρικές συνθήκες, τους 
χειμερινούς μήνες. Φέτος η προειδοποίηση 
ήρθε νωρίς…  

Αυτούς που σπέρνουν ανέμους αναφορικά με 
το μεταναστευτικό αλλά δυστυχώς τις θύελ-
λες θα τις θερίσουμε όλοι…

Την Υπουργό υγείας που για άλλη μια φορά 
ήρθε στην Πάφο και για άλλη μια φορά μας 
διαβεβαίωσε ότι όλα τα προβλήματα θα ε-
πιλυθούν!!!

Τα τρία δημοτικά σχολεία που λειτουργούν σε 
μια ακτίνα πεντακοσίων μέτρων στο κέντρο 
της Πάφου…

Τους παιχνιδιάρηδες πολιτικούς που άρχι-
σαν από τώρα τα παιχνίδια για τις επερχόμε-
νες εκλογές στην τοπική αυτοδιοίκηση…

Την… “Κουτσή Μαρία” που ζήλεψε και θέλει 
αν κατέλθει και αυτή υποψήφια έστω και για 
αζάς στο χωριό της…

Τους ντριπλαδόρους της πολιτικής που άρχι-
σαν να δίνουν ρεσιτάλ όταν μιλούν για τις ε-
περχόμενες εκλογές και τις επιλογές τους…

Τους απανταχού σωτήρες του τόπου που εμ-
φανίζονται από παντού επιθυμώντας διακα-
ώς να σώσουν την πόλη ή το χωριό τους, α-
φού εκλεγούν βεβαίως, βεβαίως…

Τους λάτρεις των μανιταριών που άρχισαν 
ήδη να τρίβουν τα χέρια τους καθώς τα μη-
ναλλάγια προβλέπουν βροχές, οι οποίες βέ-
βαια είναι απαραίτητες για να έχουμε αφθο-
νία μανιταριών…

Τους βουλευτές μας οι οποίοι ακόμα συζη-
τούν και αρπάζονται για τα επεισόδια στη 
Χλώρακα, ενώ εμείς τα έχουμε ήδη ξεχάσει, ό-
πως όλα άλλωστε…

Την μνήμη μας που όσο πάει και εξασθε-
νεί γι’ αυτό και ότι πάθουμε θα είναι χαλά-
λι μας…

Τις τιμές στην Κύπρο που παρά τα όποια μέτρα 
υποτίθεται ότι λαμβάνονται εξακολουθούν να 
αυξάνονται και στο τέλος η μοναδική λύση θα 
είναι να γίνουμε πιο λιτοδίαιτοι…

Τον Φαίδωνα που ανακατεύθηκε και στο 
κτηριακό πρόβλημα που αντιμετωπίζουν τα 
σχολεία της Πάφου και τα άκουσε από πολ-
λούς με σχόλια στα μέσα κοινωνικής δικτύ-
ωσης…

Τον Δήμο Πάφου που ανέκρουσε πρύμναν 
στο θέμα της αποκοπής υπερωριών από τους 
τροχονόμους και πλήρωσε αναδρομικά, αλ-
λιώς θα είχε ντράβαλα στα δικαστήρια…

Τα ηλιοτρόπια της πολιτικής που ευδοκι-
μούν όλες τις εποχές και όλες τις χρονικές 
περιόδους, αλλά ούτε μυρίζουν ούτε αποδί-
δουν καρπούς…

Τους ταλαίπωρους κατοίκους του κάμπου της 
Θεσσαλίας και της Καρδίτσας που είδαν την 
καταστροφική μανία της φύσης να τους ξε-
κληρίζει…

Μαθητές 

Στα πάνω οι μαθητές μας και 
ιδιαίτερα στα πρωτάκια που 
επέστρεψαν στα σχολεία με-
τά τις καλοκαιρινές διακο-
πές. Καλή σχολική χρονιά σε 
όλους μαθητές, εκπαιδευτι-
κούς αλλά και γονείς…

Κισσόνεργα 

Στα Πάνω οι Κισσονεργίτες 
που για άλλη μια χρονιά 
σύμφωνα με επίσημα στοι-
χεία είναι πρώτοι στην συλ-
λογή ανακυκλώσιμων υλι-
κών…

Ομαλά  και χωρίς προβλήματα άρχισε η νέα 
σχολική χρονιά στην επαρχία Πάφου, σύμ-

φωνα με τον Α’ Λειτουργό Δημοτικής Εκπαί-
δευσης Πάφου Γιώργο Γιαλλουρίδη. Στην Πά-
φο λειτουργούν 34 Νηπιαγωγεία στα οποία 
φοιτούν φέτος 1.884 μαθητές, και 41 Δημοτι-
κά  με 6.756 μαθητές, με τους 1.238 να φοιτούν 
στην πρώτη τάξη. 
Στην Πάφο, λοιπόν, δεν έχουμε σχολεία που 
έχουν στο λογότυπό τους Χριστό και Παναγία 
και έτσι δεν είχαμε προβλήματα όπως στη Λευ-
κωσία.

Όλα ομαλά στα σχολεία της Πάφου...

Μιχάλης Κίμωνος 

Στα Πάνω ο κοινοτάρχης 
και όλοι οι κάτοικοι του 
Στατού – Άγιος Φωτίου 
που για άλλη μια χρονιά 
οργάνωσαν με επιτυχία το 
παραδοσιακό φεστιβάλ με  
τοπικά προϊόντα της περι-
οχής… 

Τροχονόμοι 

Στα κάτω οι τροχονόμοι 
του δήμου της Πάφου 
αλλά και της αστυνομίας 
που δεν βρίσκονται τις 
ώρες αιχμής στους δρό-
μους για να διευκολύ-
νουν την κίνηση από και 
προς τα σχολεία...  

Μάκης Κεραυνός 

Στα κάτω ο Υπουργός οι-
κονομικών που αντί να 
προωθήσει την επιδότη-
ση του ηλεκτρικού ρεύ-
ματος και των καυσίμων, 
έβαλε τον καφέ και τη ζά-
χαρη στον κατάλογο των 
προϊόντων με μηδενικό 
συντελεστή ΦΠΑ…

Ζημιές προκλήθηκαν τα ξημερώματα  σε 
επιχειρήσεις στο παραλιακό μέτωπο ε-

πί της λεωφόρου Ποσειδώνος από τους ι-
σχυρούς ανέμους που έπνεαν στην  περι-
οχή.
Σε δηλώσεις  στο ΚΥΠΕ, ο Άγγελος Ονησι-
φόρου, πρόεδρος του Συνδέσμου Ιδιοκτη-
τών Κέντρων Αναψυχής Πάφου, ανέφερε 
πως αρκετοί ιδιοκτήτες καταστημάτων στο 
παραλιακό μέτωπο υπέστησαν ζημιές στις 
τέντες των καταστημάτων τους, ομπρέλες, 
καθώς και τα τραπεζοκαθίσματα.  
Οι σιερόκασιες πάντως δεν έπαθαν τίποτε 
(χαχα).

Οι σιερόκασιες πάντως δεν έπαθαν τίποτε...
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Είναι τρελοί οι γονείς;

Ε

Όλα έγιναν με διαφάνεια με μο-
ναδικό γνώμονα το καλό των 

παιδιών απάντησε ο Σύνδεσμος Γο-
νέων του Νικολαϊδείου Γυμνασίου, 
μετά τη θύελλα διαμαρτυριών που 
ξεσήκωσε η απόφαση της διεύθυν-
σης, προφανώς και του Συνδέσμου 
για ανακατάταξη των μαθητών της 
Α΄ Τάξης.
Συγκεκριμένα στην απάντηση του 
προέδρου του Συνδέσμου, αναφέ-
ρεται ότι η μεταβολή της σύνθε-
σης των τμημάτων, με κριτήριο την 
αλφαβητική σειρά έγινε στη βάση 
δικαίου και με μοναδική επιδίωξη 
την τήρηση της αρχής της διαφά-
νειας και της αντικειμενικότητας 
και τονίζει πως με τον τρόπο αυτό, 
έμπρακτα διδάσκουμε στα παιδιά 
μας τον σεβασμό στις αξίες και τις 
αρχές, που πρέπει να διέπουν μια 
ευνομούμενη κοινωνία.
Δηλαδή ο πρόεδρο παραδέχεται ό-
τι η αρχική σύνθεση των τμημάτων 
δεν έγινε στην βάση αυτή και χρει-
άστηκε να γίνει επανατοποθέτηση, 
ή ότι οι γονείς και τα απιδιά που δι-
αμαρτύρονται είναι εντελώς τόπου 
και χρόνου; 
Γιατί το θέμα αυτό δεν το ανακάλυ-
ψε κάποιος συνάδελφος δημοσιο-
γράφος αλλά επικοινώνησαν μα-
ζί μας αναστατωμένοι γονείς οι ο-
ποίοι δεν έμειναν εκεί αλλά έκαναν 
λόγο και για τακτοποίηση ημετέ-
ρων και πολιτικές παρεμβάσεις.
Αλλά ποιος τα πιστεύει όλα αυτά;
Γίνονται στην Πάφο τέτοια πράγ-
ματα; Γίνονται στην Πάφο διακρί-
σεις στα σχολεία;
Δίνονται στα σχολεία της Πάφου 
εικονικές διευθύνσεις για να εγ-
γράφουν κάποιοι τα παιδιά τους 
στα λεγόμενα σχολεία ελίτ του κέ-
ντρου, ενώ η μόνιμη κατοικία τους 
είναι στα προάστια;
Πρωτάκουστα πράγματα!!! 



○

ομματικά μαγειρεία

Γ ια τους υποψηφίους, δημοτικούς συμβούλους, 
δημάρχους αντιδημάρχους μουχτάρηδες και 

αζάδες του Δημοκρατικού Συναγερμού θα αποφα-
σίσει το κόμμα στη Λευκωσία και όχι οι τοπικές επι-
τροπές και οργανώσεις.
Αυτό αποφασίστηκε στην πρόσφατη συνεδρία στην 
οποία έδωσε το παρόν της και η πρόεδρος του κόμ-
ματος Αννίτα Δημητρίου.
Εάν αληθεύει αυτό θα γίνει για πρώτη φορά και 
αυτό σημαίνει ότι σφίγγουν πολύ τα λουριά στον 
ΔΗΣΥ. Τώρα για να είμαστε ειλικρινείς για δημάρ-

χους, προέδρους επαρχιακών 
συμβουλίων , άντε και αντι-
δημάρχων και κάποιων μου-
χταρέων σε μεγάλες κοινότη-
τες το καταλαβαίνουμε, αλλά 
εάν αυτό ισχύει και για τους 
δημοτικούς και κοινοτικούς 
συμβούλους, τότε το πράγμα 
παραπάει.
Και δεν τους είχαν συνηθισμένους σε τόσο έλεγχο 
στο Δημοκρατικό Συναγερμό… 

(τζιαί μεις το γράψαμε...)

«Συ είπας...» οι ατάκες της βδομάδας 
Τ. Κετσπάγια

“Ότι και να 
γινόταν δεν πι-

στεύω να άλλαζαν 
και πολλά με την 
ομάδα που είχα-

με. Πρέπει να διεκδικήσουμε με 
τις άλλες ομάδες. Να διεκδική-
σουμε με την Ισπανία πρέπει να 
είσαι σε άλλον πλανήτη”...

- Να μετακομίσουμε στον Άρη…

Ν. Παπαδόπουλος

“Η κατάρτισή των 
ψηφοδελτίων του 

ΔΗΚΟ για τις εκλο-
γές, τουλάχιστον στο 
επίπεδο της Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης, αναμένονται κοντά 
στα Χριστούγεννα...”

- Θα περιμένετε τον Άη Βασίλη;

Γ. Παναγιώτου

“Από το τέλος 
Σεπτεμβρίου του 

2023, οι εργαζόμενοι 
που συνταξιοδοτού-
νται στο 65ο έτος της 

ηλικίας τους θα ξεκινούν να λαμβά-
νουν σύνταξη ένα μήνα μετά από 
την συμπλήρωση του 65ου έτους…”

- Είσαι ένα μάγος…

Κ α φ ε ν ε ί ο 
η  Π ά φ ο ς

ΜΙΧΑΛΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΥ

Πέντε ιδιωτικοί φρουροί ασφαλεί-
ας θα επιτηρούν επί 24ώρου βάσε-
ως το συγκρότημα πολυκατοικιών 
στη Χλώρακα που εκκενώθηκε ε-
νώ  η περιοχή θα καλύπτεται και α-
πό περίπολα της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Επαρχίας Πάφου...

- Μόνο! Ο στρατός δεν θα περιπολεί;

ΤΕΧΝΙΚΗ ΣΧΟΛΗ

Μαθητής έβαλε φωτιά σε κάλαθο 
απορριμμάτων που υπήρχε σε τά-
ξη, χρησιμοποιώντας υλικά στα ο-
ποία είχε γίνει χρήση απορρυπα-
ντικού αλκοολούχου για την απολύ-
μανση χώρων…

- Δώστε του δίπλωμα ευρεσιτεχνίας…

ΓΙΑΓΚΟΣ ΤΣΙΒΙΚΟΣ 

Τα στιάδκια δεν είναι ξενοδοχεία 
και δεν πρόκειται να μετατραπούν 
σε επαύλεις. Όσοι ιδιοκτήτες προ-
χώρησαν στην συντήρηση τους με 
φυσικά υλικά της περιοχής, πέτρα 
και ξύλο, το έκαναν από αγάπη για 
την παράδοση του τόπου τους και 
όχι για να κερδοσκοπήσουν...

- Καλά, τόσα χρόνια γιατί δεν το 
έκαναν;

«Tα σχόλια δικά σας» ...

Φαίδωνας Φαίδωνος

“Τα σχολικά κτήρια στην Πάφο βου-
λιάζουν λόγω 
υπερπληθυ-
σμού. Η Πάφος 
χρειάζεται 
άμεσα άλλο ένα 
Δημοτικό και ένα 
νέο Γυμνάσιο για 
να καλύψει τις 
ανάγκες της…”

- Αλλιώς πώς θα γεμίσουμε τα πανε-
πιστήμια;

Γιώργος Γεωργιάδης

“Δημιουργούνται διάφορα ερωτημα-
τικά για την απόφαση 

του Δημοτικού 
Συμβουλίου της 
Πάφου με την 
οποία ζητά αλλα-
γές στους σχεδια-
σμούς ανέγερσης 
των σχολείων 
του κέντρου...”

- Αφού είπαμε βουλιάζουν…

Μιχάλης Χαραλάμπους

“Πρέπει να αρχίσουν διαδικασίες για 
εντοπισμό κατάλληλων χώρων για λει-

τουργία νέου Νηπιαγω-
γείου, Δημοτικού, 
Γυμνασίου και 
Τεχνικής Σχολής. 
Με βάση τα 
χρονοδιαγράμ-
ματα τα νέα 
εκπαιδευτήρια 
θα είναι έτοιμα 

για να λειτουργήσουν 
τον Σεπτέμβριο του ‘25...”

- Κάν’ το Σεπτέμβριο του ’30 να είσαι 
μέσα…

Μιχάλης Σοφοκλέους

“Ο ΔΗΣΥ ιδρύθηκε για να εκφράσει 
την ελπίδα του 
μέλλοντος, 
της κάθε νέας 
γενιάς, για 
να σπάει το 
κατεστημένο. 
Δεν μπορεί να 
παρουσιάζεται 
ωσάν να μετα-

τρέπεται ο ίδιος σε κατεστημένο…”

- Από πότε άρχισε όμως;

Είπαν...Το μακρύ χέρι των πολιτικών

Χέρι και στα σχολεία φέρονται να έβαλαν 
πολιτικά πρόσωπα σύμφωνα με καταγγελί-

ες γονέων των οποίων τα παιδιά φοιτούν στο 
Νικολαΐδειο Γυμνάσιο.
Και μη νομίζετε ότι οι παρεμβάσεις αυτές έγι-
ναν για κάτι σοβαρό.
Απλά σύμφωνα πάντα με τις καταγγελίες, έκα-
ναν παρεμβάσεις προς τη διεύθυνση τον Σύν-
δεσμο Γονέων και το Επαρχιακό γραφείο του 
Υπουργείου παιδείας για να μπουν τα παιδιά 
κάποιων σε συγκεκριμένα τμήματα με συγκε-
κριμένους συμμαθητές!!!
Εμείς βεβαίως δεν πιστεύουμε ότι τα πράγματα 
έφτασαν μέχρι εκεί, γιατί αντιλαμβάνεστε, εάν 
για κάτι τόσο φαινομενικά ασήμαντο γίνονται 
πολιτικές παρεμβάσεις φανταστείτε τι θα γί-
νεται για ποιο σοβαρά θέματα. Άλλωστε ποιος 
μπορεί αν αμφισβητήσει τη σοβαρότητα των 
πολιτικών μας παραγόντων; 

Θα αποφασίσει το κόμμα...
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Τους πήρε και τους σήκωσε η κακοκαιρία Daniel... Τέλος εποχής για το St. Nicolas 
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Μ ε το που άνοιξαν τα 
σχολεία εμφανίστη-

καν στην Πάφο και τα πρώ-
τα κυκλοφοριακά προβλή-
ματα. Θα μου πείτε μαθη-
μένα τα βουνά από τα χιό-
νια. Τόσα χρόνια και με τό-
σα έργα που γίνονται στην 
Πάφο, συνηθίσαμε. 
Το θέμα βέβαια είναι ό-
λα αυτά τα οδικά αλλά και άλλα έργα να μην 
συμβάλλουν στην όξυνση του προβλήματος.
Για παράδειγμα να μην γίνονται έργα τα ο-
ποία θα επιβαρύνουν περαιτέρω ήδη βεβα-

ρημένες κυκλοφοριακά πε-
ριοχές.
Υπάρχει κανένα μπούσου-
λα στο Δημοτικό Μέγαρο ή 
πάμε στα κουτουρού και ό-
που μας βγάλει;
Ήδη την πρώτη εβδομάδα 
ζήσαμε κυκλοφοριακό έμ-
φραγμα στο τρίγωνο των 
λεωφόρων Μεσόγης, Τάσ-

σου Παπαδόπουλου και Αναβαργού.
Όταν λοιπόν μιλάμε για τη δημιουργία και νέ-
ων σχολικών μονάδων στο κέντρο της Πάφου 
ας το λαμβάνουμε και αυτό υπόψη.

Άρχισαν τα προβλήματα

Εάν φτάσαμε στο σημείο ακόμα και με τα 
πρωτοβρόχια να αντιμετωπίζουμε προ-
βλήματα ζήτω που καήκαμε…

Η κακοκαιρία Daniel μας έβαλε σε σκέψεις. 
Ευτυχώς η Πάφος είναι κατηφορική αλλά 
σίγουρα κάποιες περιοχές δεν θα την γλι-
τώσουν και οι ειδικοί ξέρουν ποιες...

Αυτό με το υπεύθυνη αντιπολίτευση με ξε-
περνά. Παραδέχονται δηλαδή τα κόμματα 
ότι κάνουν και ανεύθυνη αντιπολίτευση;

Κοιτάξετε να αραιώσουν οι επισκέψεις Μη-
τσοτάκη στην Κύπρο μπας και μας κολλή-
σει την γκαντεμιά του. Μόλις ξεμπέρδεψαν 
με τις πυρκαγιές που έκαψαν τη μισή Ελλά-
δα, ήρθε η κακοκαιρία Daniel και τους ισο-
πέδωσε. Εάν αυτό δεν είναι γκαντεμιά τό-
τε τι είναι;

Η Κυβέρνηση μας σίγουρα περιμένει το 
ανανεωμένο πλάνο της διαχειρίστριας ε-
ταιρείας Chevron σε σχέση με το τι μέλ-
λει γενέσθαι με το μέλλον του κοιτάσμα-
τος «Αφροδίτη», εντός του οικοπέδου 12 
της κυπριακής Αποκλειστικής Οικονομικής 
Ζώνης, ή περιμένει να τα βρούμε με τους 
Τούρκους για την εκμετάλλευση;

Ούτε ψύλλος στον κόρφο της Αννίτας δεν 
θα ήθελα να είμαι. Ο μισός Συναγερμός θέ-
λει συνεργασία με Χριστοδουλίδη και ο άλ-
λος μισός αντιπολίτευση…

Τελικά ποιος είναι ο ελέφαντας στον ΔΗ-
ΣΥ;

Ελέφαντες βέβαια υπάρχουν σε όλα τα 
κόμματα, απλά είναι μικροί ακόμα και δεν 
ξεχωρίζουν…

Μα είναι δυνατόν να απαιτείτε από την 
τροχαία να αστυνομεύει τους δρόμους της 
Πάφου και τα πρωινά; Αφού οι άνθρωποι 
βαρούν όλο το βράδυ υπερωρίες στη Χλώ-
ρακα, οπότε δεν περισσεύουν και για τα 
πρωινά…

Εσείς που προγραμματίζετε αβέρτα συναυ-
λίες στο λιμανάκι στο Δήμο Πάφου έχετε 
ρίξει καμιά ματιά στα… μηναλλάγια, ή θα 
τρέχουμε και δεν θα φτάνουμε; 

Πολύ το διυλίζουν τα κόμματα της συμπο-
λίτευσης για να βρουν ποιος θα τεθεί αντι-
μέτωπος του Φαίδωνα στο Δήμο Πάφου 
αλλά δεν μπορούμε να τους πούμε και κά-
ποια παροιμία. Εάν τους πούμε “το γορ-
γόν και χάριν έχει” θα μας απαντήσουν 
“αγάλι αγάλι γίνεται η αγουρίδα μέλι” ή 
ακόμα “κάλιο αργά παρά ποτέ”… 

24 θα είναι οι δημοτικοί σύμβουλοι στο Δή-
μο Πάφου μετά τις εκλογές του ερχόμενου 
Ιουνίου. Ε, ρε γλέντια…

Διαμαρτύρονται οι οδηγοί το τελευταίο 
διάστημα σε σχέση με τα τσουχτερά πρό-
στιμα που εκδίδονται από τα συστήματα 
φωτοεπισήμανσης, και ο Υπουργό Μετα-
φορών σκέφτεται αν βγάλει προσφορές 3 
σε 1. Ζώνη κινητό και ταχύτητα μόνο ένα 
πρόστιμο…

ΚΑΘΑΡΙΣΤΕ ΤΙΣ ΣΧΑΡΕΣ ΤΩΝ ΥΠΟΝΟΜΩΝ 
ΟΜΒΡΙΩΝ ΥΔΑΤΩΝ ΓΙΑ ΝΑ ΜΗΝ ΤΡΕΧΟΥΜΕ 
ΜΕΤΑ…

Α. Τρακκίδης

Ο δημοτικός σύμβουλος Αντώνης Τρακκί-
δης και αντιπρόεδρος της Κίνηση Σωτηρία 

της Πάφου, γνωστός και α-
πό την θητεία του στο δη-
μοτικό συμβούλιο Γερο-
σκήπου, εκφράζει επίσημα 
το ενδιαφέρον του να είναι 
υποψήφιος για τη δημαρ-
χία του Δήμου Ανατολικής 

Πάφου. 
Μετά λοιπόν την εξαγγελία της υποψηφιό-
τητας του πολιτιστικού λειτουργού του Δή-
μου Γεροσκήπου Νίκου Παλιού, άλλο ένα 
όνομα που έχει σχέση με τον υφιστάμενο 
δήμο τίθεται στην κρίση των πολιτών και ό-
πως δήλωσε στον Αδέσμευτο, οι δημότες έ-
χουν αρκετό χρόνο στη διάθεση τους μέχρι 
την επίσημη έναρξη της προεκλογικής εκ-
στρατείας.
Αξίζει να σημειωθεί ότι εκτός από τον κ. 
Τρακκίδη την πρόθεσή του να διεκδικήσει 
την δημαρχία της Πάφου ανακοίνωσε και 
ο πρόεδρος της Κίνησης Σωτηρία Μιχάλης 
Χατζημιστής. 

Α. Βαφεάδης

Αντιλαμβανόμενος την οικονομική και δυ-
σχερή θέση στην οποία βρίσκονται αρκετοί 

συμπολίτες μας, ενώ την ί-
δια ώρα παρουσιάζουν α-
νοδική πορεία οι τιμές σε 
όλους τους τομείς της α-
γοράς, ο Υπουργός Μετα-
φορών Αλέξης Βαφεάδης, 
τροχοδρομεί την απόφασή 

του για μείωση του εξώδικου προστίμου α-
πό τις κάμερες, ωστόσο, πρόκειται να αυ-
ξήσει την ίδια ώρα την ποινή σε όσους ε-
σκεμμένα παρεμποδίζουν το έργο των κι-
νητών καμερών, από 2,000 σε 5,000.
Μια καλή πρόταση είναι να τα αντικαταστή-
σουμε με κάρτες. Στις τρεις κίτρινες τρως 
κόκκινη και πληρώνει πρόστιμο, ή 3 σε 1. 
Δηλαδή στα τρία αδικήματα σου επιβάλλε-
ται πρόστιμο για το ένα. Το ακριβότερο…

Αρχ. Γεώργιος

Υπέρ της σεξουαλικής διαπαιδαγώγησης 
στα σχολεία τάσσεται ο Αρχιεπίσκοπος Γε-

ώργιος θεωρώντας πως εί-
ναι προτιμότερο να ενημε-
ρώνονται τα παιδιά και να 
προστατεύουν τους εαυ-
τούς τους παρά να αφήνο-
νται στην άγνοια και ό,τι 
αυτή συνεπάγεται όταν 

τύχει εκμετάλλευσης από επιτήδειους.
Θα πρέπει να σημειώσουμε ότι ο Αρχιεπί-
σκοπος έχει φέρει άλλο αέρα στα εκκλη-
σιαστικά πράγματα με τις πολύ πιο προο-
δευτικές θέσεις του σε αρκετά κοινωνικά 
θέματα, ξεφεύγοντας από παλιές αγκυλώ-
σεις, αλλά θεωρείται σίγουρο ότι θα αντι-
μετωπίσει ενστάσεις οι οποίες ελπίζουμε 
να μην γίνουν εντάσεις εντός της Ιεράς Συ-
νόδου όπου θα συζητηθεί το θέμα.
Ήδη ο αντικαταστάτης τους στην ιερά Μη-
τρόπολη Πάφου Τυχικός κυκλοφόρησε ε-
γκύκλιο με την οποία τάσσεται ενάντια 
στη σεξουαλική διαπαιδαγώγηση στα σχο-
λεία…

Ο Δίκαιος

Ακάμας

Έφτασε το Φθινόπωρο τελείωσε κι η άδεια 
και όλοι μας ζαλίζουνε τώρα με τα στιάδια.

Αυτά που μένανε παλιά βοσκοί εις τον Ακάμα, 
κι όταν ο ήλιος έδυε κοιμόντουσαν αντάμα.

Σήμερα στη χερσόνησο κοιμούνται αλεπούδες, 
φυσιολάτρες και λαγοί και μερικοί παππούδες.

Όσο για τα στιάδια, όλα έχουν ερημώσει 
και ας φωνάζει ο Τσίβικος μήπως και τα μπαλώσει.
Μίλησε με τους Υπουργούς και πήρε υποσχέσεις, 
πώς θα κοπούν εις το εξής όλες οι κατασχέσεις.

Αλλά αμέσως είχαμε σωρεία αντιδράσεις 
και οικολόγοι και λοιπά αρχίσανε τις δράσεις...

Θα το δούμε κι αυτό;

Ε ίναι γνωστή η θέση των 
κομμάτων ΑΚΕΛ και ΔΗ-

ΣΥ, τα οποία αποκλείουν την 
μεταξύ τους συνεργασία σε 
κάθε εκλογική αναμέτρηση, 
λόγω των ιδεολογικών τους 
διαφορών.
Το ίδιο έγινε και για τις ε-
περχόμενες εκλογές για την 
τοπική αυτοδιοίκηση, με 
τον ΔΗΣΥ να ανακοινώνει ήδη ότι αποκλείει 
κάθε συνεργασία με το ΑΚΕΛ και το ΕΛΑΜ.
Θα ισχύσει όμως αυτό παντού ή θα έχουμε 
την υπέρβαση στην Πάφο; Και αυτό, υπάρχει 

περίπτωση να γίνει εν όσο 
τα κόμματα της συμπολί-
τευσης ΔΗΚΟ, ΕΔΕΚ, ΔΗΠΑ 
κυρίως, αργούν να προτεί-
νουν ένα όνομα που θα τε-
θεί αντιμέτωπο του Φαί-
δωνα Φαίδωνος στο Δήμο 
Πάφου. Εάν δηλαδή το Α-
ΚΕΛ δεν συμφωνήσει με το 
όνομα που θα προτείνουν 

τα κόμματα του κέντρου υπάρχει πιθανότητα 
να υποστηρίξουν Φαίδωνα ο οποίος θα είναι 
ανεξάρτητος υποψήφιος με τη στήριξη του 
ΔΗΣΥ; Θα το δούμε κι αυτό;

Εάν οι τεράστιες καταστροφές που έφε-
ρε η πρωτοφανής κακοκαιρία στην Ελλά-

δα δεν κτύπησαν καμπανάκι κινδύνου μεταξύ 
των αρμοδίων κρατικών και τοπικών υπηρεσι-
ών στην Κύπρο, τότε δεν έχουμε υπόθεση.
Η κλιματική αλλαγή είναι πλέον εμφανής σε 
κάθε σημείο της γης και δεν θα είναι καθόλου 
παράξενο παρόμοια περιστατικά να έχουμε 
και στην Κύπρο.
Και στην Κύπρο αλλά και στην Πάφο υπάρ-
χουν περιοχές υψηλού κινδύνου για πλημμύ-
ρες και αυτό το γνωρίζουν πολύ καλά οι αρ-
μόδιοι. Ήδη έχουμε δείγματα από πλημμύρες 
με πολύ λιγότερη βροχόπτωση.
Εάν λοιπόν δεν υπάρχει θα πρέπει να αρχί-
σουν να καταστρώνουν σχέδια πρόληψης και 

αντιμετώπισης τέτοιου είδους φαινομένων. 
Εάν δεν το πράξουν τότε θα είμαστε άξιοι της 
τύχης μας και δυστυχώς θα την πληρώσουν 
κυρίως οι κάτοικοι των περιοχών αυτών.
Ως πρώτο βήμα ας καθαρίσουν τις σχάρες του 
αποχετευτικού ομβρίων υδάτων όπου υπάρ-
χουν… 

Θα ξυπνήσουμε;
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Περιορισμούς σε τουρίστες με χαράτσι

Ο ι τοπικές αρχές στη Βενετία ενέκριναν την Τρίτη πρόταση της 
εκτελεστικής εξουσίας για την πιλοτική εφαρμογή εισιτηρίου 

εισόδου 5 ευρώ ως μέρος των 
προσπαθειών περιορισμού 
των τουριστικών ροών που 
κινδυνεύουν να πνίξουν την 
πόλη. Το μέτρο θα τεθεί σε ε-
φαρμογή για περίοδο 30 ημε-
ρών εντός του 2024, όταν ο α-
ριθμός των επισκεπτών στην 
πόλη αναμένεται να είναι ιδι-
αίτερα υψηλός. 
Θα εφαρμοστεί σε εθνικές αρ-
γίες, τα Σαββατοκύριακα την 
άνοιξη και το καλοκαίρι. Οι ε-

πισκέπτες θα πρέπει να κάνουν online κράτηση εισιτηρίων εκ των 
προτέρων. Οι κάτοικοι, οι εργαζόμενοι, οι φοιτητές, τα παιδιά κάτω 
των 14 ετών, τα άτομα που διανυκτερεύουν στην πόλη και τα άτομα 
που την επισκέπτονται για αθλητικές εκδηλώσεις θα εξαιρούνται α-
πό την υποχρέωση αγοράς του εισιτηρίου.

Διπλοπόρτι 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πάφου ανέβαλε την λήψη απόφασης για 
τα δύο νέα πολυώροφα κτήρια στην τουριστική περιοχή με την 

δικαιολογία ότι δεν ήταν ικανοποιητικός ο αριθμός των μελών του 
στη συνεδρίαση. Η αλήθεια είναι πως υπήρχε απαρτία και απουσία-
ζαν μόνον οι Δημοτικοί Σύμβουλοι Νίκος Συμιλίδης, Νίνα Γκαρακλί-
δου, Γιάννης Κουλουντής, και Μιχάλης Μιχαήλ. 
Ο Ανδρέας Χρυσάνθου που ήταν παρών είχε δηλώσει ότι θα εξαιρε-
θεί λόγω επαγγελματικών σχέσεων με την εταιρία που προωθεί την 
ανάπτυξη. Στα πηγαδάκια έξω από τον αίθουσα συνεδριάσεων λέ-
γονταν πως κάποιοι το παίζουν «διπλοπόρτι». Άλλα όπως ισχυρίζο-
νται λένε στον επιχειρηματία και άλλα στους πολίτες που αντιδρούν 
για τα ψηλά κτήρια. Η επόμενη ψηφοφορία πάντως θα δείξει αν οι α-
πουσίες ήταν σκόπιμες. 

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Αν αληθεύουν όλα όσα καταγγέλλουν γονείς μαθη-
τών στο Νικολαΐδειο για παρεμβάσεις πολιτικών πα-
ραγόντων σχετικά με την κατανομή μαθητών στα 
διάφορα τμήματα τότε τα πράγματα είναι πολύ τρα-
γικά για την κοινωνία και την πολική ζωή στον τόπο 
μας. Θέλουμε να πιστεύουμε ότι οι ισχυρισμοί είναι 
αβάσιμοι... 

Όλα τα σχολεία άνοιξαν χωρίς ιδιαίτερα προβλήματα 
και υπάρχει αισιοδοξία ότι η χρονιά θα κυλήσει ομαλά. 
Παρατράγουδα είναι βέβαιο ότι θα έχουμε. Ήδη εμφα-
νίστηκαν ορισμένα με τον μαθητή που κουτούλησε κα-
θηγητή στην Πόλη Χρυσοχούς και την φωτιά που έβα-
λαν μαθητές σε εργαστήριο στην Τεχνική Σχολή...

Στην Χλώρακα το συγκρότημα εκκενώθηκε, καθαρί-
στηκε και φρουρείται αλλά για κάποιους εκεί στην 
κοινότητα το πρόβλημα δεν λύθηκε. Δυστυχώς γι’ αυ-
τούς αλλά κυρίως για την Χλώρακα θα θερίζουν για 
αρκετά χρόνια ότι έσπειραν...

Προσπαθεί ο Αρχιεπίσκοπος Γεώργιος να συμμαζέψει 
τους ακραίους στην Ιερά Σύνοδο λένε στην Αρχιεπισκο-
πή αλλά κάθε φορά που προκύπτει ένα ζήτημα βρίσκε-
ται αντιμέτωπος μεταξύ άλλων και με τον Τυχικό της 
Πάφου. Η απογοήτευση του δεν κρύβεται πλέον. Η υ-
πομονή έχει και τα όρια της λένε... 

Στον Δήμο Πάφου προγραμματίζονται εγκαίνια του 
ΤΕΠΑΚ στην παρουσία του προέδρου της Δημοκρατί-
ας. Θα προηγηθεί η τελετή έναρξη του ΤΕΠΑΚ με την 
Υπουργό Παιδείας. Ψάχνουν επίσης ημερομηνίες και 
για εγκαίνια άλλων έργων και βιάζονται για να προ-
λάβουν ώστε να γίνουν αν είναι δυνατόν πριν εισέλ-
θουμε για τα καλά στην προεκλογική περίοδο...

Επισημοποιήθηκε το διαζύγιο του Δήμου Πάφου με 
τον εργολάβο του έργου για τους σταθμούς λεωφο-
ρείων τις στάσεις και τους χώρους υγιεινής. Το συμ-
βόλαιο διακόπηκε και οι διαφορές τους θα επιλυθούν 
στο δικαστήριο. Για τις στάσεις και τους χώρους υγι-
εινής ο Δήμος Πάφου προτίθεται να προκηρύξει νέ-
ες προσφορές... 

Τα ονόματα που ακούγονται μέχρι τώρα για υποψη-
φίους Δημάρχους και προέδρους επαρχιακού συμ-
βουλίου στην Πάφο καταδεικνύουν ότι οι σοβαρές υ-
ποψηφιότητες είναι ελάχιστες. Προφανώς ικανοί και 
σοβαροί άνθρωποι αποφεύγουν να μπουν σε αυτή 
την διαδικασία. Το πρόβλημα ιδιαίτερα στην Πάφο 
είναι πολύ βαθύτερο... 

Στο Αρχηγείο Αστυνομίας για την 1η μέρα των επεισο-
δίων στην Χλώρακα επιρρίπτουν την ευθύνη στην το-
πική αστυνομική διεύθυνση διότι όπως ισχυρίζονται υ-
ποτιμήθηκε ο κίνδυνος. Αυτή η δικαιολογία όμως θα 
έστεκε αν δεν είχαν γίνει 5 μέρες αργότερα ανάλογα  
επεισόδια στην Λεμεσό. Δεν είναι ανάγκη κάποιοι να 
ψάχνουν εξιλαστήρια θύματα...  

Οι καλές προθέσεις της Υπουργού Υγείας για τα Νο-
σοκομεία της Πάφου και της Πόλης Χρυσοχούς δεν 
αρκούν. Ως πολιτική προϊσταμένη του ΟΚΥπΥ οφείλει 
να δρομολογήσει και λύσεις...  

Αν το καιρικό φαινόμενο DANIEL περνούσε από την 
Κύπρο στην Πάφο θα βλέπαμε πολλές επαύλεις και 
διαμερίσματα να καταλήγουν στην θάλασσα. Τα μπα-
ζωμένα ρέματα και τα αργάκια θα έπαιρναν την εκδί-
κηση τους... 

Η “μούγια”

Ένταση στον ΔΗΣΥ Πάφου 

Σ ε κλίμα έντασης και αντιπαραθέσεων εξελίχθηκε το βράδυ της Δευτέ-
ρας η συνεδρίαση στον ΔΗΣΥ Πάφου στην παρουσία της προέδρου του 

κόμματος Αννίτας Δημητρίου. 
Σύμφωνα με πληροφορίες στην 
συνεδρίαση ακυρώθηκε  προη-
γούμενος διορισμός 4 μελών της 
επαρχιακής επιτροπής και μετά 
από ψηφοφορία εξελέγησαν νέα 
μέλη. 
Για τους διορισμούς που είχαν 
χαρακτηριστεί αντικαταστατικές 
ενέργειες είχαν γίνει σχετικές κα-

ταγγελίες στην ηγεσία του κόμματος και αυτός ήταν ο λόγο που παρέστη 
στη συνεδρίαση η πρόεδρος του ΔΗΣΥ. 
Μετά τις εκλογές και την ανάδειξη της νέας επαρχιακής επιτροπής στον 
ΔΗΣΥ Πάφου επικρατεί κλίμα αντιπαράθεσης. Πάντως η αντιπαράθεση 
και η ψηφοφορία της Δευτέρας κατέδειξε ότι η πλειοψηφία της επαρχια-
κής επιτροπής δεν είναι δεδομένη για κανέναν. 

Άλλο ξενόγλωσσοι και άλλο με μετα-
ναστευτική βιογραφία 

Σ την επαρχία Πάφου περίπου το 1/3 των μαθητών έχουν μετα-
ναστευτική βιογραφία  και αυτό το ποσοστό είναι σχετικά υψη-

λότερο από τις υπόλοιπες επαρχίες. Σύμφωνα 
με πληροφορίες του Radiocosmos την περα-
σμένη χρονιά είχαν καταγραφεί στα δημοτι-
κά και νηπιαγωγεία της Πάφου περίπου 2.500  
μαθητές με μεταναστευτική βιογραφία. Ο 1ος 
λειτουργός δημοτικής εκπαίδευσης στην Πά-
φο Γιώργος Γιαλλουρίδης επιβεβαίωσε ότι το 
ποσοστό των μαθητών με μεταναστευτική βι-

ογραφία κυμαίνεται στο 30% και διευκρίνισε ότι ένας μεγάλος αριθ-
μός από αυτούς τους μαθητές γεννήθηκαν και μεγάλωσαν στην Κύ-
προ και δεν έχουν κανένα πρόβλημα με την γλώσσα. Το πρόβλημα 
πρόσθεσε είναι με τους μαθητές μεγαλύτερων ηλικιών που εντάσ-
σονται σε τάξεις του Δημοτικού και δεν γνωρίζουν ελληνικά. 
Ο κ. Γιαλλουρίδης αναφέρθηκε στο πρόγραμμα ΔΡΑΣΕ που εφαρμό-
ζεται στα σχολεία με επιτυχία και αποσκοπεί στην ενίσχυση της δι-
δασκαλίας των ελληνικών και μαθηματικών. Στην Πάφο αυτό το πρό-
γραμμα εφαρμόζεται με επιτυχία όπως είπε  σε 20 Δημοτικά και 15 
Νηπιαγωγεία.

Επιμένει ο Α. Κεσούρης για Νικολαϊδειο

Ο σχολικός έφορος Ανδρέας Κεσούρης σε παρέμβαση του στο 
Radiocosmos επιμένει ότι υπήρξαν παρεμβάσεις γονιών και πολιτι-

κών παραγόντων για την κατανομή μαθητών στα 
τμήματα της 1ης τάξης του Νικολαϊδειου Γυμνασί-
ου. Αυτό όπως είπε συνέβαινε και συμβαίνει πά-
ντα σε όλα τα σχολεία όλων των βαθμίδων. Η λύ-
ση που δόθηκε μετά τις διαμαρτυρίες των γονιών 
για τη νέα κατανομή των μαθητών ήταν σωστή και 
δίκαιη κατέληξε. Σχολιάζοντας επίσης το θέμα με 
τα σχολεία στο κέντρο της πόλης ο κ. Κεσούρης τό-

νισε ότι δεν υπάρχει περιθώριο να χαθεί άλλος χρόνος και θα πρέπει να 
υλοποιηθεί ο σχεδιασμός για την ανέγερση νέου Γυμνασίου για να στε-
γαστεί το Νικολαϊδειο Γυμνάσιο και να παραμείνει σε λειτουργία το 7ο 
δημοτικό. 

Περιορίζονται οι εισροές παράτυπων 
μεταναστών

Συγκρατημένη αισιοδοξία όσον αφορά στα αποτελέσματα των δράσε-
ων για διαχείριση των μεταναστευτικών ροών εξέφρασε την Πέμπτη 

στην Κοινοβουλευτική Επιτροπή Εσωτερικών ο Υπουργός Εσωτερικών 
Κωνσταντίνος Ιωάννου, σημειώνοντας όμως πως υπάρχουν και παράγο-
ντες που δεν μπορούν να ελέγξουν, αναφέροντας πως η κατάσταση στον 
Λίβανο είναι ανησυχητική διότι υπάρχει αυξημένη ροή μεταναστών από 
τη Συρία. 

Ο κ. Ιωάννου, σε δηλώσεις του μετά από τη συνεδρία της Επιτροπής, εί-
πε ότι υπάρχει μια «αισθητή μείωση» στις ροές της τάξης του 50%, ενώ υ-
πάρχει μια μεγάλη αύξηση όσον αφορά τις επιστροφές και συγκεκριμένα 
50%. Σημείωσε επίσης ότι υπάρχει περισσότερη μείωση μέσω της πράσι-
νης γραμμής και λιγότερη δια θαλάσσης, «διότι δυστυχώς εκεί δεν μπο-
ρούμε να το ελέγξουμε». Ανέφερε ότι αυτή τη στιγμή υπάρχει μια «συ-
γκρατημένη αισιοδοξία» για τα αποτελέσματα. 
Σημείωσε ότι έχουν κάνει συγκεκριμένες ενέργειες, έχουν μειώσει τον 
χρόνο εξέτασης αιτητών ασύλου από εννέα και πλέον μήνες, στους τρεις 
μήνες και στον έναν μήνα για τις πρόδηλα αβάσιμες, ενώ έχουν διπλασιά-
σει τους εξεταστές του ασύλου.
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ΘΕΣΕΙΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

Το CosmosNews  μεγαλώνει και ζητά  για άμεση εργοδότηση ή μερική απασχόληση άτομα για τις πιο κάτω θέσεις :

Τμήμα Τεχνικής Υποστήριξης:

•	 Άτομα	για	Διαχείριση	της	Ιστοσελίδας	και	των	Social	Media	(Web	development)

>	 Βασικές	γνώσεις	προγράμματος	Word	Press	για	δειαχείριση	και	ανάπτυξη	της	ιστοσελίδας
>	 Γνώσεις	σχετικών	εργαλείων	για	εμπλουτισμό	της	ιστοσελίδας
>	 Εμπειρία	και	καλή	γνώση	στη	διαχείριση	των	Social	Media

•	 Ατομα	για	δημιουργία	και	επεξεργασία	Γραφικών	και	σελίδωσης	(Graphic	Design)

>	 Βασικες	γνώσεις		Photoshop,	Adobe	in-design		ή	άλλων		design	προγραμμάτων

Τμήμα Marketing και Πωλήσεων:

•	 Άτομα για το Τμήμα Πωλήσεων

>	 Ανεπτυγμένες	επικοινωνιακές	ικανότητες	και	πελατοκεντρική	αντίληψη		
>	 Επαγγελματική	νοοτροπία	και	ευελιξία	στη	διευθέτηση	συναντήσεων	με	πελάτες
>	 Ευχάριστη	προσωπικότητα	και	ικανότητα	παρουσίασης	προτάσεων

•	 Λειτουργός	Marketing	/	Digital	Marketing

>	 Βασικές	γνώσεις	marketing	και	digital	marketing
>	 Ικανότητα	οργάνωσης	και	ανάπτυξης	πελατολογίου
>	 Ικανότητα	σχεδιασμού	προώθησης	και		παρουσίασης	νέων	προιόντων

Τμήμα Δημοσιογραφίας:

•	 Νέοι ή Έμπειροι Δημοσιογράφοι

>	 Πτυχίο,	Δίπλωμα	ή	σχετική	εμπειρία	στη	δημοσιογραφία
>	 Καλή	γνώση	ηλεκτρονικών	υπολογιστών	και	δυνατότητα	χρήσης	web	και	social	media

•	 Άτομα που θέλουν να εργαστούν στη Δημοσιογραφική ομάδα και στο Ρεπορτάζ

	 ((Προσφέρεται	η	δυνατότητα	απόκτησης	εμπειρίας	και	εκπαίδευσης	από	την	υφιστάμενη	ομάδα	δημοσιογράφων)

>	 Ικανότητα		στην	σύνταξη	και	συγγραφή	σύντομων	κειμένων	με	τη	μορφή	ειδήσεων	και	μικρων	αρθρων	για	την	ιστοσελίδα	και	το	facebbok.
>	 Γνώση	internet	και	social	media
>	 Ικανότητα	και	διάθεση	για	έρευνα	και	εντοπισμό	ενδιαφέροντών	ειδήσεων	και	θεμάτων	για	ρεπορτάζ

•	 Άτομα για Παρουσιάση εξωτερικών ρεπορτάζ ή εκπομπών Podcast

>	 Ευχάριστη	προσωπικότητα	με	επικοινωνιακό	λόγο	και	ικανότητες	παρουσίασης
>	 Ικανότητα	κατάλληλης	προετοιμασίας	και	διεκπεραίωσης	ρεπορταζ.

	 Για	όλες	τις	πιο	πάνω	θέσεις		απαιτείται:

>	 Πολύ	καλή	γνώση	της	ελληνικής	γλώσσας		
>	 Καλή	γνώση	χειρισμού	ηλεκτρονικών	υπολογιστών	και	social	media
>	 Δυνατότητα	μόνιμης	διαμονής	για	εργασία	στην	Πάφο		

	 Η	σχετική	εμπειρία	και	η	καλή	γνώση	της	αγγλικής	γλώσσας	θα	αποτελούν	επιπλέον	προσόντα.

	 Προσφέρεται	μισθός	αναλόγως	προσόντων	και	εμπειρίας	καθώς	και	δυνατότητες	ανάπτυξης	και	εξέλιξης	σε	ένα	δημιουργικό	περι	βάλλον.

	 Αιτήσεις		γίνονται	δεκτές	με	την	αποστολή	βιογραφικού	σημειώματος	μέχρι	τις	20/09/23	στο	email:	info@cosmosnews.com.	

	 Θα	επικοινωνήσουμε	μαζί	σας	μόνο	στην	περίπτωση	που	έχετε	επιλεγεί	ως	υποψήφιος/α,	για	τη	συγκεκριμένη	θέση.	

	 Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να επικοινωνείτε μαζί μας  στο 26811336.



Η Χλώρακα έχει το όνομα και τη φήμη ως ιστο-
ρικός τόπος παραγωγής αγγουριών ξακουστών 
ανά την Κύπρο και σε άλλες χώρες, ένεκα της 

πρωιμότητας και του μεγέθους των, κα-
θώς και για ευτράπελες ιστορίες συνδε-
δεμένες με τα αγγούρια. 
Ο Παπασάββας έζησε στη Χλώρακα 
τα τελευταία χρόνια της Οθωμανικής 
Τουρκικής κατοχής και τα πρώτα της Αγ-

γλικής.
Ήταν μικρός στο μπόι γεμάτος νεύρο και πάντα επέ-
βαλλε τη γνώμη του χωρίς να δέχεται αντίρρηση.
Καβαλίκευε ένα ψηλό άππαρο και περιόδευε το χωριό 
επιβάλλοντας την τάξη πολλές φορές με θυμό και βία.
Μια φορά είχε συνοριακές διαφορές με έναν Τούρκο 
ο οποίος ήθελε να καταπατήσει την περιουσία του. 
Στα «Πιρομάσια» μια παράλια περιοχή κοντά στη 
Τούρκικη συνοικία του Μουττάλλου, είχε ένα χωρά-
φι που γειτνίαζε με του Τούρκου ο οποίος θέλοντας 
να καταπατήσει μέρος της περιουσία του, μετακινού-
σε κάθε λίγο και λιγάκι τους διαχωριστικούς συνορια-
κούς πασσάλους.
Όταν μια φορά καβάλα στο άλογο του τον έκοψε να 
μετακινεί τους στύλους και τα ττέλια, φουρκίστηκε 
και οργίστηκε. Βίτσιασε τον άππαρο, όρμηξε πάνω του 
και τον έριξε χάμω. Ξεκαβαλίκεψε, και σαν ήταν χα-
μαί πληγωμένος, του έδωσε ένα μπερντάχι ξύλο τόσο, 
που ο τούρκος το θυμόταν μετά φόβου εφ όρου ζωής. 
Αλλά όταν έγιανε και  θέλοντας εκδίκηση, πλήρωσε τα 
Χασαμπουλιά να τον σκοτώσουν.
Μαθεύτηκε η είδηση και στα καφενεία ο κόσμος συμ-
βούλευε τον παπά να προσέχει να μην τον πιάσουν 
οι φονιάδες.
Αλλά αυτός αγέρωχα και με στόμφο, τους απαντούσε
-Εν το αγγούρι μου που ννα πκιάσουν.

Ήταν μια έκφραση μιλλωμένη και απαξιωτική που δή-
λωνε τι θα έπκιανναν τα Χασαμπουλιά. Ήταν μια περι-
ώνυμος κουβέντα που πρωτοειπώθηκε από τα χείλη 
του Παπασάββα και που έμεινε παρακαταθήκη να την 
χρησιμοποιούν σήμερα όλοι οι Κύπριοι. 
Ευτυχώς για λόγου του, τα Χασαμπουλιά δεν θέλησαν 
να ασχοληθούν μαζί του, καθώς είχαν μεγάλα προ-
βλήματα και κρύβονταν, γιατί είχε εξαπολυθεί από τις 
αστυνομικές αρχές άγριο κυνηγητό για να τους συλ-
λάβουν.
Στις αρχές του αιώνα οι κάτοικοι της κοινότητας ησχο-
λούντο κυρίως με τη γεωργία. Υπήρχε εύφορο έδαφος 
κατάλληλο για παραγωγή του αγγουριού. Είχε γλυκύ 
κλίμα ως προς την καλλιέργεια του, υπήρχε μόνο ένα 
μειονέκτημα, το νερό ήταν λιγοστό. Έτσι οι κάτοικοι 
επιδίδονταν κυρίως στην καλλιέργεια σιτηρών. Στις 
πάνω περιοχές της κοινότητας όμως, που τα χωρά-
φια ήταν φτανοχώραφα και καυκάλλες, οι χωριανοί 
με πολλή κόπο τα επιχωμάτωναν με ξένα χώματα που 
κουβαλούσαν με γαϊδούρια, έτσι που να γίνονται  ιδα-
νικοί τόποι για τέτοιες καλλιέργειες, εκεί λοιπόν, φύ-
τευαν τις αγγουριές. Έφερναν νερό από την Έμπα με 
αυλάκια, ένα δύσκολο εγχείρημα το οποίον όμως επι-
χειρούσαν, έγινε έτσι η κοινότητα από τα πολύ παλιά 
χρόνια τόπος μεγάλης παραγωγής αγγουριών.
Τα αγγούρια της Χλώρακας έγιναν πασίγνωστα πρώτα 
ανά την Κύπρο και ύστερα ανά την Ευρώπη καθώς και 
άλλες χώρες, την δεκαετία του 1960 όταν οι πρωτοπό-
ροι Χλωρακιώτες γεωργοί κατασκεύασαν τα γυάλινα 
θερμοκήπια καταφέρνοντας έτσι να παράξουν εν μέσω 
χειμώνος αγγούρια. Ήταν το είδος του μεγάλου αγγου-
ριού της αυλακιάς. Μια φορά, την εποχή εκείνη πωλή-
θηκε στην αστρονομική τιμή των δυόμιση λιρών η οκά 
και το έγραψε πρωτοσέλιδα σαν κύρια είδηση με με-
γάλα κόκκινα γράμματα η Παγκύπριας εμβέλειας και 

μεγάλης κυκλοφορίας εφημερίδα, «Τελευταία ώρα».
Τα αγγούρια της Χλώρακας τους παλαιότερους και-
ρούς ήταν μεγάλα σε μέγεθος, και στραβά. Τα ίσια αγ-
γούρια ήταν περισσότερο εμπορεύσιμα, έτσι για να 
επιτυγχάνουν τέτοια παραγωγή οι γεωργοί τσάπιζαν 
τις τάβλες, ώστε πάνω στο μαλακό χώμα να μεγαλώ-
νουν και να αναπτύσσονται με τρόπο που να μην βρί-
σκουν αντίσταση σε σβώλους ή αλλα εμπόδια, και να 
καταλήγουν ίσια και ευθυγραμμισμένα. 
Με την εξέλιξη και τα πειράματα των επιστημόνων 
του εξωτερικού, τα στραβά αγγούρια της Χλωρακας 
αντικαταστάθηκαν με φυτά υβρίδια τα οποία παρή-
γαγαν μεγάλες ποσότητες, ήταν κρεμαστά και ίσια, 
ονομάστηκαν δε αγγούρια τεμάχια, διότι επωλούντο 
συνήθως με το ένα. Αργότερα αντικαταστάθηκαν και 
αυτά με τα σημερινά κοντά αγγουράκια τα οποία κυ-
κλοφορούν στις αγορές, αλλά που η γεύση τους καμία 
σχέση έχει με την παλιά που ήταν σπουδαιοτάτη, και 
η μυρωδιά τους ωραιοτάτη.
Η παραγωγή του αγγουριού στη Χλωρακα μέχρι το 
2000 ήταν κύρια ασχολία σχεδόν όλων των Χλωρακιω-
των. Παρήγαγαν απεριόριστες ποσότητες, τόσες που 
δεν τις απορροφούσε η Κυπριακή αγορά, με αποτέλε-
σμα πολλοί έμποροι να ασχοληθούν με τις εξαγωγές, 
και να τα αποστέλλουν σε άλλες χώρες. Όμως ο κυρι-
ότερος λόγος για την τόσο μεγάλη ανάπτυξη της φυ-
τείας αυτής, ήταν όταν το 1960 μετά την ανακήρυξη 
της Κυπριακής Δημοκρατίας, διορίζεται από τον Μα-
κάριο ο εκ Χλώρακας Ανδρέας Αζίνας ως υφυπουρ-
γός Γεωργίας και Φυσικών Πόρων και λίγο αργότερα 
ως διοικητής του Συνεργατικού κινήματος, θέση από 
την οποία προωθεί τα συμφέροντα των Αγροτών σε 
μεγάλο βαθμό. Προωθεί κυρίως τις εξαγωγές γεωργι-
κών προϊόντων, με αποτέλεσμα όλοι οι κάτοικοι της 
Χλώρακας να ενθαρρυνθούν και να κατασκευάσουν 

υπερσύγχρονα θερμοκήπια, έτσι που όλη η κοινότη-
τα να καταστεί ένα μεγάλο και απέραντο θερμοκήπιο 
παραγωγής αγγουριού. Βοηθεί με επιχορηγήσεις και 
δάνεια όλους τους γεωργούς να εγκαταστήσουν στα 
θερμοκήπια κλιματιστικές εγκαταστάσεις, εισάγει 
από το εξωτερικό καλύτερες ποικιλίες, και ναυλώνει 
φορτηγά αεροπλάνα για την εξαγωγή φθαρτών στο 
εξωτερικό.
Με αυτό τον τρόπο η φήμη των αγγουριών της Χλώ-
ρακας έφτασε σε όλη την Ευρώπη.
Όταν το 1971 η φημισμένη ηθοποιός Ράκελ Γουέλς 
επισκέφτηκε την Κύπρο για το γύρισμα της ταινίας 
του  σκηνοθέτη Γ. Κοσμάτου, «Πολυαγαπημένη» στο 
χωριό Κάρμι, σε ερωτήσεις δημοσιογράφων ρωτήθη-
κε πρώτα η γνώμη της για τον Μακάριο, αυτή απάντη-
σε ότι ήταν ένας θερμός μεσογειακός άνθρωπος και 
άξιος ηγέτης της πατρίδας του. Σε δεύτερη ερώτηση 
«τι άλλο σας άρεσε στην Κύπρο, αυτή απάντησε “ The 
best and more tasteful cucumbers of Chlorakas”, δη-
λαδή, τα εύγεστα και μυρωδάτα αγγούρια της Χλώρα-
κας. Σήμερα η Χλώρακα έχει το όνομα, αλλά δεν έχει 
τη χάρη. Δυστυχώς στη δεκαετία του 2000 – 2010, 
ύστερα από την απότομη αύξηση της τιμής της γης 
λόγω του οικοδομικού οργασμού, η γη έχει πουληθεί, 
ή έχει κτιστεί με σπίτια και μπετόν, με αποτέλεσμα να 
παύσει αυτή η φημισμένη και ξακουστή παραγωγή 
του αγγουριού της Χλώρακας…

Αγγούρκα της Χλώρακας 
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

ΠΑΜΕ ΕΚΔΡΟΜΗ
Εκδρομές Σεπτεμβρίου- Οκτωβρίου 2023

17/9 Απ. Αντρέας και Αμμόχωστος. Τιμή 30 ευρώ το λεωφορείο.

23-24/9 Διήμερο με διαμονή στους ξενώνες του Κύκκου. Όμοδος, Τρικουκκιώτισσα, Τροο-
δίτισσα, Κύκκος και Κακοπετριά, φεστιβάλ Γλυκό του κουταλιού. Τιμή 70 ευρώ λεωφορείο, 
πρόγευμα και 2 γεύματα.

01/10 Αγ. Κυπριανός στο Μένοικο, Ρωσική Εκκλησία, φεστιβάλ μανιταριού στα Σπήλια 
και Κακοπετριά. Τιμή 35 ευρώ λεωφορείο και φαγητό. 

7-8 Οκτωβρίου διήμερο στον Αγρό. Αρχ. Μιχαήλ και Παναγία Αμασγου στο Μονάγρι και Αγ. 
Αρσένιος, Αγ. Μαρίνα και Φεστιβάλ Μήλου στην Κυπερούντα. Τιμή 100 ευρώ ενήλικες και 
60 τα παιδιά το άτομο σε δίκλινο δωμάτιο. Η τιμή περιλαμβάνει διαμονή ένα βράδυ στο ξε-
νοδοχείο Ρόδον, δείπνο Σαββάτου, πρόγευμα και μεσημεριανό Κυριακής λεωφορείο και εκ-
δρομές.

15 Οκτωβρίου πάμε στο πέμπτο φεστιβάλ Αθηαινήτικων προϊόντων, στην Ιερα Μονή Αγ. 
Επιφανειου στην Αραδιππου και στο Φιλανθρωπικό Φεστιβάλ ο Άγιος Λάζαρος και ο μι-
κρός του φίλος Σάββας στο Περιβόλι του Αγ. Λάζαρου. Τιμή 25 ευρώ το λεωφορείο. 

Για περισσότερες πληροφορίες 
στο Τηλ. 96656644 Γεωργία

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 

Πωλούνται δύο συνεχόμενα τεμάχια περιοχή Αναβαργός. 

Για πληροφοερίες στο τηλ: 99603363
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Ο κοινοτάρχης Τσάδας Παύλος Χατζηνικό-
λας μας ξεναγεί στην κοινότητα του και 
αναφέρεται στα σημαντικότερα  έργα 

που έγιναν τα τελευταία χρόνια στο χωριό του 
καθώς και σε αυτά που προγραμματίζονται . 
Η φιλοξενία θερμή όπως συνηθίζεται στις κοι-
νότητες της Πάφου και της Κύπρου γενικότε-
ρα και ο ενθουσιασμός μεγάλος, όπως όλων 
των ανθρώπων που αγαπούν τον τόπο τους και 
ονειρεύονται αν τον δουν να προοδεύει. 

Από που πήρε το όνομα της η Κοινό-
τητα σας;
Για την ονομασία του χωριού, δεν υπάρχει έγκυ-
ρη πληροφόρηση. Διάφορες είναι οι εκδοχές που 
λέγονται από τους κατοίκους. Ωστόσο, η επικρα-
τέστερη και αυτή που λέγεται από τις πιο παλιές 
γενιές, είναι ότι κατά την περίοδο της Τουρκοκρα-
τίας το χωριό που βρισκόταν τότε χτισμένο, στις 
πιο χαμηλές περιοχές (περιοχή Κουρκάς), δεχό-
ταν αρκετές παρενοχλήσεις από τους Τούρκους. 
Για το λόγο αυτό, οι κάτοικοι αποφάσισαν να με-

τακινήσουν το χωριό «Τσά – δα» όπως έλεγαν 
τότε, δηλαδή λίγο πιο πέρα, έτσι και έμεινε η ση-
μερινή ονομασία του χωριού, Τσάδα. 
Κατά άλλους, η ονομασία του χωριού θεωρεί-
ται ότι είναι φυτώνυμη, από το φυτό αβρόσσιλ-
λα (είδος ασφόδελου) που έχει ψηλό και λεπτό 
ανθοφόρο καυλό, που λέγεται βίτσα (σσ. λεπτό 
κι ευλύγιστο ραβδί), απ’ όπου τελικά η ονομασία 
του χωριού Βιτσάδα, όπως, κατ’ αποκοπή, και 
του χωριού Τσάδα. 
Ωστόσο η ερμηνεία αυτή φαίνεται να είναι αρκε-
τά παρατραβηγμένη. Ίσως όμως, να προήλθε από 
το όνομα κάποιου πρώτου οικιστή, ίσως ακόμη η 
ονομασία να είναι αλλοιωμένη, χωρίς να γνωρί-
ζουμε την αρχική. Κορφή στα δυτικά του χωριού, 
ονομάζεται Τσιάρτα, και ίσως ετυμολογικά να 
συνδέεται με την ονομασία του χωριού.

Πόσοι είναι οι κάτοικοι της Τσάδας 
ντόπιοι αλλά και ξένοι;
Οι μόνιμοι κάτοικοι του χωριού αυτή την στιγμή 
είναι γύρω στους 2000.

Με τι ασχολούνται οι κάτοικοι;
Οι περισσότεροι κάτοικοι της κοινότητας μας εί-
ναι υπάλληλοι στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα 

αφού ο τομέας της γεωργίας έχει εγκαταληφθεί 
εδώ και αρκετά χρόνια. Επιπλέον η ανάπτυξη του 
Minthis Resort έχει προσφέρει αρκετές θέσεις 
εργασίας για τους κατοίκους της Τσαδας.

Ένας επισκέπτης τι μπορεί θα δει στο 
χωριό σας;
Ο επισκέπτης στο χωριό μας  θα έχει την ευκαι-
ρία να επισκεφθεί το μοναστήρι του Σταυρού της 
Μίνθης , τον Κοινοτικό χώρο αθλοπαιδιών που 

βρίσκεται εντός της ανάπτυξης όπου προσφέρο-
νται για χρήση γήπεδα μπάσκετ, ποδοσφαίρου, 
τένις και τοξοβολίας. 
Μπορεί να επισκεφθεί τις μικρές βιοτεχνίες πα-
ρασκευής ψωμιών και γαλακτοκομικών προϊό-
ντων καθώς και το εργοστάσιο κατασκευής μπύ-

ρας. 
Την Πατρική οικεία του ηρώα μαθητή «Ευαγό-
ρα Παλληκαρίδη» και τις βρύσες του χωριού «Γε-

ρόλακκος και Ροδιός» οι οποίες έχουν κηρυχθεί 
πρόσφατα ως μνημεία Β από το τμήμα αρχαιο-
τήτων. 
Πολλοί είναι οι επισκέπτες και στην εκκλησία του 
χωριού που είναι αφιερωμένη στην Παναγία κα-
θώς και τα εξωκλήσια των Αγίων Δημητριανού, 
Βλάση, Κωνσταντίνου και Ελένης και της Αγίας 
Μαρίνας. 
Το Κοινοτικό πάρκο με την υπέροχη του θέα και 
τις όμορφες παραδοσιακές ταβέρνες του Χω-

ριού.

Πόσα Χρόνια είστε κοινοτάρχης; 
Είσαστε ικανοποιημένος από τη θητεία σας;
Είμαι 7 χρόνια στην θέση του Προέδρου του Κοι-
νοτικού Συμβουλίου και πρέπει να πω ότι είμαι 

πάρα πολύ ευχαριστημένος από την θητεία μου 
αφού ως γενική παραδοχή και μακριά από την 
οποιαδήποτε εξυπηρέτηση προσωπικών συμ-

φερόντων έγιναν αρκετά έργα. Με την ευκαιρία 
θα ήθελα να εκφράσω τις ευχαριστίες μου στην 
Έπαρχο Πάφου κ Μαίρη Λάμπρου που ήταν πά-
ντοτε κοντά μας.

Ποια έργα έγινα στην κοινότητα σας 
τα τελευταία χρόνια;
Κατά την διάρκεια της θητείας μου έγιναν πολλά 
έργα με σκοπό την βελτίωση της ποιότητας της 
ζωής των κατοίκων της Κοινότητας μας. Επιγραμ-
ματικά θα ήθελα να αναφέρω ότι έγινε επέκτα-
ση του Σχολείου, προχωρήσαμε στη Δημιουργία 
του Κοινοτικού Πάρκου και σε αναβάθμιση και 
συντήρηση του Πολυδύναμου Πολιτιστικού Κέ-
ντρου Νεότητας «Ευαγόρας Παλληκαρίδης», στη 
βελτίωση και εκσυγχρονισμό του δικτύου Υδατο-
προμήθειας με την τοποθέτηση ρυθμιστών πίε-
σης και τηλεμετρίας. 
Παράλληλα προχωρήσαμε στην εκτέλεση Αντι-
πλημμυρικών έργων, σε ασφαλτόστρωση οδών, 
διαπλατύνσεις και διάνοιξη οδών με την παρα-
χώρηση  της γραμμής ρυμοτομίας ,κτίσαμε τοί-

χους με πέτρα, δημιουργήσαμε το Βοτανικό Πάρκο 
«Αντρέα Χριστοδούλου» και κατασκευάσαμε ση-
μεία καλωσορίσματος στις 4 εισόδους της κοινό-
τητας, δημιουργίας πεζοδρομίων στην είσοδο της 
Κοινότητας, στη δημιουργία προτομών για τους 
ήρωες της Κοινότητας μας καθώς και σε  ασφαλτό-
στρωση σε συνεργασία με το Τμήμα Δημοσίων Έρ-
γων από την Μεσόγη μέχρι την Καλλέπεια.

 Ποια αλλα έργα έχουν προγραμματι-
στεί για το μέλλον;
Υπάρχουν αρκετά έργα τα οποία θέλουμε να γί-
νουν στην κοινότητα μας ωστόσο άμεσα  προ-
γραμματίζεται να ξεκινήσουν τα έργα για την ανά-
πλαση του πυρήνα της κοινότητας καθώς και η 
δημιουργία ΣΚΕ.

Πλησιάζουν οι εκλογές για την ανά-
δειξη των νέων αρχών τοπικής αυτο-
διοίκησης έχετε πάρει τις αποφάσεις 
σας θα διεκδικήσετε επανεκλογή; 
Είναι κάτι για το οποίο δεν έχω αποφασίσει ακό-
μα. Θα το συζητήσω πρώτα με την οικογένεια μου 
και στη συνέχεια θα αποφασίσω…

Άννα Κυριάκου

Με όραμα και όρεξη για την Τσάδα

Από πού πήρε το όνομα της η κοινότητα; Ο πρόεδρος του Κοινοτικού 
Συμβουλίου Τσάδας μιλά στον Αδέσμευτο για τα σχέδια και το όραμά του για 
την κοινότητα…

Παύλος Χατζηνικόλας



Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Τα τελευταία χρόνια η Τουρκία έχει εμφανιστεί ως ένας 
κεντρικός παίκτης σε ένα πολύπλοκο γεωπολιτικό τοπίο, 

κινούμενη ευφυώς μεταξύ παγκόσμιων 
δυνάμεων και περιφερειακών δυναμι-
κών. Ενώ οι ελληνοτουρκικές διαφωνίες 
για το Αιγαίο και την Κύπρο λαμβάνουν 
σημαντική προσοχή στον ελληνικό χώρο, 
η εξωτερική πολιτική της Τουρκίας καθο-

δηγείται από ένα ευρύτερο σύνολο επιδιώξεων και σκοπών.
Στις αρχές της χιλιετίας, η Τουρκία, υπό την ηγεσία του Ρε-
τζέπ Ταγίπ Ερντογάν, υιοθέτησε μια διπλωματική προσέγγι-
ση που αποκαλείται «Μηδενικά προβλήματα με τους γείτο-
νες». Ωστόσο, όπως η κυβέρνηση εδραιώθηκε και παρέμεινε 
στην εξουσία, αυτή η διπλωματία της Τουρκίας έδωσε τη 
θέση της σε μια πιο αποφασιστική και παρεμβατική στάση, 
καταλήγοντας  σε «Μηδέν φίλους», καθώς η νέα εξωτερική 
πολιτική της Τουρκίας δεν είναι δεσμευμένη σε φιλίες ή επι-
δίωξη των κοινών αξίων ή στο διεθνές δίκαιο, αλλά εστιά-
ζει στον εκσυγχρονισμό και την αναβάθμιση των τουρκικών 
συμφερόντων.
Πρώτον, η Τουρκία ξεκίνησε μια σημαντική αναβάθμιση και 
επέκταση των ένοπλων δυνάμεών της. Τώρα διαθέτει τον 
δεύτερο μεγαλύτερο στρατό στο NATO (μετά τις Ηνωμέ-
νες Πολιτείες). Αυτή η στρατιωτική ισχύς έχει ενισχύσει τη 
θέση της Τουρκίας σε διεθνείς διαπραγματεύσεις και περι-
φερειακές γεωπολιτικές δυναμικές και μέσω του «μιλιταρι-
σμού» μπορεί να ασκεί επιρροή μέσω της βίαιης επιβολής 
των συμφερόντων της. Δεύτερον, η Τουρκία εκδήλωσε αυ-
ξανόμενη δυσαρέσκεια για τη μείωση της επιρροής της και 
την απώλεια εδαφών σε περιοχές που κάποτε ανήκαν στην 
Οθωμανική Αυτοκρατορία. Αυτές οι Νέο-Οθωμανικές επι-
διώξεις για να ανακτήσει την περιφερειακή ηγεσία (ως μια 
μουσουλμανική χώρα) έχουν ωθήσει το δόγμα της υποχρε-
ωτικής μετακίνησης που ονομάζεται «Αλ Χαιζιρια», με σκο-
πό την δημογραφική αλλοίωση, τον εκτουρκισμό περιοχών 
ή τουλάχιστο την δημιουργία συνθήκων αστάθειας και ανα-
ταραχής με την δημιουργία νέων εθνοτικών και θρησκευτι-
κών «κοινοτήτων» (μέσω του εποικισμού). Τρίτον, η Τουρκία 
στοχεύει στο να τοποθετηθεί ως ένας σημαντικός παίκτης 
στην περιοχή, καλλιεργώντας επιδέξιες σχέσεις με παγκό-
σμιες υπερδυνάμεις, ενώ προάγοντας έτσι τα δικά της συμ-
φέροντα. Παίζει τουλάχιστο μέχρι τώρα αποτελεσματικά σε 
«διπλή σκακιέρα» μεταξύ Ρωσίας και ΗΠΑ αλλά με την ΕΕ 
για το μεταναστευτικό.
Αυτή η πολυδιάστατη προσέγγιση είναι εμφανής στον ρόλο 
της Τουρκίας ως μεσίτη στις διαπραγματεύσεις μεταξύ Ρω-
σίας και Ουκρανίας, που διαμεσολάβησε με τη βοήθεια 
του ΟΗΕ. Αυτή η προσπάθεια όχι μόνο ενίσχυσε το διεθνές 
κύρος της Τουρκίας, αλλά συνέβαλε επίσης στη σταθερο-
ποίηση της περιοχής του Ευξείνου Πόντου. Μέσω της πο-
λυδιάστατης εξωτερικής πολιτικής της, η Τουρκία έχει προ-
σελκύσει επενδύσεις από τη Ρωσία, έχει επιδιώξει πυρηνικά 
έργα ενέργειας, έχει λάβει οικονομική βοήθεια από την ΕΕ 
και έχει εμπλακεί σε συζητήσεις με την Κίνα για την τουρ-
κογενή καταγωγή της μουσουλμανικής μειονότητας των 
Ουιγούρων. Η προσαρμοστικότητά της και η προθυμία της 
Τουρκίας να προασπιστεί τα συμφέροντά της σε ένα πολύ-
πλοκο διεθνές περιβάλλον την έχουν της επιτρέψει να ακμά-
σει ανάμεσα σε περιφερειακές και διεθνείς προκλήσεις.
Συμπερασματικά, η εξωτερική πολιτική της Τουρκίας είναι 
διπλωματία «υψηλού κινδύνου» και ισορροπεί την στρατι-
ωτική ισχύ, τις επεκτατικές επιδιώξεις και επιδέξια διπλω-
ματία. Με τη δεξιοτεχνία της στον χώρο της παγκόσμιας 
πολιτικής, η Τουρκία έχει τοποθετηθεί ως ένας σημαντικός 
παίκτης στην παγκόσμια σκηνή, ενισχύοντας την επιρροή 
της και τις οικονομικές της προοπτικές. Ωστόσο, αυτή η προ-
σέγγιση φέρει ενσωμενους κινδύνους, καθώς δοκιμάζει την 
υπομονή των παραδοσιακών συμμάχων και προκαλεί τάσεις 
σε μια ασταθή περιοχή. Καθώς η Τουρκία συνεχίζει να πε-
ριπλέκεται σε διεθνείς πολιτικές προκλήσεις, παραμένει να 
φέρει την ευθύνη για τη διαχείριση της ισορροπίας ανάμε-
σα στους κινδύνους και τα οφέλη στην παγκόσμια σκηνή.

Η Τουρκία στο Παγκόσμιο 
Γεωπολιτικό Σκηνικό

Έχει ανακοινωθεί ότι ο Πρόεδρος Χριστο-
δουλίδης θα συναντήσει τον ΓΓ του ΟΗΕ 

κ. Γκουτέρες στις 22 του 
μηνός. Προφανώς ο Πρό-
εδρος θα επαναλάβει για 
πολλοστή φορά την προ-
θυμία του να συνεχίσει τις 
συνομιλίες από το σημείο 

στο οποίο έμειναν στο Κραν Μοντανά και 
προφανώς ο ΓΓ θα συμφωνήσει. Δεν είμαι 
εντούτοις βέβαιος, αν οι δύο άντρες συμ-
φωνούν στο πού ακριβώς έμειναν οι συνο-
μιλίες. Αν ερωτηθεί ο κ. Γκουτέρες θα παρα-
πέμψει στην έκθεση του, ημερομηνίας, 28 
Σεπτεμβρίου 2017 στην οποία καταγράφει, 
σε πολύ γενικές γραμμές, τις βασικότερες 
συγκλίσεις και τις εναπομείνασες διαφορές. 
Σταχυολογώ τα κυριότερα σημεία:  
Συγκλίσεις πριν την διάσκεψη:
-Ευρωπαϊκό κεκτημένο: «…..αμφότερα τα 
μέρη διατήρησαν τη συμφωνία τους ότι οι 
αρχές στις οποίες θεμελιώθηκε η Ευρωπα-
ϊκή Ένωση θα τηρούνταν σε ολόκληρη τη 
νήσο»  (παρ. 5).
-Διακυβέρνηση/ καταμερισμός εξουσίας: 
«….. το περίγραμμα μιας διζωνικής, δικοι-
νοτικής ομοσπονδίας με πολιτική ισότητα 
ήταν γνωστό και είχε συμφωνηθεί σε μεγά-
λο βαθμό» (παρ. 6).  «Συμφωνήθηκαν επί-
σης σε μεγάλο βαθμό οι ομοσπονδιακές 
αρμοδιότητες, η συνεργασία και ο συντονι-
σμός μεταξύ της ομοσπονδιακής κυβέρνη-
σης και των συνιστωσών πολιτειών και θέ-
ματα που σχετίζονται με την ιθαγένεια…..» 

(παρ. 7).  
-Οικονομία: «Το κεφάλαιο της οικονομίας 
ήταν ίσως το πλησιέστερο στην πλήρη ολο-
κλήρωσή του» (παρ. 8).  
-Περιουσιακό: «Οι ηγέτες συμφώνησαν….. 
ότι οι ιδιοκτήτες και οι σημερινοί χρήστες 
θα έχουν διάφορες επιλογές……., συμπε-
ριλαμβανομένης της αποζημίωσης, της 
ανταλλαγής και της αποκατάστασης, και ότι 
αυτές θα υπόκεινται σε συμφωνημένα κρι-
τήρια» (παρ. 9).
-Εδαφικό: «Για πρώτη φορά στην ιστορία 
των διαπραγματεύσεων, οι δύο ηγέτες πα-
ρουσίασαν ο ένας στον άλλο τους προτεινό-
μενους χάρτες των εσωτερικών διοικητικών 
ορίων» (παρ. 12).  
-Ασφάλεια και εγγυήσεις: «…. αμοιβαία 
αποδεκτές λύσεις που θα ανταποκρίνονται 
στις ανησυχίες και των δύο κοινοτήτων, με 
τη γενική αρχή ότι η ασφάλεια της μιας κοι-
νότητας δεν θα μπορούσε να αποβεί εις βά-
ρος της ασφάλειας της άλλης» (παρ. 14).
Συγκλίσεις κατά την διάσκεψη:
-Ασφάλεια και εγγυήσεις: «Παρά τις διαφο-
ρές στις εναρκτήριες θέσεις τους και τη δη-
μόσια ρητορική τους, μπορούσα να δω από 
την εις βάθος συνεργασία μου με τις τρεις 
εγγυήτριες στο Κραν Μοντανά ότι όλοι εί-
χαν έρθει στην Ελβετία δεσμευμένοι να 
αναζητήσουν αμοιβαία αποδεκτές λύσεις». 
(παρ. 18)
-Διακυβέρνηση/ καταμερισμός εξουσίας: 
«….οι πλευρές κατέληξαν σε σχεδόν πλή-
ρη συμφωνία σχετικά με την ομοσπονδιακή 

εκτελεστική εξουσία και την αποτελεσμα-
τική συμμετοχή. Όσον αφορά την ισοδύ-
ναμη μεταχείριση, αν και εξακολουθούσαν 
να υπάρχουν ορισμένες διαφορές, το πεδίο 
εφαρμογής τους περιοριζόταν κυρίως στο 
ζήτημα της ελεύθερης κυκλοφορίας προ-
σώπων, το οποίο οι εκπρόσωποι της Ευ-
ρωπαϊκής Επιτροπής ….. χαρακτήρισαν πε-
ριορισμένο και εφικτό να διευθετηθεί….». 
(παρ. 21)
-Περιουσιακό: «….. κατανόηση ότι θα υπήρ-
χε ένα καθεστώς ιδιοκτησίας που θα έκλι-
νε σε μεγάλο βαθμό προς τους σημερινούς 
χρήστες σε περιοχές που δεν θα υπόκειντο 
σε εδαφική προσαρμογή και ένα καθεστώς 
ιδιοκτησίας που θα έκλινε προς τους στερη-
θέντες ιδιοκτήτες σε περιοχές που θα υπό-
κειντο σε εδαφική προσαρμογή» (παρ.22). 
(Σημειώνω ότι η «κατανόηση» αυτή είναι 
πανομοιότυπη με την παράμετρο του πλαι-
σίου του ΓΓ για το περιουσιακό, την οποία ο 
Πρόεδρος, μέχρι στιγμής, δεν αποδέχεται).
-Εδαφικό: «Φάνηκε ότι μια συμφωνία για 
την εδαφική προσαρμογή ήταν εφικτή 
(παρ.23).  
-Συνοπτικά: «Κατά τη λήξη της Διάσκεψης, 
οι πλευρές είχαν ουσιαστικά επιλύσει το 
καίριο ζήτημα της αποτελεσματικής συμμε-
τοχής. Ενώ εξακολουθούσαν να υπάρχουν 
ορισμένες διαφορές όσον αφορά την ίση 
μεταχείριση των Τούρκων υπηκόων, σχετι-
κά με το ζήτημα της ελεύθερης κυκλοφορί-
ας προσώπων, επρόκειτο μάλλον για ζήτη-
μα λεπτομερειών παρά αρχών. Μια αρχική 

συμφωνία άρχισε να προκύπτει σχετικά με 
την εδαφική προσαρμογή. Όσον αφορά το 
περιουσιακό, οι πλευρές είχαν συμφωνήσει 
επί της αρχής σε δύο ξεχωριστά καθεστώτα 
ιδιοκτησίας, ενώ ορισμένες λεπτομέρειες 
παρέμειναν και πάλι. Τέλος, οι συμμετέχο-
ντες είχαν προχωρήσει σημαντικά στην ανά-
πτυξη μιας έννοιας ασφάλειας, με την προ-
ϋπόθεση ότι θα είχε επιτευχθεί συμφωνία 
σε όλες τις εσωτερικές πτυχές της διευθέτη-
σης προς ικανοποίηση και των δύο κοινοτή-
των» (παρ.27).
Έχω την έντονη άποψη ότι κατά την προσε-
χή συνάντηση του με τον ΓΓ ο Πρόεδρος θα 
πρέπει:
α) να τον διαβεβαιώσει ότι αποδέχεται όλα 
όσα συμφωνήθηκαν μέχρι το Κραν Μοντα-
νά, όπως περιγράφονται σε πολύ γενικές 
γραμμές στην έκθεση του και 
β) να του ζητήσει να ετοιμάσει ένα ολοκλη-
ρωμένο έγγραφο με όλες τις επιτευχθείσες 
συγκλίσεις, οι οποίες περιλαμβάνονται σε 
σωρεία εγγράφων (περισσότερα από 565 
σύμφωνα με την έκθεση Γκουτέρες), πρα-
κτικών και προφορικών δεσμεύσεων, στο 
πρότυπο του εγγράφου που είχε ετοιμά-
σει τον Απρίλιο του 2013 ο Αλεξάντερ Ντά-
ουνερ. Μόνο έτσι θα απαντηθεί πλήρως το 
ερώτημα «πού μείναμε;» Ίσως έτσι διανύ-
σουμε, επιτέλους, το τελευταίο μίλι.

Πού μείναμε κύριε Γκουτέρες; 

24 χρόνια από τον άδικο και πρόωρο χαμό του ο 
Γιάννος Κρανιδιώτης λείπει. Το μεγάλο χρονι-
κό διάστημα «απουσίας του» λογικά θα έπρε-

πε να καλύψει το κενό. Δυστυχώς 
συμβαίνει το αντίθετο. Όσο περνά 
ο καιρός, το κενό γίνεται ακόμα πιο 
αισθητό και πιο δυσαναπλήρωτο. Οι 
ευαισθησίες, οι λεπτές ισορροπίες, 
η αίσθηση της συνεχούς επαγρύπνη-

σης για την Κύπρο, ας μη γελιόμαστε, δεν είναι ίδια 
χωρίς τον Κρανιδιώτη στην Αθήνα. Όχι γιατί τώρα 
λείπει η συμπαράσταση της Ελλάδας η οποία επα-
ναλαμβάνεται κατά κόρον. Όμως η παρουσία του 
Κρανιδιώτη έδινε το μέτρο της βαθιάς γνώσης, της 
ενσυναίσθησης του Ελλαδικού χρέους προς την Κύ-
προ, της οριοθέτησης των λεπτών γραμμών και της 
ιστορικής «καταγωγής» του κυπριακού που επιβάλ-
λει τους ανάλογους εκάστοτε χειρισμούς. 
Ας είμαστε ειλικρινείς. Παρά τις δηλώσεις του Έλ-
ληνα, Πρωθυπουργού κατά την τελευταία επίσκε-
ψη του στη Κύπρο, ότι «αποτελούν παράσιτα» όσοι 
προβάλλουν ισχυρισμούς για δυσαρμονία Αθηνών – 
Λευκωσίας στο κυπριακό, εμφανίζονται όλο και με 
μεγαλύτερη συχνότητα στην Ελλάδα «κακοφωνίες» 
και απροσχημάτιστες υπονομεύσεις της διαχρονικής 
θέσης ότι το κυπριακό αποτελεί το πρώτιστο θέμα 
της Ελληνικής εξωτερικής πολιτικής. 
Δημοσιεύματα στον Ελληνικό Τύπο αποτυπώνουν 
την δυσφορία της λεγόμενης «Αθηναϊκής Ελίτ» από 
την παράταση της εκκρεμότητας στη λύση του κυ-
πριακού ενώ ο καθηγητής και πρώην Υφυπουργός 

Εξωτερικών των Κυβερνήσεων Σημίτη, Χρήστος Ρο-
ζάκης, απροκάλυπτα εισηγείται τον παραμερισμό 
του κυπριακού προς όφελος επίλυσης των Ελληνο-
τουρκικών διαφορών. Δεν μπορούν, λέει, να μας πε-
ριμένουν να λύσουμε το κυπριακό! 
Η παρουσία του Κρανιδιώτη στην Ελληνική πολιτική 
σκηνή αποτελούσε εγγύηση ευθύνης, επαγρύπνη-
σης και του αυτονόητου χρέους της Ελλάδας ένα-
ντι της Κύπρου. Και τα σημερινά «παράσιτα» των εν 
Αθήναις ασχημονούντων έναντι της Κύπρου δεν θα 
διανοούνταν να εκδηλώνονται ξετσίπωτα όσο ο Κρα-
νιδιώτης ήταν παρών στην Ελληνική πολιτική σκηνή.
Η συνεισφορά του στην ευρωπαϊκή ενσωμάτω-
ση της Κύπρου, πρωταγωνιστική. Ο μεγάλος του 
καημός, η πρώτη του έγνοια, το συνεχές του μέλη-
μα ήταν η διασφάλιση των προϋποθέσεων για την 
απρόσκοπτη ένταξη της Κύπρου στην Ευρωπαϊκή 
Ένωση. Ήταν ευτυχής γιατί ένα όνειρο που το μετέ-
τρεψε σε καθημερινό του βίωμα άρχισε να παίρνει 
σάρκα και οστά. Εκτιμούσε ότι προοπτικές σύντομης 
λύσης του κυπριακού δεν υπήρχαν και καθόριζε τον 
στόχο της ευρωπαϊκής ενσωμάτωσης της Κύπρου ως 
τη μεγάλη εναλλακτική στρατηγική του Ελληνισμού. 
Θυμούμαι ακόμα τα λόγια του στην τελευταία μας 
συνάντηση στη Βιέννη ένα μήνα πριν το τραγικό του 
θάνατο. «Στο Ελσίνκι πρέπει να πάρουμε οπωσδή-
ποτε την αποσύνδεση της ένταξης της Κύπρου από 
προηγούμενη λύση. Με τίποτα δεν θα κάνουμε πίσω 
απ’ αυτό». 
Όμως ο Κρανιδιώτης ήταν και ο οραματιστής των με-
γάλων αλμάτων και των ανοικτών οριζόντων για τον 
Ελληνισμό που μπορούσε να προωθήσει με τη μεθο-
δικότητα του ικανού πολιτικού. Με το πάθος του ιδε-
ολόγου αλλά και την επίγνωση των δυνατοτήτων και 

των πραγματικών ορίων μια πολιτικής. Έβλεπε ως 
επείγουσα αναγκαιότητα την υπέρβαση της στασι-
μότητας, της απραξίας και της προσήλωσης στο πα-
λιό. Αγωνιούσε για την υιοθέτηση καινοτόμων αλλα-
γών που θα έβαζαν τον Ελληνισμό σε μια άλλη τροχιά 
ανάτασης και δημιουργίας. Απέρριπτε το κράτος της 
διαμεσολάβησης, του αδίστακτου κομματισμού της 
διαφθοράς και της διαπλοκής. 
Απεχθανόταν τον αυτοσχεδιασμό, την τετριμμέ-
νη παραδοσιακή διπλωματία, τον εύκολο λόγο του 
εντυπωσιασμού και των ανέξοδων ρητορικών εκ-
φράσεων. Εξοπλισμένος με την ιώβεια υπομονή 
ενός έμπειρου διπλωμάτη γνώριζε την τέχνη της βο-
λιδοσκόπησης των προθέσεων και με μεθοδικότητα 
και συστηματική δουλειά κέρδιζε κρίσιμές μάχες. Ο 
Γιάννος Κρανιδιώτης ήθελε την πολιτική διαδικασία 
αποτελεσματική, παραγωγική, με ορατά και χειρο-
πιαστά αποτελέσματα. Και τους μεγάλους εθνικούς 
στόχους ρεαλιστικούς και εφικτούς. Ποτέ όμως ηττο-
παθείς και ενδοτικούς. 
Αν και η ζωή του Γιάννου Κρανιδιώτη υπήρξε σύντο-
μη, το όραμα του για την Κύπρο, την Ελλάδα και τον 
Ελληνισμό παραμένει διαχρονικό αλλά και επίκαιρο 
όσο ποτέ. 
24 χρόνια μετά τον πρόωρο χαμό του, η Κύπρος συ-
νεχίζει τον αγώνα για τον τερματισμό της τούρκι-
κης κατοχής και για μια λύση δίκαιη, λειτουργική 
και βιώσιμη. 
Η ζωή και το έργο του Κρανιδιώτη θα αποτελεί μόνι-
μη πηγή έμπνευσης και οραματικής ενατένισης του 
μέλλοντος. 
Σημ: Ο Γιάννος Κρανιδιώτης σκοτώθηκε στις 14 Σε-
πτεμβρίου του 1999 σε αεροπορικό δυστύχημα. Στο 
ίδιο δυστύχημα σκοτώθηκε και ο γιός του Νικόλας.

Ο Γιάννος Κρανιδιώτης λείπει...
Γιαννάκη Λ. Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων

Γιώργος Πογιατζής
Διεθνολόγος, BSc | MPA | MBA | MSc

Ανδρέας Δ. Συμεού
LLB., M.Sc. (U.L.A.), M.R.I.C.S.

Τεχνοκράτης, πρώην μέλος 
της διαπραγματευτικής ομάδας
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Η Πάφος δείχνει να αγαπάει την ασιατική κουζίνα εδώ και χρόνια γι’ αυτό υπάρχουν πολλά εξαιρετικά 
εστιατόρια που την εκπροσωπούν. Παρακάτω επιλέξαμε μέσα από το Pafos Out μερικά από τα κα-

λύτερα και πιο γνωστά εστιατόρια κινέζικης και ινδικής κουζίνας της Πάφου.

Imperial Chinese.
Στον πρώτο όροφο ενός μοντέρνου κτιρίου, στην 
παραλιακή λεωφόρο της Κάτω Πάφου συναντάμε 
το Imperial Chinese. Ο χώρος λουσμένος με ατμο-
σφαιρικό φωτισμό, διακοσμημένος με γούστο και 
μοντέρνο στιλ, προσφέρει στον επισκέπτη ένα πο-
λυτελές περιβάλλον για να απολαύσει τις αγαπημέ-
νες του γεύσεις από την Κίνα και την Ταϊλάνδη. Στο 
πλούσιο μενού θα βρείτε all time classic παραδοσι-
ακά κινέζικα πιάτα δοσμένα με μια πιο μοντέρνα πι-
νελιά. Απολαύστε σούπες, γαρίδες, κοτόπουλο, μο-

σχάρι, πάπια, ψάρια, τηγανητά ορεκτικά, γλυκόξινες γεύσεις καθώς και ρύζι και Noodles. Για τους λάτρεις 
του Σούσι, το εστιατόριο προσφέρει επίσης πολλαπλές επιλογές.

Chloe’s Chinese restaurant. 
Μια ακόμα εξαιρετική επιλογή στην παραλιακή λε-
ωφόρο, στην Κάτω Πάφο είναι το Chloe’s Chinese 
restaurant. Λειτουργώντας από το 1998, για πολ-
λούς έχει καθιερωθεί ως ένας ακόμα αγαπημένος 
προορισμός για ασιατική κουζίνα. Στο Chloe’s θα α-
πολαύσεις νόστιμα ορεκτικά όπως γευστικές σού-
πες με κοτόπουλο και λαχανικά αλλά και στα κυρίως 
πιάτα το μενού περιλαμβάνει μια πληθώρα από ε-
πιλογές. Από Spring rolls, Πάπια Πεκίνου, tofu, μέ-
χρι και σολομό Teriyaki και καβούρια, το γευστικό 

ταξίδι στην ασιατική κουλτούρα δεν τελειώνει ποτέ. Εννοείται αναπόσπαστο κομμάτι στο πλούσιο μενού 
αποτελούν τα Sushi, maki, nigiri κτλ. που είναι σίγουρο ότι θα σας ικανοποιήσουν απόλυτα. Αν ο καιρός το 
επιτρέπει τα τραπεζάκια στον πεζόδρομο αποτελούν μια καλή επιλογή.

Phukhet Thai and Chinese
Από τα πιο γνωστά και ίσως το πιο παλιό Κινέζικο 
εστιατόριο στην Πάφο που λειτουργεί από το 1985 
και συνεχίζει να αποτελεί αγαπημένο μέρος για 
ντόπιους και τουρίστες είναι το Phukhet Thai and 
Chinese το οποίο βρίσκεται στη Λεωφόρο Τάφοι 
των Βασιλέων. Στο Phukhet θα περιηγηθείτε και θα 
απολαύσετε τον κόσμο της εκλεκτής κινέζικης και 
ταϊλανδέζικης κουζίνας μέσα σε ένα κομψό και ά-
νετο περιβάλλον το οποίο μαζί με τις γεύσεις και τις 
μυρωδιές σε ταξιδεύει στη μαγεία της Άπω Ανατο-

λής. Στο μενού θα βρείτε μια μεγάλη ποικιλία από ταϊλανδέζικα φαγητά, καθώς και πολλά κινέζικα αγαπη-
μένα πιάτα εξαιρετικά μαγειρεμένα για όλα τα γούστα. Απολαύστε μια οικεία βραδιά γεμάτη γαστρονομι-
κές εμπειρίες, επιλεγμένο κρασί και επαγγελματική εξυπηρέτηση.

Poppadums
Αν πάλι είστε λάτρεις της Ινδικής κουζίνας τότε έ-
χουμε την επιλογή που σίγουρα δεν θα σας απογο-
ητεύσει. Το ινδικό εστιατόριο Poppadums βρίσκε-
ται στον Παραλιακό Δρόμο Χλώρακας και έχει κα-
θιερωθεί στην συνείδηση του κόσμου ως ένα από 
τα καλύτερα ινδικά εστιατόρια στην Πάφο. Σε ένα 
μοντέρνο και φιλόξενο περιβάλλον που θα σας κα-
τακτήσει, θα έχετε την ευκαιρία να γνωρίσετε όλες 
τις γευστικές προκλήσεις που προσφέρει η Ινδική 
κουζίνα. Το μενού είναι φτιαγμένο από μια εκπλη-

κτική ομάδα Ινδών σεφ και αυτό του δίνει ένα ιδιαίτερα ξεχωριστό γευστικό ταξίδι. Από εκπληκτικά Tikka 
Masala, Tandoori, Korma, Balti, υπέροχα Biryani και Nan breads μέχρι το εκρηκτικό Vindaloo για τους τολ-
μηρούς των καυτερών γεύσεων. Οι επιλογές είναι πολλές και αν χρειαστείτε βοήθεια τα παιδιά του μαγα-
ζιού είναι πάντα πρόθυμα να σας εξυπηρετήσουν.
Για περισσότερες πληροφορίες και επιλογές μπείτε στο Pafos Out στη σελίδα:
https://www.cosmosnews.com.cy/pafos-out/

Η Πάφος δείχνει να αγαπάει την ασιατική κου-
ζίνα εδώ και χρόνια γι’ αυτό υπάρχουν πολλά 
εξαιρετικά εστιατόρια που την εκπροσωπούν. ΠΡ
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels  ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):
Νυχτοφύλακα 
Περιγραφή Εργασίας: 
•Επίβλεψη της εισόδου, εξόδου προσωπικού. 
•Επίβλεψη της φύλαξης της περιμέτρου των ξενοδοχείων.
Προσόντα:
•Δίπλωμα ιδιώτη φύλακα θα θεωρηθεί επιπλέον προσόν.
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής. 
•Καθαρό ποινικό μητρώο.                                                                                                                                
•Προηγούμενη εμπειρία επιθυμητή αλλά όχι απαραίτητη.          
Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                
Εκπαίδευση στα πρωτόκολλα της εταιρίας.                                                               
Ολόχρονη εργοδότηση.                                                                                           
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας. 
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην κάτωθι 
διεύθυνση:
e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Paphian Blue Travel στην Πάφο της Κύπρου ζητεί να προσλάβει 

προσωπικό για τη στελέχωση του γραφείου της.

Λειτουργό Ταξιδιωτικού Γραφείου

Περιγραφή Εργασίας:

•Διαχείριση Ταξιδιωτικού Γραφείου

•Κρατήσεις: αεροπορικών εισιτηρίων, ξενοδοχείων, εκδρομών.

•Προώθηση πωλήσεων. 

Απαραίτητα προσόντα:

•Άριστη γνώση της αγγλικής και ελληνικής γλώσσας.

•Ικανότητα εργασίας σε ομάδα.

•2-3 χρόνια εμπειρία σε ταξιδιωτικό γραφείο. 

Η εταιρία προσφέρει:

•Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας

•Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον

•Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης

•Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Head Barman
Barman
Bar Waiter

Προσόντα:
•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        
θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    
•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται 
στην κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Η εταιρία Constantinou Bros Property Management Ltd  στην Πάφο, Κύπρο, 
ζητεί για εργοδότηση 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗ ΠΩΛΗΣΕΩΝ

Περιγραφή Εργασίας
• Οργάνωση, επίβλεψη και λειτουργία, ομάδας πωλήσεων ακινήτων και των μετά την πώληση, 
πωλήσεων και διαδικασιών. 
• Προγραμματισμός και επίβλεψη της συντήρησης των ακινήτων της εταιρίας. 

Απαραίτητα Προσόντα Υποψηφίου
• Πανεπιστημιακό δίπλωμα στην Διεύθυνση Επιχειρήσεων ή συναφή κλάδο.                                                                                           
• Άριστη γνώση Ελληνικής και Αγγλικής γλώσσας                                                                                                                                    
• Άριστη γνώση χειρισμού ηλεκτρονικού υπολογιστή ( windows, XL, power point, etc.)                                                                                                    
• 2 χρόνια προηγούμενη εμπειρία.         

Η Εταιρία Προσφέρει
• Ελκυστικό πακέτο απολαβών
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης
• Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:

Email: hr@cbh-cyprus.com
           manager@aa-cbh.com
Constantinou Bros Property Management Ltd
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
          www.cbh-cyprus.com

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 

και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 

`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 
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ΚΕΝΗ ΘΕΣΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΟΥ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ
ΣΤΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΕΩΝ ΠΑΦΟΥ

Το Συμβούλιο Αποχετεύσεων Πάφου ανακοινώνει ότι γίνονται δεκτές αιτήσεις για πλήρωση μίας (1) θέσης Λειτουργού Πληροφορικής  σύμφωνα με 
το πιο κάτω Σχέδιο Υπηρεσίας.

ΛΕΙΤΟΥΡΓΟΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ: (Θέση Πρώτου διορισμού)

Ενκεκριμένη Μισθοδοτική Κλίμακα:

Α8:   €24.619, 25.721, 26.894, 28.091, 29.288, 30.485, 31.682,
        32.879, 34.076, 35.273, 36.470, 37.667.
Α10:  €34.284, 35.923, 37.562, 39.201, 40.840, 42.479, 44.118,   
       45.757, 47.396.
All:  €40.525, 42.164, 43.803, 45.442, 47.081, 48.720, 50.359,
         51.998, 53.637.

Στον πιο πάνω μισθό προστίθενται οι οποιεσδήποτε γενικές αυξήσεις εγκρίνονται με νομοθεσία και το τιμαριθμικό επίδομα, σύμφωνα με το ποσοστό που εγκρίνεται από την 
Κυβέρνηση από καιρό σε καιρό.

Καθήκοντα και Ευθύνες:
(1) Εκτελεί καθήκοντα σχετικά με την εισαγωγή, συντήρηση, βελτίωση και ανάπτυξη της πληρο¬φορικής στο Συμβούλιο Αποχετεύσεων Πάφου με βάση τα καθορισμένα   
 πρότυπα και μεθοδο¬λογίες. Τα καθήκοντα αυτά περιλαμβάνουν μεταξύ άλλων:

(α) τον σχεδιασμό, την ανάπτυξη, συντήρηση και υποστήριξη συστημάτων Πληροφορικής

(β) την ετοιμασία μελετών, προδιαγραφών και προτύπων σε σχέση με τις ανάγκες των διαφόρων Τμημάτων/Υπηρεσιών του Συμβουλίου Αποχετεύσεων Πάφου σε 
μηχανο¬γραφικό   εξοπλισμό, λογισμικά προγράμματα και ψηφιοποίηση

(γ) την υποστήριξη, καθοδήγηση και εκπαίδευση των χρηστών των μηχανογραφικών συ¬στημάτων που είναι εγκατεστημένα στο Συμβούλιο Αποχετεύσεων Πάφου

(δ) την ετοιμασία όρων και προδιαγραφών και την αξιολόγηση προσφορών για την αγορά εξοπλισμού, προγραμμάτων και υπηρεσιών στους τομείς της Πληροφορικής και της   
 ψηφιακής τεχνολογίας

(ε) την τροποποίηση και συντήρηση υφιστάμενων προγραμμάτων και σελίδων Διαδικτύου, τη δοκιμή προγραμμάτων, την ηλεκτρονική απεικόνιση δεδομένων και την 
ετοιμασία   λεπτομερών οδηγιών για τη χρήση/λειτουργία τους

(στ) τη διαχείριση, υποστήριξη και τον σχεδιασμό τηλεπικοινωνιακών δικτύων

(ζ) τον σχεδιασμό ή επανασχεδιασμό, τη συντήρηση και διαχείριση τραπεζών πληροφο¬ριών και την επίλυση σχετικών προβλημάτων

(η) τη διεύθυνση και συντήρηση έργων Πληροφορικής.

(2) Έχει την ευθύνη ορθής διαχείρισης των συμβολαίων και επικοινωνίας με όλους τους εξωτερι¬κούς συνεργάτες που σχετίζονται με την παροχή υπηρεσιών για 
οτιδήποτε   έχει σχέση με τα καθήκοντα του.

(3) Διεξάγει έρευνες, μελέτες, συλλέγει και αναλύει τα απαραίτητα στοιχεία και πληροφορίες και ετοιμάζει εισηγητικά σημειώματα, υπομνήματα, εκθέσεις και πρακτικά.

(4) Μεριμνά για την υλοποίηση των λαμβανομένων αποφάσεων και εφαρμόζει τη νομοθεσία που διέπει τον τομέα των καθηκόντων του.

(5) Εποπτεύει και ελέγχει κατώτερο προσωπικό.

(6) Τηρεί πρακτικά συνεδριών Επιτροπών του Συμβουλίου και υπηρεσιακών ή άλλων συσκέψε¬ων, και προωθεί και διεκπεραιώνει τις αποφάσεις που λαμβάνονται

(7) Εκτελεί οποιαδήποτε άλλα καθήκοντα του ανατεθούν.

Σημείωση:
 Τα καθήκοντα της θέσης συνεπάγονται απασχόληση και εκτός του συνηθισμένου ωραρίου του Συμβουλίου, ανάλογα με τις ανάγκες της υπηρεσίας, το σύνολο όμως 
των   ωρών εργασίας δεν θα υπερβαίνει τον καθορισμένο αριθμό ωρών εργασίας την εβδομάδα.
Απαιτούμενα Προσόντα:
1. Πανεπιστημιακό δίπλωμα η τίτλος ή ισότιμο προσόν σε ένα τουλάχιστον από τα ακόλουθα θέμα¬τα ή συνδυασμό των θεμάτων αυτών:
  Επιστήμη των Ηλεκτρονικών Υπολογιστών ή/και της Πληροφορικής (περιλαμβανόμενων των Software Engineering, Management information Systems, Information  
  Technology), Μηχανική των Ηλεκτρονικών Υπολογιστών ή/και της Πληροφορικής, Τηλεπικοινωνίες (Data Communica¬tions), Σχεδιασμός και Εγκατάσταση 
Ιστοσελίδων   Internet, Ηλεκτρονική Απεικόνιση (Electronic imaging).
Σημείωση: Ο όρος «πανεπιστημιακό δίπλωμα ή τίτλος” καλύπτει και μεταπτυχιακό δίπλωμα ή τίτλο.
2. Εγγραφή ως μέλος του Επιστημονικού και Τεχνικού Επιμελητηρίου Κύπρου (ΕΤΕΚ) στον κλάδο της ηλεκτρονικής μηχανικής περιλαμβανομένης της μηχανικής της   
 πληροφορικής
3. Πολύ καλή γνώση της ελληνικής και της αγγλικής ή της Γαλλικής ή της Γερμανικής γλώσσας.
4. Ακεραιότητα χαρακτήρα, υπευθυνότητα, οργανωτική και διοικητική ικανότητα, πρωτοβουλία, ευθυκρισία.
Σημειώσεις:
 Οι διοριζόμενοι θα πρέπει μέσα σε δυο χρόνια από το διορισμό τους και πριν ο διορισμός τους ε¬πικυρωθεί, να επιτύχουν στις εξετάσεις πάνω στον περί 
Αποχετευτικών   Συστημάτων Νόμο και στους σχετικούς Κανονισμούς καθώς και τις διατάξεις που διέπουν τους όρους υπηρεσίας των υπαλλήλων του Συμβουλίου.

 Για περισσότερες πληροφορίες και έντυπα αιτήσεων οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθυνθούν στο Συμβούλιο Αποχετεύσεων Πάφου, Χαράλαμπου Μούσκου 11, 
8010   Πάφος, Τηλ. 26 818202 ή στην ιστοσελίδα μας www.sapa.org.cy.  

 Οι αιτήσεις, ιδιόχειρα συμπληρωμένες από τους ενδιαφερόμενους, μπορούν να  υποβληθούν στα γραφεία του Συμβουλίου Αποχετεύσεων Πάφου, Χαράλαμπου 
Μούσκου   11, 8010 Πάφος ή να αποσταλούν μέσω του ταχυδρομείου με συστημένη επιστολή ή με τηλεομοιότυπο υπ΄ αριθμό 26939294 το αργότερο μέχρι τη 
Δευτέρα 9/10/2023 και   ώρα 12:00 μ.  Αιτήσεις οι οποίες θα υποβληθούν μετά την καθορισμένη προθεσμία δεν θα ληφθούν υπόψη.
 
(Εγκρίθηκε από τον Υπουργό Εσωτερικών, με τη σύμφωνο γνώμη του Υπουργού Οικονομικών, σύμφωνα με την επιστολή του Υπ. Εσωτερικών με αρ. φακέλου 
10.05.011.001 και ημερομηνία 4/09/23).



Σ την επέτειο για τα 70 χρόνια του, το ΕΚΟ Ράλλυ 
Ακρόπολις τα είχε όλα: ανατροπές, αγωνία, θέ-
αμα και έντονες συγκινήσεις.

Από την ΕΚΟ Super Special Stage στην Πλατεία Νερού 
μέχρι τη Wolf Power Stage της τελευταίας ημέρας, 
μέσα σε ένα πρωτόγνωρο σκηνικό με λασπωμένες δι-
αδρομές και εξαιρετικά δύσκολες συνθήκες, 69 πλη-
ρώματα έδωσαν επικές μάχες τιμώντας στο έπακρο τα 
γενέθλια ενός θεσμού, που διόλου άδικα είναι γνω-
στός ως το «Ράλλυ των Θεών».
Δεν ήταν εύκολη υπόθεση η δεύτερη νίκη του 
Rovanpera στο ΕΚΟ Ράλλυ Ακρόπολις. Ο νεαρός Φιν-
λανδός είχε σπουδαία μάχη με τους Thierry Neuville 
και Sebastien Ogier, μέχρι τη στιγμή που οι δύο αντί-
παλοί του γνώρισαν το σκληρό πρόσωπο του αγώνα 
και τέθηκαν εκτός μάχης. Από εκείνο το σημείο και 
έπειτα, δεν είχε κανένα πρόβλημα να διαχειριστεί τη 
διαφορά που είχε από τους υπόλοιπους και να σημει-
ώσει την τρίτη φετινή του νίκη. Μια επικράτηση που 
τον φέρνει ακόμα πιο κοντά στον δεύτερο συνεχόμε-
νο τίτλο του.
Σημαντικό βήμα για τη διατήρηση των σκήπτρων του 
Πρωταθλήματος Κατασκευαστών πραγματοποίησε η 
Toyota Gazoo Racing, με τον Elfyn Evans να συμπλη-
ρώνει το εμφατικό «1-2» της ιαπωνικής ομάδας στα 
ελληνικά χώματα. Ο Βρετανός αντιμετώπισε προβλή-
ματα που του κόστισαν πολύτιμο χρόνο, αλλά κατά-
φερε να ξεπεράσει το εμπόδιο του Dani Sordo και να 

ανέβει στο δεύτερο σκαλί του βάθρου.
Ο Ισπανός οδηγός κράτησε ψηλά τη σημαία για τη 
Hyundai Shell Mobis, φέρνοντας το i20 N Rally1 στην 
τρίτη θέση, μπροστά από τον Ott Tanak με το M-Sport 
Ford Puma Rally1. Ο Εσθονός έχασε κάθε ελπίδα για 
νίκη μόλις από τη δεύτερη μέρα, λόγω της ποινής 
χρόνου που δέχθηκε έπειτα από πρόβλημα με την 
αντλία νερού. Παρ’ όλα αυτά, έμεινε στη μάχη και 
αποζημιώθηκε με την τέταρτη θέση, αποτέλεσμα που 
για τον ίδιο είναι το καλύτερο των τελευταίων μη-
νών! Οι Esapekka Lappi με το Hyundai i20 N Rally1 
και Takamoto Katsuta με το Toyota GR Yaris Rally1 συ-
μπλήρωσαν την πρώτη εξάδα, έχοντας αντιμετωπίσει 
και αυτοί με τη σειρά τους αρκετά προβλήματα στις 

ακροπολικές ειδικές διαδρομές.
Οι σκληρές ελληνικές επιφάνειες ταλαιπώρησαν και 
τα πληρώματα της κατηγορίας WRC2, με τον Andreas 
Mikkelsen να πετυχαίνει μια εμφατική νίκη! Ο Νορβη-
γός οδηγός είχε τρία κλαταρίσματα την πρώτη ημέ-
ρα, αλλά στη συνέχεια απογείωσε το Skoda Fabia RS 
Rally2 καταφέρνοντας να σημειώσει την τρίτη φετινή 
του νίκη στην κατηγορία. Πίσω του ακολούθησαν οι 
Gus Greensmith και Yohan Rossel, με Skoda Fabia RS 
Rally2 και Citroen C3 Rally2, αντίστοιχα. Ο Βρετανός 
θα μπορούσε να διεκδικήσει τη νίκη σήμερα, αλλά 
ένα πρόβλημα στο διαφορικό δεν του επέτρεψε να 
παλέψει όσο θα ήθελε.
Στο ΕΚΟ Ράλλυ Ακρόπολις κρίθηκε ο τίτλος στην κατη-

γορία Νέων (JWRC), με την εξέλιξη του αγώνα να θυ-
μίζει θρίλερ! Το μεγάλο φαβορί, ο Ιρλανδός William 
Creighton, εγκατέλειψε την πρώτη ημέρα από πρό-
βλημα στο ψυγείο, κάτι που έφερε σε θέση ισχύος 
τον Laurent Pellier. Όμως, η τύχη δεν ήταν με το μέρος 
του Γάλλου, ο οποίος με τη σειρά του εγκατέλειψε την 
τρίτη μέρα από μηχανικό πρόβλημα, αφήνοντας τον 
Diego Dominguez στην πρώτη θέση. Ο οδηγός από την 
Παραγουάη ξαφνικά απέκτησε τον πρώτο λόγο για 
τον τίτλο, αλλά η επιστροφή του Creighton υπό καθε-
στώς «Επανεκκίνησης» του επέτρεψε να παραμείνει 
στο παιχνίδι. Έτσι, κατακτώντας την έκτη θέση στην 
κατηγορία και εκμεταλλευόμενος τους διπλούς βαθ-
μούς που απέσπασε (με συντελεστή 2 το ΕΚΟ Ράλλυ 
Ακρόπολις), ο Ιρλανδός στο τέλος πανηγύρισε τον τίτ-
λο του Πρωταθλητή Νέων!
Από Κυπριακής πλευράς οι Δ. Παρέλλης / Α. Παπαν-
δρέου με Renault Clio R5  κέρδισαν την RC5 και τερμά-
τισαν στην 38η θέση γενικής. Στην 39η τερμάτισαν οι 
Χρ. Παντελή/ Θ. Θεοφάνους με Peugeot 208, στην 42η 
οι Π. Παντελή/ Π. Λαός με Citroën DS3 και στην 52η οι 
Παπαγεωργίου/ Κούγιας επίσης με Citroën DS3.
Οι Τσουλόφτα/ Ηλία με το Volkswagen Polo GTi που 
μετά τις πρώτες 4 Ε.Δ. ανέβηκαν στην 15η θέση γενι-
κής και 1η ανάμεσα στα ελληνικά πληρώματα, εγκα-
τέλειψαν στη 5η Ε.Δ. Επέστρεψαν το Σάββατο τρίτη 
ημέρα του αγώνα αλλά εγκατέλειψαν στα πρώτα χι-
λιόμετρα μετά από έξοδο.
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ΕΚΟ Ράλλυ Ακρόπολης: Νικητής ο Rovanpera!

Η F1 ταξιδεύει στην Ασία

Μ ε τις ευρωπαϊκές πίστες να έχουν ολο-
κληρωθεί για φέτος, η F1 ταξιδεύει 

στην Ασία και συγκεκριμένα στη Σιγκαπούρη, 
για τον 15ο αγώνα!
Με τον Max Verstappen να κατακτά τη 10η 
σερί νίκη στη Μόντσα, η F1 πετάει από την 
βόρεια Ιταλία, στην νότια Ασία και τη Σιγκα-
πούρη για τον 16ο γύρο του παγκοσμίου πρω-
ταθλήματος. Πρόκειται για το προτελευταίο 
σιρκουί πόλης που θα συναντήσουμε στο κα-
λεντάρι του παγκοσμίου πρωταθλήματος το 
2023, πριν το πολυαναμενόμενο Grand Prix 
στο Λάς Βέγκας.
Η πίστα τοποθετείται πάνω ουσιαστικά στο 
μεγάλο λιμάνι της Σιγκαπούρης, το γνωστό 
Marina Bay. Είναι το πρώτο event με τα μο-
νοθέσια της F1 να τρέχουν τη νύχτα, υπό το 
“φως” των προβολέων. Η ιστορία στο κορυ-
φαίο σπορ του μηχανοκίνητου αθλητισμού, 
ξεκινάει το 2008, σε μία από τις πρώτες σε-
ζόν που οι V10 κινητήρες είχαν αντικαταστα-
θεί με τους V8, με τον ηχηρό έως και εκκωφα-
ντικό ήχο τους.                                                                                      

Το πρώτο G.P Σιγκαπούρης διεξήχθη το 2008, 
τότε που οι Hamilton και Massa πήγαιναν 
σχεδόν χέρι-χέρι για τον παγκόσμιο τίτλο. Το 
πρωτάθλημα κρίθηκε κυριολεκτικά στην τε-
λευταία στροφή στη Βραζιλία.
Πολυνίκης του G. P είναι ο Sebastian Vettel 
ο οποίος μετράει 5 νίκες στο ασιατικό σιρ-
κουί. Οι τρεις από αυτές έχουν έρθει με τη 
Red Bull Racing και οι άλλες δύο με τη Ferrari. 
Οι ομάδες με τις περισσότερες καρό σημαίες 
στη Σιγκαπούρη, είναι οι Red Bull Racing και 
Mercedes, οι οποίες μετρούν από 4 νίκες.
Πρόκειται για μία άκρως απαιτητική σωμα-
τικά πίστα για τους οδηγούς, μία από τις πιο 
δύσκολες στο καλεντάρι, και με την ακραία 
υγρασία της περιοχής. Υπάρχει μία σημαντική 
διαφορά όμως φέτος. Η χάραξη στο Marina 
Bay είναι αρκετά διαφορετική και για πρώτη 
φορά στην ιστορία του αγώνα, θα έχουμε 19 
στροφές αντί για 23.
Λόγω των έργων που έλαβαν χώρα στην πε-
ριοχή πέρυσι, οι τέσσερις στροφές 90 μοιρών 
που βρίσκονταν στο τελευταίο κομμάτι της πί-
στας, έχουν αφαιρεθεί από το σιρκουί πόλης 
της Σιγκαπούρης. Στη θέση τους, έχει προστε-
θεί μία ευθεία μήκους 400 μέτρων περίπου, η 
οποία θα οδηγεί σε μία κλειστή δεξιά, την κά-
ποτε στροφή 20 και πλέον στροφή 16.
Με την πίστα να είναι πια λιγότερο από 5 χι-
λιόμετρα σε μήκος, πιο άνετη, πιο ανοιχτή και 
πιο… ρυθμική, η Pirelli επέλεξε για ακόμα ένα 
σιρκουί πόλης τις πιο μαλακές γόμες της γκά-
μας της. Πιο συγκεκριμένα, η C3 θα είναι η 
σκληρή επιλογή για τους οδηγούς και τις ομά-
δες, η C2 θα είναι η μέση και η C3 θα είναι η 
μαλακή γόμα.

O Kal le Rovanpera με το Toyota GR Yar is  R1 ο μεγάλος ν ικητής του Ράλλυ Ακρόπολις.  Δεύτερος τερμάτ ισε ο
Elfyn Evans γ ια να συμπληρώσει  το εμφατ ικό «1-2» της ιαπωνικής ομάδας και  τρ ί τος ο Dani  Sordo με Hyundai

Α γώνας-ασφάλτινος από τις 15 έως  17 Σε-
πτεμβρίου και μάλιστα με αρκετές συμ-

μετοχές. 
Στον αγώνα δήλωσαν συμμετοχή 31 πληρώ-
ματα έτοιμα για την μάχη! Ο αγώνας με της 
11 ταχύτατες ειδικές διαδρομές και τα 195,52  
αγωνιστικά χλμ και τα 634,61 χλμ του αγώνα 
θα κρατήσουν αμείωτο το ενδιαφέρον μέχρι 
και το τελευταίο χλμ. 
Στον αγώνα δήλωσαν συμμετοχή και οι 
3 βασικοί διεκδικητές του πρωταθλήμα-
τος  που θέλουν βαθμολογικό κέρδος. Οι 
Nasser Al-Attiyah στα πηδάλια ενός VW Polo 
GTI,Abdullah Al Rawahi με Skoda και Mshari 
A Thefiri Mitsubishi με Mitsubishi Lancer evo 
X θα αντιμετωπίσουν τους απίστευτα γρή-
γορους τοπικούς  οδηγούς και ιδιαίτερα τον 

γνωστό Roger Feghali που με ένα VW Polo GTI 
είναι ικανός για κάθε αποτέλεσμα. 

Ο Nasser Al-Attiyah  με 78 βαθμούς προηγεί-
ται μέχρι τώρα στο πρωτάθλημα με μία νίκη 
στο Κατάρ και 2 δεύτερες θέσης σε Ομάν και 
Ιορδανία γνωρίζει το ράλλυ του Λιβάνου και 
θέλει το καλύτερα δυνατό αποτέλεσμα 3 βδο-
μάδες πριν το Cyprus Rally στο οποίο φημο-
λογείται ότι δεν θα λάβει μέρος. Ο Abdullah 
Al Rawahi βρίσκεται στην δεύτερη θέση του 
πρωταθλήματος με 60 βαθμούς με μια νίκη 
στο Ομάν και μία στην Ιορδανία και ξέρει ότι 
πρέπει να πολεμήσει και σε αυτό τον αγώνα 
για να έχει ελπίδες για την συνέχεια αφού 
απομένουν μόνο δύο αγώνες και ο Mshari A 
Thefiri που με τους 55 βαθμούς θα προσπα-
θήσει για ένα καλό αποτέλεσμα. 

Στον ασφάλτινο Λίβανο η συνέχεια του 
πρωταθλήματος Ράλλυ Μέσης Ανατολής!



23Με τον Μάριο Ευριπίδου Αθλητικό Συντάκτη
της Εφημερίδας “Αδέσμευτος”
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Αθλητικός “Αδέσμευτος”

Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Μπορεί Sold out στα 1700;
Σαν μαγνήτης προσελκύει το ντέρμπι της 4ης αγωνιστικής με-

ταξύ του Άρη και της Πάφος fc. Στην Πάφο δόθηκαν περισσό-
τερα από 1700 εισιτήρια, που αν εξαντληθούν ίσως και να είναι 
ρεκόρ προσέλευσης σε εκτός έδρας αγώνα. Θυμίζουμε ότι πέρυ-
σι η Πάφος είχε κοντά στους 1000 φιλάθλους.
Πάντως, οι φίλοι της Πάφος fc πάνε στο Άλφα Μέγα για να κά-
νουν αισθητή παρουσία και να κερδίσουν τη μάχη της κερκίδας. 

Από τους αγώνες της 4ης αγωνιστικής ξε-
χωρίζει ασφαλώς το ντέρμπι μεταξύ Άρη 

Λεμεσού και Πάφος fc. Δύο ομάδες οι οποίες 
θεωρούνται δικαίως από πολλούς ως τα δύο 
φαβορί για τον τίτλο. Πρόκειται για δύο ομάδες 
που έχουν τα πληρέστερα και πιο ποιοτικά ρό-
στερ. Μάλιστα, έδειξαν με το καλημέρα τις προ-
θέσεις τους.
Άρης και Πάφος λοιπόν, συγκρούονται μετα-
ξύ τους την Κυριακή (19:00) στο νέο στάδιο Λε-
μεσού έχοντας ως στόχο τη νίκη, χωρίς αυτό να 
σημαίνει ότι δεν θα είναι ικανοποιημένοι με την 
ισοπαλία, βάσει βέβαια και της απόδοσής τους.

Οι δύο ομάδες θα κατέβουν στον αγωνιστι-
κό χώρο ενισχυμένες, με τον Άρη να έχει 

στη διάθεσή του και το τελευταίο μεταγραφικό 
απόκτημα τον Αλεξάντερ Κακόριν και την Πάφο 
να έχει πανέτοιμα και τα τελευταία μεταγραφι-
κά αποκτήματα.

Από τα άλλα παιχνίδια έχουμε το ντέρμπι 
ΑΠΟΕΛ – Απόλλων, με τον ηττημένο να βρί-
σκεται σε πολύ δύσκολη θέση, μιας και θα 

αρχίσει από νωρίς τη μουρμούρα. 

Κρίσιμο και το ματς ΑΕΛ – Ομόνοια… Αν 
κερδίσει η ΑΕΛ η ψυχολογία όλων στην 

ομάδα της Λεμεσού θα πάει στα ύψη ενόψει της 
συνέχειας, ενώ, την ίδια ώρα, στην Ομόνοια θα 
έχουμε περισσότερη μουρμούρα. 
Εάν κερδίσει η Ομόνοια, τότε θα έχουμε το αντί-
στροφο. Βέβαια, στην ΑΕΛ γνωρίζουν ότι η φετι-
νή χρονιά είναι αρκετά δύσκολη σε σχέση με την 
Ομόνοια που θέλει πάση θυσία τίτλο. 

Πρώτες δύσκολες εξετάσεις για την Πάφος fc. Στο παιχνίδι με τον 
Άρη καλείται να δείξει αν είναι ικανή για τίτλο, ή όχι. 

Πρεμιέρα για το πρωτάθλημα Β’ 
κατηγορίας, με την επαρχία μας 

να εκπροσωπείται από τρεις ομάδες, 
την Πέγεια 2014, τον Ακρίτα Χλώρα-
κας και την ΕΝΑΔ Πόλεως Χρυσο-
χούς. 
Το φετινό πρωτάθλημα αναμένεται 
αρκετά ανταγωνιστικό, καθώς οι πε-
ρισσότερες ομάδες ενισχύθηκαν ση-
μαντικά και έχουν υψηλούς στόχους. 
Με μια πρώτη ματιά, Ολυμπιακός, 
Ομόνοια 29Μ, Πέγεια, ΕΝΥ Διγενής 
Ύψωνα, Παραλίμνι, Ερμής και ΑΣΙΛ θα 
είναι στις λεγόμενες δυνατές ομάδες 
χωρίς να αποκλείονται οι άλλες. 

Η Πέγεια
Η Πέγεια με προπονητή τον Τζέισον 
Πάντσεον έχει κάνει σημαντική ενί-
σχυση και όλα δείχνουν ότι θα είναι 
στις πολύ δυνατές ομάδες του πρω-
ταθλήματος. Στην Πέγεια συνηθίζουν 
να λένε ότι, αυτοσκοπός δεν είναι η 
άνοδος, αλλά αν έρθει, θα είναι κα-
λοδεχούμενη. 

Ο Ακρίτας 
Ο Ακρίτας φαίνεται ότι λειτουργεί 

σαν ένα φυτώριο με νεαρούς, φιλό-
δοξους και αρκετά υποσχόμενους πο-
δοσφαιριστές. Ο Ντιμίτρι Μιχαηλένκο 
ξέρει τον τρόπο για να φτιάξει εκείνο 
το σύνολο για να πετύχει στους στό-
χους του. Εάν ο Ακρίτας είναι στις 
πρώτες ομάδες στο μεγαλύτερο διά-
στημα του πρωταθλήματος, τότε δεν 
αποκλείεται να επανέλθει στα μεγά-
λα σαλόνια. 

Η ΕΝΑΔ
Η τρίτη εκπρόσωπος της επαρχίας 
μας, η νεοφώτιστη στην κατηγορία, 
ΕΝΑΔ Πόλεως Χρυσοχούς με τον Κώ-
στα Καϊάφα στον πάγκο, θα προσπα-
θήσει να κάνει αισθητή την παρουσία 
της. Η ομάδα διοικείται πλέον από 
επενδυτές, οι οποίοι, όπως πληροφο-
ρούμαστε, έριξαν αρκετό χρήμα για 
τα δεδομένα της κατηγορίας. Στόχος 
δεν είναι η άνοδος, αλλά μια καλή 
πορεία μακριά από περιπέτειες.  
Όπως έχουμε πει, αρκετές ομάδες θα 
παρουσιαστούν ενισχυμένες στο νέο 
πρωτάθλημα, που αναμένεται να εί-
ναι ένα από τα συναρπαστικότερα 
των τελευταίων ετών. 

Πρεμιέρα Β’ κατηγορίας: 
Με απαιτήσεις Πέγεια, Ακρίτας και ΕΝΑΔ

Παιδιά την Κυριακή πάμε για το 
πρώτο κου Πεπε της σεζόν!!!

Ν τέρμπι για όλα τα 
γούστα περιλαμ-
βάνει η 4η αγωνι-

στική του πρωταθλήματος 
α’ κατηγορίας. Πέραν του 
αγώνα Άρης – Πάφος fc, 
ξεχωρίζουν επίσης τα παι-
χνίδια ΑΕΛ – Ομόνοια και 
ΑΠΟΕΛ – Απόλλων.  
Το Σάββατο έχουμε τρεις 
αγωνιστικές, με το παιχνί-
δι στο Άλφα Μέγα μεταξύ 
ΑΕΛ και Ομόνοιας να ξεχω-
ρίζει των άλλων δύο ανα-
μετρήσεων. 
Στο Άλφα Μέγα, λοιπόν, η 
ΑΕΛ που ξεκίνησε με δύο 
σερί νίκες, αλλά ηττήθη-
κε από την Πάφο στην τρί-
τη αγωνιστική, φιλοξενεί 
την πολύ φιλόδοξη φέτος 
Ομόνοια, η οποία ταλαι-
πωρείται από προβλήμα-
τα. Η νικήτρια ομάδα, πέ-
ραν από τους βαθμούς, θα 
κερδίσει και πολλά άλλα, 

ενόψει της συνέχειας. Η 
ηττημένη ομάδα, όσο και 
αν είμαστε στις αρχές του 
πρωταθλήματος, θα δε-
χθεί σκληρή κριτική από 
τους φιλάθλους της. 
Στο άλλο παιχνίδι, ΑΕΚ 
εναντίον Οθέλλου, με τη 
γηπεδούχο ομάδα να θέ-

λει πάση θυσία νίκη για 
να παραμείνει σε ηρεμία, 
με τον Οθέλλο να κυνηγά 
το θετικό αποτέλεσμα. 
Στο τρίτο παιχνίδι της 
ημέρας, Δόξα – ΑΕΖ, δύο 
ομάδες με τους ίδιους 
στόχους, σε μια αναμέ-
τρηση δίχως φαβορί. Όλα 

τα αποτελέσματα είναι 
ανοικτά. 
Την Κυριακή έχουμε άλ-
λες τρεις αναμετρήσεις. 
Η Καρμιώτισσα φιλοξενεί 
την Ανόρθωση, με την Κυ-
ρία να είναι φαβορί, και τα 
ντέρμπι Άρης – Πάφος και 
ΑΠΟΕΛ – Απόλλων. 
Στο ΓΣΠ, ο ΑΠΟΕΛ θέλει 
πάση θυσία τη νίκη για να 
επανέλθει η ηρεμία στον 
Αρχάγγελο ειδικά μετά την 
ήττα από την Ομόνοια, την 
ίδια ώρα που στον Απόλ-
λωνα θέλουν τη δεύτε-
ρη νίκη στο πρωτάθλημα 
μετά τις δύο ισοπαλίες με 
Οθέλλο και Ν. Σαλαμίνα. 
Η 4η αγωνιστική ολοκλη-
ρώνεται τη Δευτέρα με τον 
αγώνα μεταξύ της Νέας 
Σαλαμίνας και του Εθνι-
κού Άχνας. Δύο ομάδες με 
τους ίδιους στόχους που 
θα επιδιώξουν τη νίκη. 

Ντέρμπι για όλα τα γούστα 
στην 4η αγωνιστική...

Παρασκευή 15.09.2023
Ομόνοια Αραδίππου - Ομόνοια 29Μ 

Σάββατο 16.09.2023
19:00 Ολυμπιακός - ΜΕΑΠ
19:00 Πέγεια - ΠΑΕΕΚ
19:00 Αγία Νάπα - ΕΝΥ Διγενής Ύψωνα
19:00 ΕΝΑΔ - Ακρίτας Χλώρακας
19:00 ΕΝ Παραλιμνίου - Ερμής Αραδίππου
19:00 ΠΟ Ξυλοτύμπου - Διγενής Μόρφου 
(Στάδιο Εθνικού Άχνας)

Κυριακή 17.09.2023
19:00 ΑΣΙΛ Λύσης - ΠΟ Αχυρώνας Ονήσιλος

Αγωνιστικό πρόγραμμα Β’ κατηγορίας
1η αγωνιστική

Σάββατο 16.09.2023
19:00 ΑΕΚ - Οθέλλος Αθηαίνου
19:00 Δόξα Κατωκοπιάς - ΑΕΖ
20:00 ΑΕΛ - Ομόνοια

Κυριακή 17.09.2023
18:00 Καρμιώτισσα - Ανόρθωση (Στ. Κυριακίδης)
19:00 Άρης - Πάφος FC
20:30 ΑΠΟΕΛ - Απόλλων

Δευτέρα 18.09.2023
19:00 Νέα Σαλαμίνα - Εθνικός Άχνας

Αγωνιστικό πρόγραμμα Α’ κατηγορίας
4η αγωνιστική



Έ να ντέρμπι αλλιώτικο θα έχουμε την Κυ-
ριακή στη Λεμεσό. Αντιμέτωπες δύο 
ομάδες που έφεραν τα πάνω – κάτω στον 

χώρο του κυπριακού ποδοσφαίρου.  Άρης και 
Πάφος fc συγκρούονται σε μια αναμέτρηση 
που χαρακτηρίζεται «el clasico», καθώς αγωνί-
ζονται δύο ομάδες με τα μεγαλύτερα και πλη-
ρέστερα ρόστερ του πρωταθλήματος. 
Αναμφίβολα, είναι ένα παιχνίδι που μαγνητίζει 
τα βλέμματα όλων, είτε είναι υποστηρικτές των 
δύο ομάδων, είτε άλλων. Τέτοια παιχνίδια προ-
σφέρουν θέαμα και ικανοποιούν και τους πιο 
απαιτητικούς φιλάθλους. 
Γηπεδούχος ο πρωταθλητής και Ευρωπαίος Ά-
ρης Λεμεσού, ο οποίος έχει αποδείξει πολλές 
φορές ότι είναι ένα ισχυρό σύνολο, ικανό α-
κόμη και για να διατηρήσει τα κεκτημένα. Στο 
ματς με την Πάφο, παίζει στην έδρα του και α-
σφαλώς θέλει τη νίκη για να συνεχίσει να ηγεί-
ται στον βαθμολογικό πίνακα μόνος και αήττη-
τος. 
Ο Αλεξέι Σπιλέφκσι δεν αντιμετωπίζει ιδιαίτερα 
αγωνιστικά προβλήματα. Μάλιστα, προτίθεται 
να ξεκινήσει βασικό το μεγάλο αστέρι της ομά-
δας τον Ρώσο επιθετικό Αλεξάντερ Κακόριν. Απ’ 
εκεί και πέρα, o Λευκορώσος προπονητής ανα-
μένεται να ρίξει και τα άλλα «βαριά όπλα» με 
στόχο να πάρει τη νίκη και να στείλει και τα α-
νάλογα μηνύματα. 
Στην αντίπερα όχθη, η απαιτητική και πολύ φι-

λόδοξη φέτος Πάφος fc πάει στη Λεμεσό για να 
φύγει νικήτρια. Όλοι αναγνωρίζουν τις δυσκο-
λίες του αγώνα, όμως ο Χουάν Κάρλος Καρσέ-
δο και οι ποδοσφαιριστές του κατεβαίνουν στο 
γήπεδο για να αποδείξουν ότι φέτος θέλουν και 
μπορούν να κατακτήσουν τον τίτλο.  
Ο Ισπανός προπονητής που έχει κερδίσει άπα-
ντες με τη συμπεριφορά και τις γνώσεις του, 
δεν έχει απουσίες και ίσως να πονοκεφαλιά-

ζει ευχάριστα για τους ποιους έντεκα θα αρ-
χίσει την αναμέτρηση. Πάντως, δεν αποκλείε-
ται να δούμε νέα πρόσωπα στο αρχικό σχήμα 
σε σύγκριση με τον αγώνα απέναντι στην ΑΕΛ. 
Βασικός υποψήφιος για μια θέση στην ενδεκά-
δα είναι ο Πορτογάλος μέσος Πέπε που έχει α-
ποκτηθεί από τον Ολυμπιακό Πειραιώς σαν ένα 
μεγάλο όνομα. Απ’ εκεί και πέρα, είναι γνωστοί 
οι υπόλοιποι για την ενδεκάδα που δεν θα δια-

φέρει και πολλά από την προηγούμενη απένα-
ντι στην ΑΕΛ. 

Πάνε για ρεκόρ… 
Στην Πάφο δόθηκαν 1750 εισιτήρια, που αν ε-
ξαντληθούν ίσως και να είναι ρεκόρ προσέλευ-
σης σε εκτός έδρας αγώνα. Θυμίζουμε ότι πέ-
ρυσι η Πάφος είχε κοντά στους 1000 φιλάθλους 
στο ματς με τον Άρη. 
Πάντως, μέχρι την Πέμπτη είχαν πωληθεί 750 
εισιτήρια, αριθμός ικανοποιητικός τρεις ημέρες 
πριν το παιχνίδι. Δεν αποκλείεται ο αριθμός να 
φθάσει στους 1000. 
Οι φίλοι της Πάφος fc πάνε στο Άλφα Μέγα για 
να κάνουν αισθητή παρουσία και να κερδίσουν 
τη μάχη της κερκίδας.

Ανακοινώνει τερματοφύλακα...
Σε μια μεταγραφή της τελευταίας στιγμής προ-
χωρεί η Πάφος fc, πρόκειται για τον Πολωνό 
τερματοφύλακα Cezary Miszta, ο οποίος έρχε-
ται να πλαισιώσει τους Ίβουσιτς και Τζοσίπο-
βιτς κάτω απ’ τα δοκάρια της ομάδας. Ο Miszta 
ανήκει στην πολωνική Λέγκια και έρχεται δα-
νεικός για ένα χρόνο στην παφιακή ομάδα. 
Τώρα, όσο αφορά τις αποχωρήσεις, δύο ονό-
ματα έχουν διαρρεύσει ως τώρα, πρόκειται για 
τους Παλάσιος και Πελάτζιο που δεν υπολογί-
ζονται από τον Καρσέδο. Ο δεύτερος οδεύει 
δανεικός σε άλλη κυπριακή ομάδα.  

Σούπερ ντέρμπι στη Λεμεσό 
Πάφος fc εναντίον Άρη.. .

Αδεσμευτος Σάββάτο 16 ΣΕΠτΕΜβΡΙοΥ  2023

Σελίδα 24

Μαζικότατη θα είναι η παρουσία του κόσμου της Πάφος fc στο Άλφα Μέγα Λεμεσού. Όλα δεί-
χνουν ότι οι φίλοι της παφιακής ομάδας θα κάνουν πολύ αισθητή την παρουσία τους. 
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